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1440 Ltsnderd Building
Cleveland, Chio

4750, A
,\ ). " ;.1 )
. R daks - Cd et < L) - Pad '“n_;,!:,‘;"f:
Ostodber 16, 193¢, - - e
- B A
. : .
spe3ial Apent in Charge, _ . o
Cinefuanati, Chio, ‘, : E IR é,
Dear 3ir: RZ: P ¥ID

Reference 1s mede to letter of Insnector 2, J,
Connelley to the Louisville offfice deted Oetoder 12, 1936,
in whigh eertainm investigetion was reczested »s to BRenson b
Oroves, Refsrernca i{s also msde to letter to the Clevelan? °
office from the Cticygo office unier date of Octoder 1%,
1576, referring to f{nvestigation eondueted eoncernins Sroves
at lammond, Iniisna, )
/

T It 1s noteA th-t !.'.ri.’_lgd!;:g:u:. of Fvrracnd, Intfens,
e sister of Croves, regently went to Devton, Okio, to 2ttani
the funor] of Cherles\rrout, her uncla, frevioun dn=te ¢ine
cerzins Srovas nflso irnliecstés t=2t he was senteaced froa
the U, <. District Court at Dayton, Ohio, cn a m~1l roddery

eL.arge,

It e desired that you eonduct fmzedisto investigs-
ticn at Dayton, (Bio, to learn the ednnections of Sroves ia -
the eity and to obtain fmformation which will assist im his
apyrehension., Your offics is in possezsion Of all serials
relating to this individuel, I ex transzitting herewith a
photograpt of Bensom Groves for your wse in this iavestigation,

Coon AT T T
Vory truly yours,’ ~ T
S!}!/m ;::' I o P v'. . -~
Enclosure (1)/ o e AU 4
CC = Bureaun ‘ 7. P, MaoFAPLARD
« Chieego ' Special Agen

s -

£ in Charge. 5 "
~RECORE . : 2 et 57 é. :.\.2_0_3,_._
el
i C.. i+ ==

0CT 23 538

- L.
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1808 Masonic Temple Bullding

Ci.:™ Newx Orleans, lLouisisna
? - 1% October 16, 1936
o
B L Y I R, .
- - B Las e sy Lo R AL s - Sat X -~ . ECT -
Spo"ial Lge'xt 1r c*uarao. a yoo e LTt e R
Clwelml, Ohio. i P ) Ao R

Re: Brexig . =
Dear Sir: T

Enclosed herewith is @ copy of an {ndictment which
was returned by the U, S, Grand Jury for the Zzstern District
of Louisiers, Wev Orleens, La: on May B?, 1938, ébdrging Fred -

<

Johnlﬁuntar with the erime of cosspirecy to xsarbor a tue.xun .
from' justice, nanely uvhﬂ.grpu. o A ’A’,_“ ey U
f\ IR 'a-: TRE Y -

In conf{rmation of ay hlogz‘am of sver dats, you ure
advised that Fred John Hunter entered a yioa of guilty in the
U. O. Listrict Court at Nex Crlears on Yay 27, 1935, and on the
sa=e date was sentunce’ to to years in s Foder-d peinitentiary
for the crime deaoribed in this inficiment,

Very truly yours,
\ . - i "y . } ) S\ . v“". 't—.\ . e ‘t‘
; | r i S ‘ :
’/ ‘ -

R. L. Tollets,” o
Special Agent in Charge.

) . RY(‘II ‘I"/'—D ' — - - . - ‘ " .
oo-Buruu‘/ IKDLXED | 7 5 7é \ -1
i 0CT 9 3 19 35
. CamwmIiLe BRERE e }.,, .:’;.. L
SFECIAL DSLIVERY, ? L 7
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Form No. 1
THI8 CASE ORIGINATED AT Cincinpati, Ohio Cleveland ri=ve- 7.}
REPORT MADE AT DATE WHEN MADE ;Enlllé)::g& REPORT MADE BY !
Clevelend, Ohio 10/17/36 '10{37:3,88 to Je Vo MURPHY EJB '
. 1 H !
"“uvzﬁjxmm. with eliases; DRs JOSEPH P MORAN/ SHARACTEROF cast S
|\with alieses, MUGITIVE, I. O. #1232; et al, KIDNAPING; OBSTHUCTION OF JUSTI
EDWARD GEORGE-BREMER, Vietime : HARBORING OF FUGITIVES; NATIONAL
,  FIREARNS AT, -

SYNOPSIS OF FACTS: Eial.BobM}Robbhtto states she wrote letter to Bureau
Tequesting that Meroy H_oepttal,\.zc do, be advised she
bad no conmsction with-Campbell-6r'ICoker. Camppell and
wife in uced as-Bobd andiGertie to Mrs. Jack trong
by Cleral McGraw at MoGraw's rooming house, MNrs, Louise
Bubdbard, eock at 42nd Street Cafe, unadble to furnish any
*pottinent information regarding Barker-Xarpis gange Al

Abele, former taxi ver for Private Cadb Company, identi-
fied photo of Milton{lett as fare picked up in front of
MoGraw's rooming houss in Fedbruary, 1935, Burr Parker,
proprietor, Peacock Inn, unable t0 identify photographs .
) of Barker-Karpis gang as patrons of his place. Johnny
4 Thomas and Irving Greenspoon, bartendesr, Market Business
: Men's Club, deny that Campdbell, Coker or others of Barkerw
Karpis gang were ever in that club, &. A. Telzerow states
he never furnished information to Sheriff O'Reilly whiesh
o caused raid at 2831 « 1Slst St., January 1935, Charlie
1 . Sweet expected to return to Toledo,when Middle Island
‘; ‘/ closes in about three weeks, GustiWarnke states he was [
‘ employed as ¢ook on Middle Island {3 summér of 1933, emd . -
-7 identifies photograph of William J/fHarrison as guest there
that tims, Flo Wolfe states she is unable to identify photoe
graphs of Berker-Karpis gang. Mrs, Harold St. Aubin bas ®mo
poraonal*rvconectlon of renting spartment t0 Doc Barker -
as Ho Jf'Morley. Tom¥Cleary identified photo of Campbdell
as person who lived at 2831 « 131st St. as uoorgoowmﬁold
ia spring of 1934, Henry Dettinger and Francis Schuchman
unable to furnish any pertinent information regarding Barkere
Karpis gang. Dr. C. P, Jackson, who called at MoGrew's room-
ing house, now resides in Fhiladslphia, Pa, Wymona“Burdette
interviewed at U, 8. Detention ¥amm, Milan, Mich, states
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photographs of rred Barker and Alvin Kerpis in July issue ~ °
of Startling Detective Magazine ear identical with - .
photographs ,shown her dy Madeline Angus in summer of 1934;
places LudyAFleming with members of gang at perty at Ted .
"Angus' home in summer of 1934; recalls two instances when
Harry Campbell exhibited pistol at Xasino Clud; states
members of Barker-Karpis gang drank with and were friendly
with Georg ney; that memdbers of the gang visited the
42nd Street Cafe and frequentsd the Casino Club with
bandages on their faces and hands, Williem Fearsr, ship-
keeper, Bay view in 1934, unadle to identify any members

of gang at Casino Club,

SR
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REFERENCE: » Heport of Special Agent J, V. Murphy, dated at Cleveland, .
Obio, 10/10/36; Bureau lstter dated 9/22/36,

DETAILS: AT TOIIDO, GIO

- This report ocovers tho investigative activities of Spooial
! Agents A, Jo Norstream, A, Dickstein, H, B. Dill, and J, V., Murphy, who
bave been engaged on the harboring investigation at Toledo, Ohios L

The following investigation was conducted by Speciel Agents
He Bs mn and J. V, Murphy at Toledo, Ohio, on Octobor 10, 19362

Reference is made t0 Bureau lotter datod Septnbcr 22, 1936,
nquuting that the next time Miss Bobbie KHobbletto, 439 Arcadia Street,
Toledo, Ohio, is interviewsd that she de questioned as to the letter she

stated she had written to the Bureau, in which she requested that & state-
ment be made to the press advising that she had nothing to do nth either
the nrrest of Barry Campbon or Sam Cokers / . ; < ;

On Octodber 10, 1936, Miss Robbhtto was 1ntom-nd nt
her residence, and with reference to the letter, she stated that a few
days after the arrest of Campbell and Coker she 414 write such a letter




to the Bureau and gave the lstter to her drother to mail special
delivery; that she was under the impression that her brother mailed
the letter, although she is not sure of this, as no discussion ever
came up with her brother about the mailing of the letter, She stated
that her request to the Bureau in her letter was not for a statement
to the press, but a request that the Bureau write the officials of <™.
the Mercy Hospitel, whore she works, explaining that she was fa no
i way oonnected with the Barker-Earpis gang. She stated that in view

- . of the fact that all discussion over the arrest of Campbell and Coker “;i
L had died down, she does not now care to heve the Bureau somply with I
her request to write the officials of the Mercy Hospital, and if
the letter sha wrote eventually reaches the Burnn, she roqnnt-
that it be di-regarded. o ) v

Miss Bobbletto ltated that aho never saw anybody at
Mcurgw's rooming house who resembled the photographs of Alvin Karpis
Fred ter or Milton Lett; that, however, she did ses Harry Campbdell
and his wife, Gyertie, at McGraws; that she recalls Campdell and his
T wife having dinner at MoGraws; that she does not recall on whet day
H this occurred; that due to the fact that ghe worked every day of the
wock at the time, this might have occurred on a Sunday without that
day making perticular impression on her,

L2222 22 22 2 ]
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The following investigation was conducted by Special
Agents A, Je Norstrom and A. Dickstein on Octoder 13, 19363

Reference i{s mads to the report of Special Agent J, Ve
Murphy, dated Octodber 10, 1936, at Cleveland, Ohio, wherein on
page 58, it was noted that Jack}Armstrong, 2631 Stamford urive,
Toledo, Ohio, a Toledo police officer, advised that he had no knowledge
as to the activities at xd YicGraw's rooming houss, as he had only .
visited this place once during tho past five years, that visit being

* in August, 1936,

In an effort to detemiuo Armstrong's credibiuty in
the statements made by him, Agents interviewed Mrl. Armstrong tt
her homs in the absence of her husdand,

. She informed that she and Clarl Mcuraw were girlhood chums,
s " end that she bas known 23 Mcuraw for the past thirteen years. Howsver,
she stated that she had not seen Mrs. Mouraw for a number of years,
st until shortly before the apprehension of Harry Campbell, at which
SN time she mot Mrs. Mcuraw at Iiedtkes Lepartment Store in Toledo, mnd -

o3 -
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Mreo McGraw invitel her to her home,s She related that she 4id
not accept this invitation, but shortly thereafter Mrs. MoGraw
injured her hand, end asked irs, Armstrong to assist her perifodi-
cally with her housework,

Thereafter she visited iirs, Mouraw on six or more 00- -
casions at her home 20113 Adams Street, and upon the first occasiom,
was introduced to Harry Campbell, whose photograph she fdentified, : . -
end his wife, as Bob apd Gerties, She further recelled that she was ; -
also introduced to one » Who was a boarder at lcuraws, although
she was unadble to identify the photograph of Sem Coker, yet she stated
that this protograph bore a striking resemblance to Tommy,

Thereafter, Mrs. Armstrong said she saw Gertie and Bod
on several occasions at the McGraws, and recalled that Bob ordered
beer for her on one such visit, She informed that Mrs. McGraw
never voluntesred information as to the identity or activities of
Bob and Gertie, other than to state they had once roomed at the
McGrawe, and Mrs. Armstrong stated that she knew mothing whatsoever .
gdout thems As to Tommy, Mrs, Armstrong informed that she ocould :
offer no information, as she had merely been introduced to him, and
knew nothing about him, nor had she been told anything by Mrs, McGraw,

© " Mrse. Armstrong further recalled that folloxing Campbell's
apprehension, she visited the McGraws, and Mirs., McGraw told her
that she and Ed were absoclutely innocent of any wrong doing, but
she 4id not explain to Mrs, Armstrong how Campbell and Coker came
to live with them at their rooming house, nor d4id she furnish
further information about either of theme

She further advised that at no time did she ever meet
any other people, other than those above mentioned, at McGraws,
and consequently was unable to furnish any infomation of value,
She also stated that following her visits to McGraws, she would
call for her husband at the Safety Building, and to the best of
her knowledge, her husband had never visited the McGraws during
the period of time above mentioned, . ’ o
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The following investigation wes conducted by Special
Agents A, J. Norstrom and A, Dickstein on October 12, 1936:

Reference is being made to the report of Special Agent
Je V. Murphy, dated at Lleveland, Ohio, October 10, 1936, wherein
it is poted that Ethel ort, when interviewed advised that Mrs,
Louise{Hubbard had been & eook at tho 42nd Street Cnro. '1‘01960,

~ Ohio, Tor the past two yoarse oo “ YV"" .

;

llra. Eubberd was interviewed at her hom 1615& Brosdway, |
Toledo, Ohio, She informed that she is the oldest employee at the
42nd Street Cafe, having been employed at that place as a cook for
the past two years, She related that the kitchen in the cafe s in
such a position that she has an unobstructed view of tbe bar and
fts patrone, however, ashe was not in a position to note who the
patrons were in the main dining room of the cafe,

. Photographs of -ambera of the Barkexsxarpia gang were
exhibited to her, but she informed that she was unable to identify °
any of them es likenesses of persons that to her knowledge patronizod
the cafe. Although she stated that the photographs of Alvin Karpis
and Willie Harrison appeared familiar to her, she was unable to as-
soclete them with any time or places . .. . e

She recalled on one occasion, however, following the ap=
prebhension of Campbell, that a women seated at the bar of the cafe,
was poicted out to her by a customer, as Barry Campbell's wife; -
that she eould not recall having ever seen this woman in the cafe
before, and does not rocall her informante

She mrthor infomod that uthougn :oa‘}xoaooo r'i-eqnen't.a

" the cafe four or five nights a week during the winter months, she

had never been introduced to him, nor aid he ever converse with
other employees, She informed that he was never in the compeny

of anyone other than his wife, and never mads his presence notice-~
able, 8he further related that she had no affection for the .
Broadways or the Roocon as thoy treated tho employoel poorly and
underpaid them, . v ,

Mrs, Bubbard informed that she would dbe willing to lond
eny assistance that she oould, but that the only oonversation that
she bad ever heard relative to this matter, was that Ethel Julert,
e waitress, had told her seferal months previously, that Joe Roaco
bad got himself in a mess about some missing doctor, and that the
euthorities were searching Middle Island for the body, :




s

—

She further informed thet tbe‘Broadvaays were exceedingly
ecareful ebout their conversation, ~nd when anything of immortance
was discussed amon” them, it wes spoken in the gyvsy tongue,

Mrs, Ethel Julert was then located at her homs, 218
Marion Street, Toledo, Ohio, by Agents and upon reinterview she
informed that several months mgo, when newspaper.: printed an ae=- = -
count of the searching of Middle Island pr the body of a doctor
of the Karpis gang, she remerked to Ha roadway, & nephew of

" “JackProedway, and a dartender at the cafl, that the autborities

were gearching for a doctor at Middle Islsand, and Earry Broadway
stated that, "Jos 18 in serious trouble, decause the anthorities
are lookinz for Dr. Moran on the Island,® She informed that no
further conversation was had on this point, and that this was the
only occasion upon which she heard any¥hing with reference to this
matter discussed,

Mre., Julert furiher informed that !‘ranci)fSealander, who
resides in the same block as she, on Marion Street, would be in w
good position to know ebout Roscoe's affirs in thet she hag been ;
employed as Roscoe's housekeeper for the past year, and on Saturday

" nights as a relief waitress at the 42nd Street Cafe, 8hs further

i

] ]
:1
1
]
4

informed thet Mrs. Geaney Roscoe can neither read nor write, and that
Miss Sealander reads for bher., &he related that Francis Sealander
informed her that Mrs. Koscoe was very upset about the present in-
vestigetion, purticularly thet pertaining to Middle Island,

Interview was also bad with Emetit|Dreyer, bartender at
the 42nd Street Cafe, at his home 142 Segar Avenus, Toledo, Ohio,
He informed that he has been employed at that place for the past
two years, but with the exception of the past four months, has
elways been employed on the dar shift, at which time the cafe is
patronized by the neizhborhood trado. 7 .

.4’ ~

When shown photographs of the Barker-Karpis gang, he
informed that e of them appeared familier, with the exception
of that of Jo rock, whom he stated he could not associate with
any definite time or place., He informed that prior to his employment
at the cafe, ha was employed for six yaara at Bunyon Brass COnpaxv.
on Spencer stroet ’ Toledo, Ohios , . :

- He ﬁu'ther stated that he has known the Broadways and ™,
Roseoes for the past ten years, but knew little of theiy activitiet.
He informed that Roscoe, perticularly, never talked to anyone around
the cafe when visiting there, and was never accompanied by anyone
other than his wife. He informed that George Timiney visits the )
place frequently, snd occasionally talks to Roscoe when he is thers,
but that he is mot well acqueinted with Timiney, and knew nothing

concerning him,
- 6 -
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The fcllowing investigation was conducted by Special
Agents A, Jo Norstrom and A. Dickstein on October 8, 1936:

William luwni\\’iriek, when interviewed, as s st - . -~ ~—-
forth in the report of Special Agent J. V, Murphy, dated at '~~~
Cleveland, Ohio, October 3, 1936, advised tbat Jimmy Lavender . ‘
had driven for the Private Cad Company for a few months in 1938, ... - °
Lavender was loceted and interviewed at his homa, 1111 Heston ‘-
street, Toledo, Ohfo, - o -

He adviaod that he is 27 years or age, married, and
has two children., He informed that he was employed for six years
at the Defiance Spark Plug Company, Toledo, until April 1, 1936,
being laid off on that date. From the latter date until March 1,
1536, he waes unemployed, dut was employed by the Private Cad Com-
pany from March 1, 1936, to May 15, 1936,

He was shown photographs of the members of the Barkerw
Karpis gang, including those of Sam Coker and Harry Campdbell, dbut
he informed that he e¢ould not identify any of thom a8 likenesses -
of people he had previously known,

He ndvised thet during his employment for Greenwald ~ ~ ~
he worked on tke day sbift. HHe further advised tkat he occasionally
mede calls to Bd icGraw's, 20113 Adams Street, as well as to the
Little Club et roint Plece, but mever rocalled having driven any
of the above-mentioned persons, T

e Xxkkkxks kg
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‘ The following investigation was conducted by Special ~
Agents A. Jo Norstrom and A, Dickstein on October 9, 1936:

e

Reference is made to the report of Special Agent J, V.
Murphy, dsated October 8, 1936, at Cleveland, Ohio, wherein it is
stated that William Wilson Wirick, when interviewed, advised that
one Al Abele, hed driven for the Private Cad compm

Abele was located at his home, 625 locust Street, Toledo,
Ohio, and requested to appear at 513 m”n Building, the tupornry
offices, for interview, . . . v ,

When ianterviewed he ndviaod that he was 37 years of age,
married, but se ted from his wife, and at the present time is _
employed by HarryiLevine at the Courtesy Club, a gambling place
at 5133 Jefferson Strest, Toledos He informed that he was formerly

* 7@
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an undertaker, and at one time was the owner of Abele's Funeral
Home, located on Cherry utreet, Toledo,

He informed that he had known Frank Ureenwsld for a
mmber of years, and spends a great deal of his time around the &7y -
office of the Private Cab Company, occasionally driving as a re- .
lief driver for Greenwald, Hs stated, however, that he was only
employed steadily by Greenvald for rour weeks, oither in January
or rabmry. 1936‘ ) ) 1 .

Ba was ahown photographs of the members ot tho Barker-
Karpis gang, dut failed to 1d :ntify eny of them, other than that -
of Milton Lett, which photograph he stated he belisved to be the
likeness of an individual he had driven from McGraw's call house
on one occasion in February, -

He recalled that one tims in February 1936, although he \
was not gertain of the date, hs received a call from either McGraw's

or Joker{Kennedy's, although he was inclined to delieve it was . s
McGraw's, and when he arrived et the address, Lett was standing ’ :
in front of Lamb's Grill at 2011 Adams Street, and hailed him., He

then drove him to the corner of Madison and Summit Streets, Toledo,
Ohio, and Lett paid him fifty cents for a twenty-five cent trip,

Abele stated that he ocould not be positive 'in hie identification, -
but that he was reasonadly sure that Lett was this person. Other

than the above he could not recall ever having sesn any of the
individuals whose photographs were displayed to him, He further

advised that he could not remember if this incident took place in

the day or in the evening, in that he drove on day and night shifts

on different times when employeds _

KRR R ERERR b ) %
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The following investigation was conducted by Special
Agents A. Jo Norstrom and A. Dickstein on Octover 9, 1936:

While interviewing derdginlm. a former driver for
the Private Cab Company, Agents ascertained from Winseman that he
believed that Gale¥ritz, a customer of the Private Cab Company,
had visited E4 MoGrew's at 2011} Adams Street, l\olodo, on numsrous

‘ occuionl. - e . \ i

3 % 3
Interview was had with Fritz at his ofﬁco. 501 Produco
Exchange Building, where he eonduects a dental laboretorys
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Fritz explained that he is married and resides at
312 est Uekland Street, ioledo, Ohio, He informed that he
had never been {n MoGraw's place, slthough he frequeatly visited
Charles "Joker"{Kennsdy, who resides next door to McGraw's, and
whom he has known for the past twenty years. He further otatd
that he i3 not aoquainted vith xd or Clara qum'. »

He further advisod that the only ‘dtscussion he hd T
heard relative to Cempbell, by Kennedy, was following Gempbell's
apprehension, at which time Kennedy informed him that Campbell
had lived next door to Kennedy, and some eriticism had been mads
of Sheriff O'Reilly by those pressnt at the tlme, nlthough Kennody

414 not express an opinion, . . .

Kennedy 4id not intimate, however, that he had met
Campbell, then known eas Miller, other than to state that Campdell
drank beer in Lamb's Grill, underneath MoGraw's, and had deen a
good spender $0 the extent of giving the paper doys ten or fifteen
cents for a peper, thereby attracting attention to hil 1iberal ‘;

ways of spending money. . ] ; } . 7

7

When shown photographa of Campben and the Barker-xarph
gang, Fritz stated that the photograplsof Jimmie Wilson, Willle .
Barrison, and Alvin Karpis appeared very familiar to him, and
that he was positive he had seen these individuals, particularly
Wilson, on & number of occasions, but was unable to assoclate any
of these persons with any definite place or time., He further ad-
vised that he had frequently gons to the Little Clud, formerly
the 014 Casino Cludb operated by Bart and Ted %ﬁngns. and the 42nd
Street Cafe, at irregular intervals, and that it was very possible
that he had seen these individuals in one of the aforementioned
places, although he could not state definitely when he had seen
them,

P YT

The following invoatigation was conducted by Special’ .
Agen® Ae Jo Borstrom and A, Dickstein on October 9, 1936 ‘

llmd\tl‘ilton, a former driver for the Private Cab’
Company, as set forth in report of Speciel Agent J. V, Murphy, !
datod at Cleveland, Ohio, October 3, 1936, advised that the only
sion be saw Harry Ceampbell, was at a tme when he picked up
m ilson, a eity fireman, &t Goulet's Grill, Wilson was located
and interviewsd at his home, 662 Nesselwood Avenue, Toledo, Ohio,



|
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He advised that he is 52 years of ege, single, and is
a member of the Toledo iire Uepartmsnt, stationed at the Nesselwood
and Peiroit Avenues fire station, He informed that he has known
Fred|Goulet and Sheriff James/O'Reilly for twenty-five years, have
ing essociated with them es a boy, He further stated that he fre-

quently visited Goulet's Grill at 2130 Monroe street, 'I'oledo, and ‘!_ T

often went in that place twice a day,

Wilson identified the phot ph of izari-y Campbell as s

_ likaneu of a man known to him as Bo ller, whom he bhad seen at

Goulet's Grill on numerous occasions with a woman, whose identity
he 413 not know, dbut whom he delieved was Miller's wife.

Wilson further related that he never mixed with Miller,
and never personally met him, although Miller was nearly always
present when he, Wilson, visited Goulet's Grill, He informed
that he knew little of Miller, other than that he had learned
that Miller was a contractor, and as he behaved like any other
ordinary oitizen, and never made himself conspicuous by flaahing
any non-y, he, therefore, bad mo ‘Teason to suspect him, .

4

Wileon further stated that he saw O'Reilly in the o
Goulet Grill on several occasions, but never recalls having seen
O'heilly drinking beer with, or associating with Campbell, He
stated that O'Reilly spent the majority of his time in the rear
of the grill where he kept his dogs,

Wilson also stated thet he recognized the photograph
of Sam Coker which was exhibited to him, as the likeness of an
individual he had seen at Uoulet's Urill on several occasions,
but informed that he had never deen advised of the name Coker
used at those tinea, or had he ever drank with him while visiting

the grill, ; k , i ;

He further informsd that h; never heard or saw anythiﬁg
prior or subsequent to Campbell's apprehension that would tend to
cause mspicion as to Campbell'l truo 1dent1ty. .. A

ttt“"“

.-

no following investigation was conducted by Special
Agents A. I . lorltrom and A, Diekstcin on ‘Oetober 9. 1936 | _

Upon roquest of Agontn. frank P, Gmmnld furnished
the daily trip sheets for the Private Cab Company from January
40 May 1936, for the purpose of exmmining sams for pertinent .
dates and entries therein of value to this investigation, Greenwald
informed that he is only required to keep such records for a period

of six months, and consequently he had destroyed such records prior
to January 1936,

. - 10 -



Upon examination, the records furnished were found not
to have been kept in e neat and orderly manner, and were in no
sense complete., A thorough examination failed to disclose any
pertinent date therein that would be of any assistance to this

investigation, end the same were returned to ureenwald, It will - .-

be further noted that during the course of examination, many trip. .~

shoeets were found to be undated, and for the month of January 1936, . .

particularly, trip sheets for a number of pertinent dates were

missings R o e . e
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The tollowing inveatigation was conducted by Special - ' o

Agents A, Jo Norstrom and A, Dickstein on October 12, 1936:

Reference is made to the report of Special Agent J, V,
Murphy dated at Cleveland, Ohio, October 10, 1936, wherein it is
noted that sdward Winseman, a former Ariver for the Private Cad .
Company informed that on several occasions he picked up Harry 3
Campbell at the Peacock Inn on Monroe Street, Toledo, Ohioe ’

Interview was had with Burr Parker, propristor of the
Peacock Cafe (not Inn) at 2007 Monroe Street, loledo, Ohio, who -
{nformed that he has owned this establishment for the past sixteen
months, and prior to that time opsrated a dry cleaning establishment
on Central Avenue in Toledo, for a number Of years.

When photogrephs of the Barker-Karpis gang were exhibited

to him, Parker informed that those of Williemlieaver, Ji #ilson

and Harry Campbell appeared familier, but could not recall in what
copnection, or at what time or place he had scen them, With particular

reference to Campbell, he informed that following Campbell's apprehen= .

sion, he noted Campbell's picture in the newspaper, and tried to re-
call if ever he had seen Campbell in his cafe, in view of the proximity
of the place at 21323 Monroe Street, whers Campbell was when taken
into custodys He informed that he recalled only that on one oceasion
that an individual ressembling Cempbell bad been in his place, when a
person whom he stated resembled the late photograph of Cempbell very
much, while drinking at the bar, asked where the men's room was, end
that he recalled observing this individual walked with a slight limp,
and upon Campbell's apprehension theorized that this person must have \
been Campbgﬁ. . : . ~ ' . ;

“'/ - / . -
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Other than the above, he informed that he could not be
certain that Campbell was a reguler customer at his place, else
he would have been able to recognize his photograph without aif-
ficalty,

rarker further stated that tluis was his first venture
in the tavern business, and consequently his patrons were mot .
well known to him from years of acquaintanceship, eand in that be
met 80 many new customers, it was {impossible for him to recall
"them all, providing they were stoady customers, und patronizod
his place tmquently. .

- -
E . - C e
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The following invistigation was conducted by Special
Agents A, J, Norstrom and A, bickstein on October 14, 1936:

Reference is made to the report of Special Agent J, V,
Murphy, dated October 10, 1936, at Cleveland, Ohio, wherein it -
will be noted that William Wilson Wirick recalled drinking with ;
Sam Coker, and having seen Harry Campbell at the barket Business
Men's Club, 2163 Superior Street, Tolodo, Ohio, which place is
operated by Johnny ‘1’hamn

.

After having received telephonic 1nstructions tron
Inspector &, Jo Connelley at Cleveland, Ohio, Agents loceted
Thomas at the aforementioned address, and he accompanied Agents
to 513 xdison Building, the temporary offioces, at which place he
was interviewed,

The following signed otatemant was obtained from Thomas,
tho original of which is beins rotainod in the Cleveland office files

! -

*513 Xdison Building
"Toledo, Ohio
"0ctober 14, 1936.

*I, JOBNYXECHAS, 4o hereby rurniah the rolloving '
signed 'tatement to Special Agents A, J, Norstrom and .
A. Dicketein of the Federal Bureau of Investigation, U, 8.
Department of Justice, of my own free will, without threats
or promises of reward., I have also been advised that this
statement may be used against me in a eourt of law, 11‘ the
Government deems it advisable to do moe -



*] am 42 years of age, married to Katherine Thomas
and reside at 2105 Warren Street, Toledo, Ohio, I em the
proprietor of the Market Business Men's Club, 216} Superior
Street, Toledo, Ohio, which club bas a membership of 250
persons, with dues of one dollar a year, Liquor is served
at the cludb, and I also have a roulette wheel, and slot
machines on the premises. Admission to the club is by = = -
membership only, which cards are issued in the members names,
and are validated by my signature, It is absolutely necessery
that I know the identity of the holder of every card, and I
can state that I know the identity, name, occupation of at
least 95% of the members or customers at the clud, I will
state that since the opening of the c¢ludb, no person bas
patronized the cludb who was not recommended or known to me,

I heve a very select clientele, and I will not permit hood-
lums or recketeers, who are known to me, to patronize the
place, I am continuously on duty from 2:30 Pe. Me, to late
the following morning, and I work from 14 to 15 houre a dq,
seven days a week, including Sundays.

*I have been shown photographs of all membera ot the
Barker Karpis gang, including those of Alvin Karpis, Harry
Campbell, Sam Coker, Arthur Barker, Fred Barker, Williem
Harrison and others and state positively thet I 40 not know,
nor have I ever seen the individuals whose likenesses appear
on these photographsb Of the above group of photographs, only
that of Dr. Joseph F¢ loran appears familiar, although I =
cannot associate them with any time or plece. I might state
that I have read detective magaiines for a number of years,
including the Detective published in Chicego, Startling
Detective, True Detective Series, end e number of others,
the nemes of which I cannot recall,

"] 40 recall having read of the escaps of A.lvin Karpis
and Harry Campbell from Atlantic City, N. J., police in January
1935, eand I read of the incident in a detective magazine, and
I undonbtedl: saw their photographs at that time, However,
although having seen these photographas at that and other tl!lel. :
I wish to state that I have never seen these individuals ia
person, either at my cludb or any other place, ;

*I might state that I have also read numerous mw:papor
sccounts of the Barker Karpis gang, in the New York Daily
Mirror, The Toledo Blade, the News-Bee, and Times, and perticu-
larly of trial of Arthur Barker and others, in the Sunm y

Chicago Tridune or Examinere
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*] have read tle foregoing statement consisting of
two typewritten pages, and the facts I have given therein
are the truth to the best of my. knowledge and recollection,

g - . . R ) - e - - .e ey~ oy - PP, I ¢

WITNESSES: , ‘ , /s/ JOHNNY THOMAS o
A, J. Rorstrom -~ . ST P T
A. Dickstein - PR p e L

Special Agents, : ‘
Federal Bureau of Inveatigation. ' . T
U. 5S¢ Department of Justice,

1448 Standard Building,

Cleveland, Ohio."

S———

It will be noted that Thomas emphasized the fact that all
customers of the club were known to him, In particular, he emphasized
the fact that all who sought edmission to his place hed to possess a
membership cerd, or he acoompenied by a person bearing a card, or ome
t0 whom it was known e card was issued, Persons who patronized the
place for the first time were then given an edmission card, whieh
was countérsigned dy Thomes, and the name of the member wes entsred
in a membership book, which also contained the by=laws and minutes
of the elub, He further informed that unless a person's name eppeared
ir the memberstip book, he has never petronized the club,

Thomas informed further that the club was originally in-
ocorporated under the Ohio laws on Decamber 16, 1932, dy Joseph L.
Hertman (Joe Rose), Arthur J, Hend, and David G, Hartman, who are -
the present proprietors of the Dutch Village nite clud, Toledo, Ohio,
The c¢lub was given a social olud charter, being #153500, Thereafter,
and subsequent to the repeal of prohibition in the latter part of
1933, Thomas purchased the charter from the original incorporatorse
He informed that he is the sole owner, dut has a dummy board of
directors, and officers to ocomply with the Ohio State Laws. At the
present time he is listed as Steward of the Club, CarliBrendeis, a
Toledo attorney, is in poessession of the books and records of the

elud, s0 stated Thomas,

Agents inspected the elud premises and were shown a five
cent and twenty-rive cent slot mechine that were in operation, as well
as a roulette wheel, located in one of the front rooms, Thomas ad-

vised that the wheel was played only by request, eand that the slot
machines and wheel keeps him in business. He further informed that

he only handles the better grades of liquors, which are dispensed

- l4 -
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from a circuler bar, located in the center room of the club. He
advised that he operates witL a D4 night cludb liquor license,
which requires a 1300 A. Mo closing hour, but tiat he ordinarily
did not close until S5 or 6:00 Ae Me . LT TP
Thomas further related that prior to ropeal, bo had
been arrested ten or eleven times for bootlegging in Toledo, -
S ~ Ohio, and had served two short sentences at the Daytom, Ohio A
P S : Workhouse for violation of the Rational Prohibition Act. Since
" repeal, Thomas informed that he had not been arrested, although
he conducted a gambling establishment, and s0ld liquor after
closing hours, He explained this fact by seying that he never
went out of hia way to meke trouble, referring to the curremt
controversy between Ben ‘Aronoff and Ben Harris, gamdbling
establishment keepers 1 ledo, He informed thet Ceptein George
Timiney and Detective A.rt Langendorf and other police officers oo~
cesionally dropped into the ¢ludb for e drink, bat nover nolutea him
for violations of tha laws, , .

N )
3 t

He informed that Timiney's last visit was about a month
agoe Thomas further advised that during all the years he had
operated in the oity of Toledo, he has never been approached to
pey protection money to anyone in Toledo, and although he believes
that protectior money is being paid, he could not stete who wes
paying it, or who was receiving it,

When an gpttempt was made to question him as to his wife's
activities (Maxine] Belmont) he beceme quite indignant, and informed
that she hadn't bedn in the rackets for years, and that he would bde
eshamed if anyone of his friends knew that his wife went under the
name of Maxine Belmont, or had anything to do with prostitution,

He denied that his wife had armything to 4o with the vice situation
in Toledo, and informed that he expressly mede her get out of the
recket years agoe

Thomas was particularly questioned as to his having
read of acocounts of the Barker-Karpis gang in detective magazines
and newspaperse He informed that he read a number of such megazines,
for a number of years, the choice of the magazine depending upon
the advertising of the contents on its cover., He could name no
particular magazine in which he had read of acocounts of this gang,
but informed that he preferred that megazine that devoted several "
peges t0 & line-up of criminals wanted by police, although he oould
not name the magazine. He further related that he read a detective
magezine whenever hs had the time, which would be sometimes once a
week. He perticularly recalled reading the Bremer trial in St, Paul,
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Minnesote, as well as the suicide of J’ack‘Peiffer in & detective
magazine, When shown recent photogrephs of Harry Campbell and

Alvin Karpis, he immediately named them, as having seen their
photogrephe 1in recent detective magazines,

Ee informed that from his reading of detective magazines,
and having seen the photographs of Campdbell, Karpis, and other
members of the gang therein, he would have been adle to identify
them immediately, if bs had ever seen them on the street, or 11‘
they ever put in their appearance at his oatablishnent. ;

It should de noted that the speeiric 1natances. or
the names of persons accampenying Coker and Campbell, were not
mentioned to Thomas, in that it was believed that such data would
disclose the source of this information, This was thought advis-
able, in view of Thomes*® specific and vigorous denials, as well
as his attitude of complete innocence, from which Agents gained the
impression that he meant to tell nothing whatsoever, even if con-
frcnted with the facts,

An inspection wes made of the membership book of the ¢ludb,
by Agents, but none of the nemes therein appeared familiar to Agents,
es being persons known to this investigation, or as aliases of
subjects herein, although approximately 220 typewritten names were
1isted therein, Thomas also produced sevsral index cards to be

Barry and Marion Cherryf-owell, 504 Commerce Guardian Building, Toledo,
Ohioe Discreet inquiry'of Thomes revealed that the latter woman is

a frequent visitor at the club, is 40 years of age, and operates a
multigraph oompany in Toledo. She is undoubtedly the Merion men-
tioned by Wirick, as hav:lng been pronnt at the party given by Coker
at Thomas', . _

\ entered, upon which, a.m?g others, appeared the signatures of Edith

' A x
4

. Thcms stated that in addition to himself, his only
employae is Irving Greenspoon, a bartender. He informed that
Julius, a porter for the Davis Dry Cleaning Company of Toledo, Ohio,
cleaned the place in the morning, but was never around during bdusi-
ness hourss Prior to the employment of Greenspoon in September 1935,
he employed Charles Wieber, mnow omplcayed at I.udwig' s Bar 818 Jefferson
Street, Toledo, Ohio. v _ . ..

Imnediatel, on the oonclusion of the interview with
Johnny Thomas, Irving'Greenspoon was brought to 513 Edison Building,
the temporary offices, from the elubd, berore ‘he had an opportunity
to discues this matter with Thomas, -
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He informed that he is 20 years of age, and resides with
his parents, Alex and Sadie Greenapoon at 2344 Vermont Avenus, C
Toledo, Ohio, He informed that he greduated from high school ima ..
the city of Toledo, in 1933, and worked as an auto mechanic eamd =~
truck driver prior to his employment by Thomas in September 1935,
He further informed that he met Thomae through his brother-in-law .
Kr, Blumberg, who is employed by Ben Aronoff. ‘ H

He informed that he is employed as bdbartender fro
11:00 A. M., until eclosing time the following morning, depending
upon business, and works seven days a woeeks He further stated that
he is practically always at the c¢lud during busineass hourse

Greenspoon stated that he wes unable to identify the
pbotograph of Sam Coker, or Harry Campbell, or other members of
the Barker-Karpis gang, as boing likenssses of customers he had
sesn at the clud, When asked if he recalled s patron who flashed
$20 bills at the club at any time, he informed that he recallesd
only one such occasion, that being some time during the past winter,
when an irdividuel whose name or identity he could not recall, and
whom he stated he did not believe that Coker's photograph resembled,
although ‘be would not state this positively, spent the entire night
until four o'clock the following morning, spending money profuselye
He stated the reason he recalled the incident is because this person
bought drinks for the house several times, which wes unusuel, and
kept him busy changing $20 dills to play the slot machines. He
further recalled that Thomas was present, but that he was drinking
with everyone, and Greenspoon had to attend the bar alone, which
Xept him too busy to even wash the glasswere. He further related -
that the party ocontinued until four o'clock that morming, and :
he believed thet everyone drank whiskey sours all night, -

Greenspoon stated that Thomes later remarked to him
thet he wished that this guy would come back more often, as they
did $50 or $60 worth of business from the bar alone. Greenspoon
informed that he had never seen this person prior or subssquent
to that time, as he 4id mot know his identity, and would have
remembered him if he came in again, He further related that be
could not describs him es he had only a hazy recollection of the
ocourrence. He d4id recall, however, that this person remained until
most of the patrons dsparted, and that a aumber of persons bad asked
him who the guy was that was flashing all the doughe . ‘

Greenspoon further informed that he recalled that Edith

Barry was present that night, as she was playing the twenty-five
cent slot machines all night, although he was unsbls to state whether

she was in this person's party. He recalled ber in that she is a
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slot machine mddict, and on some occasions she would pley a slot
mechine for nine or ten hours, getting the jackpot six or seven
times a night,

Greenspoon was unable to recall the ifdentities of other
persons present that night, although in subsequent questioning, -
he admitted knowing Frank Greenwald and Anna Pierce, as well as
the identities of all of Greenwald's drivers. He informed that
Thomas 414 not eare to have cab drivers frequent the place, and

. for that reason they rarely drank there, although they were al-

lowed in the club to get a customer or to make change, W
Greenspoon advised that all patrons of the elub wers
pot known to him or Thomas, and that it was only necessary that
they be accompanied by someone known to the club, He further in-
formed that strangers and all patrons were not given membership
cards, and that & number of the patrons were unknown to him by

- name and never were issued cards. He informed that ordinarily

he admitted the customers at the door, and on numerous occasions
he had admitted people whom ho did not know, but who were acccupaniod
by regular patrons. X . ,

.

He further etated that he 1- ordinarily busy, either
tending bar or running the roulette wheel; that he pays little
attention to the patrons, and would not know their faces unless
they frequented the club, He was quite positive in his assertion

that he had never sesn Campbell at the elub,

Greenspoon added that he would eooperate in every wmay
possidle, and seemed sincere in this statement, in that he re-
lated that he was very young, and 4id not wish to be involved {n
eny trouble for his present position meant very little to him, .
and that he expected todllow a more gainful oceupation when the
opportunity avails itself, .

Johnny Thomas furnished Agents with two blank membership
cards which are furnished to his patrons, and these cards have been
initialed by Agents and are being made a psrt of the Cleveland offiece
file in this case. » R

In view of the ponibiuty of Johnny ‘I'honn' being a
potential sudbject of this investigation, Agents conducted a search
of the criminal files of the Toledo Police Department, subsequent to
which the following eriminal record was disclosed: )

- 18 -
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Thomas was brought to the office of the Chief of rolice at Toledo,
Ohio, on 2-~5-21, and he was thought to be implicated in booze
running and dope peddling. These activities he admitted to licKay
after being photographed, dut said he did not handle junk any more.
The Chief of Police ordered him photogmphod, bnt hil photo was - .0
not placed in the rogua'l gallery, ‘. TR

~e PN
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The following v‘do.lcript‘ion was obtained of Thomas from
the 10ledo Police Dopartnont. 'roledo. Ohio, and umo u being .t

forth herewiths \ ‘ |
\ _‘ ) : } . ‘
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Name - Johnpy Yhonmas, aljases:
o - T Johﬂﬁrioni, John rroyono, ; T
Louis Brown, - L,
Age - 25 years on 11-5-21. oo e
B.isht - 5,7. .o : ‘ A," .
3 Weight - 150 pounds Lo A
’ Build . ! - Med{um - === -
Complexion - Medium dark
Kyes - Chestnut
Hair - Dark chestnut, thip on top.
Teeth - ¥our gold crowns on left side
Two - " " pright =
Nationeslity - Italian.
Occupation - tiven auto saleaman
relatives = wife - Maxine 'L'homas. allas Maxine Belmont
ringerprint bhenification' , ;
- 26 10 o©
82 ¥ 1

.

A photograph was odbtained of Johnny Thomas from the Toledo
Police Department and same is being retained in the Cleveland office
Tilese o L - .

T I

-
’

The foilowing investigation was conducted by Special
Agente H, B, Vill end Je Vv, Murphy at Toledo, Ohio, October 15,
19363

Reference is made to report of Specieal Agent J, V. Murphy,

Drew of 2841 - 131st Street, Point Place, Ohio, mentions that x4

.! Cleveland, Obio, dated October 3, 1936, wherein on page six, Aldert

!

|

lzerow, who operates the loledo Cad Company, might have given in-
formation to Sheriff James O'Reilly, which caused the sheriff to rauid
2831 = 1318t Street, looking for Alvin Karpis and uarry umpboll, in
the latter part of January 1935, - i . !

I

Ko A. Telzerow, ruideneo 5718 Lakoaide Street, Point
Place, Ohio, wmas located at the C, & 0. Docks, Hay Shore Hoad, Lucas
County, where Telzerow had a eadb stand, He stated he operates the
Toledo Cad Company, with cabs at stunds at the #aldorf Hotsl, ‘l'oledo,
and at the C. & O. pocks; that most of his cadb business is "pick up®
fares; that he has never answered any calls for cabs to pick up any.
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persone at the Little Casino Club, although he has driven persons
to that club, having picked them up at his stend et the ialdorf
Hotel, and frequently the passengers woulc ask that he call at

the Little Casino Club to return them to town later in the eveninge,
Mr, Telzerow stated most of the cab business to and from the Littl.p L

Casino Club was done by the Red Cadb Company and the Private Cad
COmpany.

© - -
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Mr, Telzerow stated that he never knav who mlided at 'I»‘ |

2851 = 131st Street, Point Place, Ohio, during the summer of 1934,
and never discussed with either Albert Drew or Sheriff O'Reilly,
who might bave lived at that address. He stated he never was in
the Little Casino Club, but knew that it was operated by Ted and
Bart Angus during 1934, and is now called the Little Club; that -

he is acquainted with Ted Angus, who used to live near Wi

Beach, in Point Pleace, Ohio; that while he has no personal knowledge

of same, it was common gossip that Ted Angus used to be the collector

of the pay off on gembling and prostitution, He stated he never at
any time 4rove any landladies of houses of prostitution to the :
Casino Club, as that class of trade usually patronizod the Rod

Cab Company or the Private Cab Company, l ,

Telzerow stated he knows George Timiney and Langendort
but never saw them at the Little Casino Club, He stated he does not
know Joe Roscoe, and has never been over to Middle Island in leke
Erie. Also, that bhe is not acquainted with Ludy{Fleming,

Photographs of members of the Barker-Karpis gang were
exhibited to Mr, Telzerow, and after carefully examining same, be
stated thet he is unable to identify any of them, with the excep=-
tion of photogrephe of Alvin Karpis and Harry Campbell, which
photographs he stated appeared in the Toledo newspapers when ‘they

. were apprehended in early part of }hy 1936, ’

shkEEkkkE

The following invest igation was oonducted by Speclal
Agents A. Jo Norstrom and A. Dickstein on October 10, 19362 .

In an effort to locete for interview Charled Sweet,
employed as & cook by Joe Roscoe at Middle Island, Agents inter- ™
viewed Mrs., Elsie Sweet, 628 Lotus Street, Toledo, Ohio, his wife, '
who informed that ske had received a letter from her husband on
October 9, 1936, advising that he would not be home for a period
of three weeks, in that Roscoe dces not contemplate closing the



resort at Middle Island for approximately that pericd of time,
Krg, Sweet advised that her husbend had been home for one day
two weeks prior to the interview, and that when he mede a trip
to Toledo, he would come in on Monday efternoon, HOwever, she
stated that he would be unaveilable for interview at Toledo . .
for the period of time set forth above, in that he indicated

he would be unable to return to this oity during the interim,
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The i’ollowin'g investigation was conducted bj Special
Agents A. Jo Norstrom and A. Dickstein on October 15, 1936:

Reference 15 mde to the report of Speeial Agent Je Vo
Murphy dated at Cleveland, Ohio, Octobo‘q 10, 1936, wherein it was
noted that Albert Drew advised that Gusti/arnke, a ¢hef, had deen
enployed by Ted Angus at the Casino Clud, Toledo, Warnke was
located by Agents at the Algeo Hotel, Toledo, eand was drought to -
the temporary offices, room 513 Rdison Buildlng, Tolodo, for lntor-
view,

-~

The rollowing signed statement was obtained, the
original of which is being retained in the Cleveland Bureau office
files:

"513 Edison Building
- - - *"October 15, 1936.

*], GUST WARNKE, 4o hereby furnish the following
signed statement to Speciel Agents A, J. Norstrom and A,
Dickstein of the Federal Bureau of Investigation, U. 8.
Depertment of Justice, of my own free will, without any
threats or promises of reward, I wish to tell thes truth
of all I know concerning this matter,

*I am 52 years of age, single, and live at the Algeo
Hotel, Toledo, Chio, ¥or the past S5 years I bave been a
chef by trede, and cook at hotels and cafés in and around
Toledo, as well as on yachts and lake boatss For the past
summer I have been employed at the Heatherdowns Golf Clubd
at Toledo, but at present I am unemployed. ,

*During the summer of 1933, from July to Septcmbor
I wes employed as a cook by bert Angus at Middle Island,

I had not kmown Angus before that time, dut Dewey Schmidt,
whom I have known for 10 years, got the job for me, Im ~
addition to myself, Buster, the careteker, Dewey Schmidt,




Jack Smith, also known as Cum Cum, Bert Angus, and his woman,
whose name I didn't know, worked on the island,

"I heve been shown photographs of the Barker-Karpis
geng, but only that of WillielHarrison, Hearmond, Indiens
P, D. #1829, 1s known to me, Willie first came to the island "~ "~
with two other fellows Suring that summer, and they spent two =
weeks at the 1esland with Bert Angus, He had two other fellows
with him, one of whom was a manager of a ocountry clud fa
Chicego, and another slim fellow, ebout 30 years of age, - -
neither of whose names ]I knew, Both of them fellows stayed - .
at the island two weeks with Willie, The three of them visited
the i{sland as fer as I know, elthough they may have been there
oftener,

"Willie was fronm Chieago, but I did not know what his oo-
cupation was, He was lively as hell, and ealways clowning around,
Willis and Bert Angues were very friendly, and there was a good
deel of drinking going on. When the weather was ¢lear, there
were always a lot of people on the island, and all the bdoys
would bring prostitutes from Toledo, and would keep them there
for several days for the parties. .

*1 remember that Detective Langendorf of the Toledo
Police Department was over at the island several times, and
I remember that Captain Timiney was at the island once on a
fishing perty, sltbough he wman't there when Willie was there,

"I saw Willie again at the bar of the Algeo Hotel in
Toledo, Ohio, one day in the summer of 1934, and the slim
fellow was with hime. I was standing at the bar when Willie
came up and slapped me on the back, I couldn't remember at
first, but VeweygSchmidt was tending bar, and he pointed me
out to Willie, and after I talked to him, I remembered who he
wase :
*I might further state that Joe Roscoa used to come /
over to the island once a week when the weather wag nice, dut
Ted Angus would only eome over twice a month, Uuyflibdbles
used to operate speed boats to the island and he would come
over three times a week, Joe Koscoe would talk to Willie, dut
Joe is e funny type of fellow, and didn't like to mix with
anybodye Ted Angus wee friendly with Willie, however.

*T have read the foregoing statemsnt consisting of two ‘
typewritten peges, and the facts I have given therein are the
truth and to the best of my knowledge and recollection,
WITNESSES: v “ /8/ GUST WARNEE
A, J. Norstrom
A, Dickstein, Bpecial Agents,

Federal Bureau of Investigation,
Ue S. Department of Justice,
1448 Standard Building, Cleveland, Ohio."
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It should be noted that warnke advised that he knew
Harrison only by the neme of Willie, and knew nothing of his backe-
e e ground, #sarnke informed tLat his brother, Ed ¥Warnke, owns the

can ordinarily be reached at the boorge uolden neh narket. 515 )
Monroe Street, Toledo, Ohio. .l . ~ S T
H : ‘ i ; 1’ . . ‘.!l.
Warnke advised that he never worked ror Ted Angus, and !
that his only employment was by Bert Angus, as above mentioned, - --
As a matter of interest, Warnke informed that Middle Island is 49
acres in area, and is approximately nine miles off Lakeside, Ohio,
in Lake Erie, and in Canadian waters. No visiting permit is re=
quired from the Canadian euthorities, according to ¥Warnke, to enter
the island, nor do the Canadian authorities ever appear at the
i1sland, Warnke further stated that all types of sexual practices
were permitted by Angus while he was at the island, and that on week-
ends there would always be a number of prostitutes from Toledo at tb. :

place, engaging in drunken parties with the patronl. . }

Ho could recal only one ltoady patron at the ialund,
that person's name beingiProctor, manager of the Packard Motor Car
Company at Cleveland, Ohio, who visited the island on every week-
end, He further recalled that an individual known to him as Sam,
and who is known to be serving time in Indiana, was a good friend
of Willie, and spent a great deel of time on the islend. However,
he could furnish no information concerning the identity of Sam,

He informed that*ex. a bartender at the islend for the
past two summers, returned on Thursday of the preceding week, This
person resides on Columbus Avenue, near the Manhattan Mills in
Toledo, and he is often around the Algeo bar, where he is well known,

He further informed that Charlie Sweet, COoli}uonroe,
Walter’'Belpash, and{Buster, are the present employees at Middle
Island, from what h§ has heard, but as yet they have not returned
to Toledo from the island, He informed that Buster resides at
Middle Island continuously, and has dbeen the caretaker of that
Place for a mumber of years, ,

- . .
- ~ - - -
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Warnke Brothers Tin Shop, 309 Nebraske Avenue, 'r0ledo, and that he 7%
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'Bert often went duck bunting with her and Harold

The following investigation was conducted by Special
Agents He Be Dill and J. V. Murphy et Toledo, Ohio, October 14,
1936

L. e - e= - - v om - - -, e - . e - o R, .
. L Lt e

Reference 1s made to report of Special Agent J, ¥V,

Murphy, dated et Cleveland, Ohio, October 10, 1936, wherein om

peage forty-oight, Harold St, Aubin, in his statement, mentions :
that one Flo Wolfe, who operates a rooming house on 18th Street,
was present at a party in the Little Casino Club, at which time v
he, Art langendorf, Carl Hertung, both city detectives, were present,
,In view of this information it was deemed advisadle to interview Flo
“Wolfe to ascertain if she was ever acquainted nth any of the Barker=

Karpis gange

She was located at 229 « 19th Street, where she said she
was temporarily residing. She accompanied Agents to the Edison
Building, the temporary orfiee at Toledo, where she was interviewed

in detail, v A % v
She stated her name is Mrs, norenc*olro, and her husbend
is W, L. Wolfe, but she is and has been separated from him since
November,, 1933; that she formerly operated & rooming house at 304
18th Street, Toledo, Yor ebout eleven years, and has resided in Toledo
for about 18 years; that she recently purchased a rooming house at 218
18th Street, which will be her future address.
She stated that the first time she ever visited the Little
Casino Club, on Summit Street, was in the fall of 1934, at which time
she was taken to that clud by Harold St. Aubin; that upon arriving
et this elub she recalls she saw Art Langendorf and his pertner,
Carl Eartung, Toledo city detectives, She stated she has known Art .
Langendorf and his wife for a number of years and they often visited
at her house, She stated she is not personally scquainted with
George Timiney, but recalls meeting him on one occasion, when Art
Langendorf introduced him to her, and at this tl.no Lungendorf and
Timiney were working togcthor. .. .

¥Mrs. Wolfe stated she has known Ted and Bert Angul about
three or four years; that she knows Bert much boftor than Ted, as

stated she first became acquainted with both Ted and Bert Angus when
she first visited the Little Casino Club, as they were then operating
that elub, Bhe stated she has visited the Little Casino Clud about
four or five different times, and this was during the fall of 1934;
that on these occasions when she went to the Casino Club she drenk
quite heavily and always got "stiff" and does not recall whom she may

have met there.

St.fAubin. B8he “
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Photographs o0f members of tke Barker~Karpis gang were
exhidited to lrs, 'Tolfe, but she stated she is unable to identify
any of them as likenesses of persons she met,

Mrse. Y%olfe stated she last talked to Art Langendorf
about one and one-half years ago, at which time she met him and m- S
partner, Carl Hartung, on the street in Toledo, , S

" conversation with anyone about a man calledf"Fitz" (Charles Fitzgerald)
offering a woman $100 foxr a party., She stated she bas never been on
any parties with Charles]Fitzgerald, and does not know such a person;
that if she ever met himlit was while she was drunk while visiting
the Little Casino Clubd, e e .

Mre, Wolfe denies having any I:nollodge of any “Eé‘l,ophoié

Sk kkkRkkEkRE

Following {nvestigation was econducted by Special Agents
H. Be D111 and Jo Ve Murphy at Toledo, Ohio, October 13, 1936: :

Reference is mdo to report of s;pocial Agent E. J. l‘m.
Cleveland, Ohio, dated June 13, 1936, wherein on page 100, Mrse
Lillian St. Audbin, 3411 Detroit Avenus, Toledo, Ohio, after examine-
tion of her records, stated that apartment G, of the Burdella Aparte
msnte, was rented to a man by the neme of He Je¢ Morlsy from May 9,
1924, to June 9, 1934; that according to her records this tenant
stayed only one month in this apartment; that she does not recsll ever
meesting or seeing this person, nor 4id she recall anyone nlung her
with reference to Morley ronting the npartnont.

~

. Further reference is made to tho rcport of 3pooin1 Agont
J« V. Murphy, Cleveland, Chio, dated October 10, 1936, wherein on
rage 47, is set out statement of Harold 5t., Aubin, the bhusband of Mrs.
Lillian St. Aubin, in which he mentions that a man who was introduced
to him at the Little Casino Club by Bert Angus as the Mr, Morley who
rented the apartment in the Burdella Apartments; that this man Morley
is the one who cams to his home to pay the rent on apartment G, ia
May 1934; that he d4id not talk to this man, dut he saw him from e
distance, and elso a woman in the car in which Morley came to his home,
In this statement Mre. St Audbin mentions that his wife informed him -
thet Mrs. Bert Angus called her, Mrs. Ste Aubin, for a friend sho

desired to rent sn aspartment in the Burdellea Apartmentse

FEATIES

- 26 »



B e — R
[
—
o~

|

In view of the statement of Mr, St., Aubin, it was
deemad advisable to reinterview iirs. ot, Aubin to ascertain if
she could furnish more definite inforuation concerning the rent-

residence on October 13, 1936 She stated that she does not re- ,
call anything regarding the renting of apartment G to a Mre Morley; )
that her records show that apartment G was rented to H, Jo Morley .
from May 9, 1934 to June 9, 1934, and the receipt for the month'a .. .
rent was made out and signed by her, but at thet time her mother,: -
Mrs, Poole, since deceased, took rentals and sent same to her, '
Mrse St. Aubin, in her office in the rear of her home, for the
purpose of having a receipt prepared, as she, Mrs, St, Audin, 4id

all the bookkeeping for the apartment, and it is pouible this may
have happened in this case,

Continuing, Mrs, St. Aubin stated she does nmot recall ever
receiving a call from anyone, recommending Morley as a tenant; that
although they 40 require references before renting apartments, at
that time (1934) it was very difficult to secure tenants for the
Burdella Apartments, and they were not so particular about the kind
of tenants, due to their endeavor to secure sufficient money to pay
the taxes. .

" " Mrse Ste Audin appeared to de very nervous at the time of
this interview, and it is possible that she is not telling the truth
concerning this matter.

PR T2 22322 2 2 SN

The following investigation was conducted by Special
Agents He Be Vill and 4, Ve Murphy at Toledo, Ohio, October 14, 1936:

~

. Reference is made to report of Special Agent v, E, Smith,
Cleveland, Ohio, dated June 23, 1936, wherein on page 25, Chief of
Police Merle C, Unkle, lMansfield, Ohio, states that his drother-in-
law, Joe Miller, at MBS Market, near Coleman's Granada Gardens, on
one occasion at the Lranada Gerdens, had a quarrel with Harry Cempbdell,

Joseph Pe Miller, 3709 Burton Street, Toledo, was inter-
viewed at the MBS Market, 4601 Monroe Street, where he is employed.
He stated he recells that a few days before Harry Campbell was appre-
hended in Toledo, Ohio, he and his brother-in-law, Howard rlahiff,

: and their wives,were in a booth in the Granada Geardens, which is |
R operated by Jm’coleman; that there was a man and a woman in the ad-
S Joining booth, and that couple pushed the booth seat back against
O Flahiff and wife, and Flahiff and his wife pushed the booth seat
back egsin, pushing the couple in the adjoining booth up against

- 27 =
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the table in the booth, which resulted in a quarrel, and rlahiff
gave Campbell a push and invited him outside to fight; thet Jim
Coleman interfersd and kept Campbell from going ouiside, and the
affair then quieted down; that when Campbel)] and his wife left

~~ . -+ the booth, Mrs. Campbell (Gertrude Billeter{riiller) picked up Mre - - .~..
¥Flahiff's hat, and Nrs, rlahiff took it away from her, at whiech ,
time Uertie called Mrs, rlahiff a bad name, which again atarted an
erg.ument and Ihioh Coleman nnally quhted dm. ERR TR ~\
7 ! e :

Mre ll:llhr atated that a few days after campbcll'a appro—

henaion, he and Flahiff were at the Granada Gardens and mentionsd at
the time to Coleman that he had had some tough customers in his place,
to which Coleman answered, "Don't you think I knew what I was doing?"
Miller stated that from this statement of Coleman's hs understood
Coleman t0 mean that he knew the identity of Campbell end that be was
a dangerous man when he, Coleman, stopped Campbell from going outside
of the Granade Gardens to fight Howard Flahiff,

~ Miller stated that recently he nnd Coleman had an chment ‘
and since then does not go into the Granads Ga.rdena, or have mthins .
to do with Coleman, - .

It wuld indicate from the above statement of Mr. Miller
that Jim Toleman, by his statement to Miller, either knew the true
identity of Harry Campbell and that hs was a dangerous man, at the
time Flahiff and Campbell had the quarrel in Granada Gerdens, or

that he was merely trying to show Miller and rlehiff that he, Coleman,
was a smart man when he stopped the impending fight,

Jim Coleman has been interviewed on two occasions and in
both interviews he denied he ever knew the true identity of Bu-ry
Campbell, and stated hes knew Campbell only u Bod mllor. ;

S XS kEREEKEE

The following investigation was conducted Sy Special Agents
He Be Dill and J, V, Murphy at Toledo, Ohio, October 12 and 135, 19363

. While eonduoting investigation with reference to this case,
it was sscertained that J. T. Cleary was an employee of the Ohio
Fuel Gas Compeny in Point Place, Ohio, at the time Harry Campbdell
and Wynona Burdette occupied the residence at 2831 «~ 131st Street.

Mre Cleary wms located and interviewed at his residencs,
5432 « S03rd Street, Point Place, Ohioe In view of the fact that -
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Mr, Cleary had sn engagement at the time, Agents were uunable to
interview him in detail at that time, end he was requested to
call at the temporary office in the £dison Building at Toledo
the following day, where he was interviewed in detail and the
following signed statement obtained, the original of which is”

being retained in the ﬁlee,of the Clevelgnd office!

. . . . . i € 7. -y "\ .
SR Lo .. ®"roledo, Ohio : = . '
S . { Lo *October 13, 1936,

"I, J« Tl CLEARY, make the following free and
voluntary statement to H, B, Dill and J, V. Murphy, whom
I know are Speciel Agents, Federal Bureau of Investigation,

U. 8, Department of Justice, without any threats or promises
being made to mee

"My name 18 J. T, Cleary and I reside at 5432 - 303rd
Street, Point Place, Ohio, I am employed as local manager
at Point Place, Ohio, for the Ohio Fuel Gas Company and
have been s0 employed for the past eight years.

"I recall in spring of 1934 I picked up an order to
turn on gas, from the Duvendack Drug Store, which is a sudb-
station for the Ohio Fuel Gas Compeny. This order was to
turn on the gas at 2831 = 131st Street, Point Place, Ohio,

A deposit bed been left with the Duvendack Drug Store and

a signed e cerd giving the name as George Winfield, The

same day I installed a ges meter end turned on the gas at

2831 = 131st Street, and while there I made out a receipt

for the $10,00 deposit. While I was in the basement of this
house making the installation and turning on the gas, there
were two men with me, who apperently lived in this house, I .
have identified a ptotograph of a person whom I am told 1s
that of Harry Campbell, as the person wba was in the basement
with me and who said his name was Georgs winfield, I identi-
fied a photograph of Campdell, which I am told is not one

that was taken recently, and is side and front bust photo.

The other man in the basement with Winfield, who I will

refer hereinafter as Campbell, was a man about five feet six
or seven inches tall, weight about 160 1lbs,, ruddy weather-
beaten oomplexion, gray hair, and of a rather pleassant disposi-
tione He wore & blue and white striped sailor cap, similar to
those worrn by sailors on lake boats, or around yacht clubs,
Campdbell wore a hate I did not go into the house, dut I
could hear other men®s voices, although I 4id not see: them,
Neither 414 I see any women in the house at this time, The .
man who was in the basement with Campbell end I, while I

was turning on the gas, 4id most of the talking witbh Ceampbell,
and his telk was about horse racing at New Orleans, This gave
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the impression that these people were horse race people and
gemblers, and I saw nothing that caused we tc become suspicious
of them or thLink they might be gangsters, I have been shown a
mumber of photographs of persons whom 1 have been told are

members of the Barker-Karpis gang, but I am unable to identify . . .-

any of them as persons I saw at 2831 - 131st Street,
"At a later tims, after turning on the gas at 2831 = 131-t

Street, Point Place, Ohio, while going past this house I saw in ,' '

the yard of this address, as well as at the corner drug store, -
a black hair woman whom I have identified from photograph as
being Wynona Burdette, She often drove a Ford V8 coupe,

black color, with eream color wheels., Nearly every Sunday
morning between 4:00 A, ¥, and 5:00 A, M,, while en route to
church, I would drive south on Erie Street, and would pass
Wynona Burdette in her Ford coupe driving towerd Point Place,
Ohio. I formed an opinion, from seeing her go home at this
time of the morring, that she was the wife of a gambler,

*On one occasion when I drove past 2831 - 13lst Street
while George Winfield was occupying that house, I noticed two
red Chow dogs in the rear of this house., I also saw two auto-
mobiles in the driveway of 2831 = 131st Street, one a Buiock
sedan with Illinois licenss plates, the numbers of which I
40 not recall, and the Ford V8 coupe, with Ohio license plates,
Winfield moved out of 2831 = 131st Street after about three
montks, leaving ratber suddenly and without giving the Ohio
Fuel Gas Compeny any notice, and no one has ever called for
the deposit of $10,00, which was put up at the time the gas
was ordered to be turned on, and that deposit is still on
hand at the gas compeny offioce.

*I have been shown photqgraphs of two womep whom I have
been told are those of Panla?Hamon and Doloresf Delaney, I
have identified these as the two women I saw together near
the neighborhood of 4903 Summit Street, Point Place, Ohio,

I saw them during the summer of 1934 and after the time I

had made a turn on of grs in an apartment of 4901 Summit
Streest, I saw these two women get off a street bus and walk
in the direstion of this apartment house, and knowing most
everyone who lived in that neighborbhood, I aasumed they were -
the people who had moved into the apartment at 4901 Summit
Street in the name of Bradford, During the time the gas was
in the name of Bradford at 4901 Summit, I saw these two women
only a eouple of times, : : : i

.

o ' . v
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"Some time during early fell of 1934, I believe in early
% September, 1934, I eaw the photograph of a woman in the
Toledo News-Bee newspaper, who hed been arrested in Cleveland,
Ohio, end I recognized the photograph in the newspaper as S
that of the woman who lived at 2831 « 13let Street, Point Place, - --
Ohio, at time George Winfield lived there, and whm I have been -
informed was Wynona Burdette, ‘

"I never sew .iinfield moving out of 2831 - 131st Street,
and did not see any furniture being moved out of that house,
and never heard what moving company moved the rurnituro rrc-
that house,

*] bave read the above statement, oconsisting of this and
one other page, and the same is true and correct to best of w
knowledgs.

WITRESSES: /8/ 3« Te CLEARY

Je V. Murphy

H. B. Dil11, Special Agents,

Federsal Bureau of Investigation, , L

Ue S. Department of Justice, " “
1448 Standard Building,
Cleveland, Ohio,”

Mre. Cleary steted that he never visited the Little Casino
Club, while it was operated by Ted and Bert Angus, but 4id visit
that plece on one occasion in the spring of 1935, when it was called
the Little Club; that on this visit he steyed about fifteen minutes; .
that the Little Club was crowded at the time, end he does not recall
having seen anyone whom he recognized from their photographa a8 being
members of the Barker-Karpis gange

¥r, Cleary stated he does not know Ted or Bert Angus; that,
however, through general gossip he hsard on a number of occasions they
were connected with the vice and gembling pey offs in Toledo., He .
further steted thet he never saw any of the automobiles seen dy him at
2831 = 131st Street, while Harry Cempbell was residing thers, near the
Casino Cludb on Summit Street,

: - - p—— ‘ Y
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Following investigetion wes conducted by Speecial Agents
He Bs Dill and J. V, Murphy at Toledo, Ohic, October 15, 1936:

Reference is made to report of Special Agent T. W. Bain,

dated at Jacksonville, Florida, August S, 1936, wherein it is noted . __

that Walter Burwick at Fort Lauderdale, Florida, stated that Henry -
Dettinger, who has the postal contract for the post orrlce at Tolaﬂo.
spent consideradble time at the Casino 01ub dnring 1934.- ‘ e
Henry W.*Dettinger, 856 Nesselwood Avenue, Toledo. Ohio,
was interviewed at his residence and stated that he has had for some
years the special delivery parcel post contract with the post office
at Toledo; that he owns a motor boat named the "Sea Gull™, which he
keeps at Bay View Yacht Club, where he is a member, and has owned
this boat for a number of years; that during the sumer of 1934,
usually on Saturday afternoon and on Sunday he would visit at the
bey view yackt Club, and he visited the Casino Cludb on one occasion
during 1934 for the purpose of obtaining some lunch, and at that
time the club was operated by bert and ‘ied Angus; that he does not
know either led or Bert Angus, but knows l'ed from reputation and eom-
mon gossip, that is, that led used to be a bootlegger and was reported
t0 have been a collector of pay off for gambling and other vice during
the Thacher administration in Toledo, although he stated he has no
personal knowledge of this,

Mr, Vettinger stated that on occasions he visited the
Casinc Club, during 1934 and other yeesrs, it was usually around ome
Po Mo and he never visited the club at night; that he recalls visit-
ing this place twice in the last two years, and on these occasions
there were only a few people in the eclud, and there was no one thero
who excited his suspicions that they might be gangsterse .
} ¥
He stated tho last and only time he sver visited Middle .
Island was in 1923, at which time the club house there was operatod
by Larry Taylor and Guy Tibhles, He stated he is not personally ac-
quainted with Joe Roscoe, but knows him by sight, and the fact that
Roascoe has a high powered motor boat which is kept at the Bay View
Yacht Club, He further stated that he bas seen Ludy Fleming, who
was formerly a State Prohibition Agent, and had a motor boat at the
Bay View Yacht Club; that he was not at the Bay View Yacht Club when
some men are said to have taken a motor boat out before the seams had
closed, and as a result they pulled open the seams in the boat and
had to beach it, but he heard talk about that instance, end rocalh
that John Suocki, 1324 Tecumseh Street, Toledo, who is a member of
the crew on his boat, mentioned last summer about this occurrence.

Photographs of the Barker-Karpis gang were exhibited to
Mr. Dettinger, who stated he is unable to identify any of them as
persons he has seen,

‘&-
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The following investization was conducted by Special
Agents e B. Dill and J. V. Murphy at Toledo, Ohio, Octobder 15,

1936; J7J

Reference is made to report of Special Agent R. C. Suran,
Clevelan st 15, 1936, wherein on page 66, in an inter- ‘
view wi% at Tolodo, he sdvised that a man by the name i
of Francis Schue was formerly a frequent visitor at the Little = ..
. Casino Club and might dbe able to furnish information econcerning the

activities of the Barker-xarpis gang during the time they mquentea
that ¢lubd, ’ . .. A > ’ . o

- -

Francis R. Schuchman, residence 1931 Superior Street, Tolodo,
was located at 426 Superior Street, where he operates a lunch room
and bar, He accompanied Agents to the temporary office in the Ediason
Building, where he was interviewed in dstail,

Schuchman stated that during 1934 he visited the Little
Casino Club approximately fifteen times; that his visits were usually
after two A. M,, after he had closed his place of business, and the
Cesino Club was always crowded to capacity, as this was the only
spot where drinks were served, which was open after two A, M. (the
closing hour designated by State Liquor Control Board), He stated
that during his visits at the Casino Cludb during 1934 he was drinking
quite hesvily, consuming from one to two quarts of whiskey a day,
end it is very unlikely, in the condition he was in, that he would
ramember just whom he saw at the club, He stated he is peraonally
mcquainted with George Timiney and Art Langenjorf, whom he has known
& number of years, but be does not recall ever seeing either of them
at the Casino Cludb at any time,

He stated he knew Ted and Bert Angus when he saw them,
but was not personally acquainted with either; that he never at amy
time heard anything said that Ted Angus was a collector of pay off
for gambling and other vices in Toledo, or that George Timiney was
in sny way connected with the Angus brothers in their collectiom of
pey off; thet he always thought that George Timiney was a clean,

honest, trustworthy officer.

Photogmphn of the Barkor-nrpin gang were oxhibitod %o
Mr, Schuchman, and he stated, after carefully examining same, he
is unabdle to fdentify any of them as persons whom he has geen at
any place, although the photographs of Fred Hunter and Charles J. - .
Fitzgerald look familiar to him, but he is unadle to associate them
with any place or time, He stated he has no information regarding
the disappearance of Dr. Joseph P. Moran, dber than what be read in
the Toledo newspapers; that he bas never been to Middle Island; thnt hs
is not acquainted with Joe Roscoe, although knows him by sight,.
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The following investigetion was conducted by Special
Agents A. J. Norstrom and A, Dickstein on Octoder 13, 1936:

An effort to locate Dr, Jackson, mentioned in the log
of the telephone tap on the residence of Edward McGrew, 201l
Adams Street, Toledo, Ohio, as the physician of Clara lcGraw, .
was made and an inquiry of Dre John Thomas, at Bradner, Ohio, where
Dr. Jeckson formarly resided, revesled that Dr, Calvin Franklina
Jackson moved about October 1, 1936, to 3410 Baring Street, Philae
delphia, Pennsylvania, where he is presently residing. A letter is
being addressed to the FPhiladelphia Bureau office, requesting that
Dr., Jackson be interviewed, relative to his association with the
McGraws, as well as his lmovledge of Alvin Karpia. Barry campbcll
and Sam Coker frequenting McGraw's place,

A: a mtter of interest. during a discussion of other
mtters with Eileen Hathaway, 1711 North 12th Street, Toledo, Ohio,
it was determined that Miss Hathaway is a former resident of Bradner,
Obio, and theat Dr, Jackson is known to here She informed that Dr,
Jackson is married, but hes no children. Ehe advised that his practice
has declined because of his habitual use of liquor, and becauss of the
uneavory reputation be has gained as a result of his association with
other women around Bradner, Ohio, many of whom he took to Toledo on
veekond partiu-

She. further related that ebout a year ago, Dr. Jackson as-
sociated with one Campbell, who was an 0il gauge worker from Wayne,
Ohio, who 48 known to MYiss Hathaway to be married, and had two
children. However, when shown a photograph of Harry Campbell, she
stated positively that this was not the photograph of the individual
she had reference to,
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The rolloring 1nvest1gation was eonducted by Special
Agents A, J, Norstrom and A, Dickstein on October 13, 1936:

Pursuant to the request of the Cleveland office to
search the records of the Algeo Hotel, Toledo, to determine {f
Edna Murray registered at that hotel under the name of urace Hansen,
on May 7, 1934, with the assistance of larry Algeo, owner, Agents
determined that on Sunday, May 6, 1934, Mrs. J. X. Bansen of Aurora,
Illinois, register #1395, registered at that hotel, and was assigned
to room 308, She checked out on May 7, 1954, end she was charged
$1.50 for the room.




\

It should bs noted that this hotel does not meintain
a separate card for each guesat, but that all registrations are \
made on the o0ld style loose leaf form. AMr. Algeo informed that! - -
the registration sheet above-mentioned will be available whenever..
needed, and that he has custody of such registry records and will
produce them when necessary. It should be further noted that
check-out date was determined from the May 1934 cash book, N
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The following investigation was conducted by Speciel
Agent E. J, Wynn at Conneeut, Ohio, on October _‘7, 19363

William Fearer, home eddress 441 Waldbridge Avenue,
Toledo, Ohio, sscond mate on the steamer Johnson of the Pittsdurgh
Steamship Lines, was interviewed and stated that he was a ship-
keeper on the ships at Bay View, across from the Ceasino Club ina
1934; that he only visited the Casino Club about six times and -
at such times never spent very much time there; that he does not .
know the proprietors of this place, Ted and Bert Angus, personally,
and doubts 1if he would recognize thsm if he saw them,

* All photographs of members of the Barker-Karpis gang, who
were known to heve visited the Casino Club in the summer of 1934,
were exhibited to Mr, Fearer, but he was unable to identify the
photographs as being the likenesses of any persons observed by him
at the Casino Club, ' B
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The following investigation was econducted by Special Agent
Ue Fe Sullivan on October 3, 1936, at Milan, Michigan:

¥ynona Burdette was interviewed and she stated that
during the early spring of 1934, during the tims she and Harry g
Campbell were living at the Jarvis Apartments with William J, =~
Herrison, shs, Campbell, and Harrieon occasionally visited the
Casino Club to have a drink; that at the Casino Club at that time
they saw Ted and Bert Angus, Coolie lMonroe, and Charlie Becker, <’
who was salso known to her as "The Skipper”; that referring to the -
incident, as set out in her statement dated January S1, 1936, st
Chicago, Illifois, contained on pege 45 of the report of Special
Agent Jo Lo Madala, dated at Chicago, Illinois, Fedruary 6, 1936,
after she and Campbell spent the night at the eottage of Bert Angus
on the shores of lake Erie, near Toledo, she and Campbell visited
the Casino Club, the following morning, where they had breakfast;
that Bert Angus and Coolie lMonroe were present & the Casino Clud
at that time; that Harry Campbell eonversed confidentially with
Bert Angus and upon leaving the Casino Clud, Earry Campbell advised .
her, in referring to the scare of the previous evening, when he and
other members of the gang thought that the local Toledo police were
casing his house at 2831 = 131st Street, that "everything wms all
right;"that it was "just a falese alarm,® Campbell sugzested to her
at that tims that she should, however, ride past the house a few n
times to see if she moted anything suspicious; that she 4id so and
finding everything apparently was all right she returned and a0 ed-
vised Harry Campbell, and they thereafter moved dack into their house,

That upon being shown the photographs of Fred Barker
end Alvin Karpis appearing on page 72 of the July issue of the
Startling Detoctive Magazine, she stated that these photographs
appear to be the identical photographs, and appear in the same
approximate location on the page of the magazine exhibited to her
by Madeline Angus on the occasion when she and EKdnafxurray visited
Madeline Angus' apartment during the summer of 1934, as set out
on page 47 of the above mentioned report of Special Agent J. Le
Madala; that she recalls that during the summer of 1934, ‘ed Angus
owned a speed boat and that members of the gang frequently used
this doat; that the keys to this speed boat were kept at the Casino
Club; that she recalled that on one occasiom Ted Angus, Harry Campbdell,
Arthur Re "Doc"™ Barker end some other members of the gang, made a trip
to Middle Island; that on their return, Harry Cempbell had a cut on his
forehead and he stated that he bad bumped his head when the boat 4id

a noss dive, ) P o

That on occesions both Bert and Ted Angus, in referring
t0 Harry Campbell, 'o&d call him by the name of Harry, but they.
ordinerily called him*Buff;" that members of the gang while fre~
quenting the Casino Club used and were known by the nicknames ordinarily



used in referring one to the other; that Arthur R, "Doc" Barker

was known as "Doc"™; Fred Barker as Freddie; Karpis as Ray; she,
Wynona, as Wynone; Dolores Deleney as Dolores; Peule as Paula,

end Russell Gibson ae Rusty or Slim; that on warious occasions

when in the compeny of Rene and Thelma Holst, and Medeline Angus, ___
in referring to Harry Campbell, she uadnrtontly ea].led hi- by o
thome otBarry. o

—~ T PR

' Wynona Bu.rdotte stated that lha wes at the Caaino CInb
one evening during the summer of 1934 with Harry Campbell and was
in the kitchen spesking with Marie (Barley), the eook; that Harry
Campbdell was outside in the clud proper and Bert Angus was on
duty; that Captain Timiney and £ive men dressed in plain clothes, --
who appeared to be policemen, pulled up in front of the club amd
Harry Campbell burat fnto the kitchen and pulled a gun from under
his belt; that he closed the door and peeped through a glass apers
ture in the door; that Bert Angus yelled to Harry Cempbell and

sajd that it was all right for him to come in, whereupon Cempbell
replaced his gun under his belt and went back into the e¢lub proper;
that at that tims he was wearing a ocat; that later that night .
after Timiney and his oompenione had left, Bert Argus, Harry
Campbell, and Wyncna laughed about the incident and Bert Angus
thereafter kidded Barry Campbell on uvoral occnione about Harry'n
running intc the kitchen, ‘

That on another occasion when either Ted or Bert Angus
were tending bar, (she believes it was Ted Angus) George Timiney
entered the Casino Club with two strange men, who were dressed in
plain clothes; that Marie, the cook, was in the kitchen canning
tomstoes; that when Timiney and his two ocompanions entered, Harry
Campbell rushed into the kitchen and secreted the pistol he was
carrying in a box; that thereafter when Timiney and his companions
left, Ted Angus kidded Harry Cempbell ooncerning his hiding his
gun, and thereafter laughed about it on numerous occasions.

That Timiney frequently visited the Casino Club alone;
that on mch occasions members of the gang exhibited no fear; that
Harry Campbell would sit at the bar and talk with Timiney and that
ke and other members of the gang drank with Timiney and bought
drinks for Timiney at the Casino Club when he was there slone,

, That at the Casino Clud she overheard conversations
between Harry Campbell and other members of the gang, when they
made reference to Ted and Bert Angus and other persons at the
Casino Club, and the general situation at Toledo, and they
untionod, in referring to their safety und the pouiblnty of
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of arrest, that everything was all right there, She steted that
members of the gang spent money lavishly and sat at the ber and
left their money in front of them; that on occasions this money
would consist of bills of £10 and $20 denominations; that she
could nct recall Bert and Ted Angus ringing up the entire amount
of a dill tendersd to them, when ehan;o was dues to mmb‘r. ot -
the gang for drinks purchased, ‘- o :

X

Wynone Burdette further stated that if she recanl

" eorrectly, a girl entertainer at the Casino Cludb, who was 1nfatuated 5
with Jimmie Wilson, became greatly arocused when Wilson would sppear .~

at the Casino Club accompanied by other women; that she remembers
that on one occasion this girl entertainer made a scens at the
Casino Club and aceused Wilson of betraying her; that other members
of the gang were present and this girl threatensd Wilson with
physicel hamm and Wilson appeared to be frightened,

Wynona Burdette further related that on one occasion
the gang was present at a party in the basemejt of Ted Angus' home
and present at the perty were Ted Angus, Ruthtﬁelll, Bert Angus,
Madeline Angus, Harry Campbell, sbhe, illiam J, Barrison,
Charlesﬁecker, James J4 Wilson, RenefHolst and her sweetheart, whom -
Wynona stated she believed was named Ludy, Wynona Burdette described
this man as being about 35 years of age, quite tell, heavy build,
and heving small squinted eyes; that she sax this man on occasions
with Rene Holst at the Casino Cludb; that on the occasion of this
particular party members of the gang drenk heavily; that a day or
80 following the party Ruth Wells told her that Ted Angus took a
puneh at her because of the attention she, Ruth, had paid to Jimmie
Wileone

That on another occasion llie. iynou. and Harry cmiou h

were drinking:st the Casino Club with a men known to ber as "Nig" :

(Harold wNig" Xousins) and his .weothoart,‘tmhol, and several other
persons, who were unknown to Wynona; that Ruth went behind the bar
to put her coat there, and words arose botun Tod Aneua and Ruth
Wells, and Ted ilappnd Ruth*s face, .

Further information was obtained from ';nona Burdette to
the effect that Ruth Wells was frequently in the compeny of Jimmie
¥ilson; thet she visited the house occupied dy Wynona and Harry
Campbell at 283]1 « 13lst Street on numerous occasions, under the
guise of visiting Wynona, but would meet Wilson there; that on ome
occesion she, Wynona, found Ruth Wells and Jimmie Wilson in a

eompromising situation in her home



- ——

Wynona Burdette further related that during the summer
of 1934 she, Harry Campbell, William J, Harrieon, Ted Angue, Bert
Angusy Ruth Vells, Madeline Angus, Rene Holst, bolores Delaney,
Panlazﬂamon, *Doc" Barker, and Thelma Holst viesited the 42nd
Street Cafe; that she is not acquainted with Joe Roscoe end 4id
not know the owner of the 42nd Street Cafe,

" That during the time she and members of the gang were ° 77 °
frequenting the Casino Clud she spent a great deal of time speaking
with Marie, the cook, in the kitchen of the ¢lub, It is to de

- noted that Marie Barley has stated that Wynona Burdette mquentiy

spoke with her in the kitchon of the Casino Club, .

That durins the summer of 1934 doth ‘l‘ed and Bert Ansu
visited the house that she, Wynona, and Harry Campbell were oo=
cupying at 26831 = 131lst Street; that Alvin Karpis, "Doc" Barker,
Harry Campbell, vigited the Casino Cludb during the spring and summer
of 1934 with bandages on their hands and faces; that she recalls
that Doc Barker and Alvin Karpis visited the Casino Clud while the
bandages were still on their faces; that when they visited the .
club shortly after they had been operated on, these bandages covered
all of their hends; that thereafter when their hands began to heal
these bandages covered only their finger tips; that Karpis frequently
wore a pair of white gloves in order to oconceal the fact that be
wore bandages; that his fingers were so sensitive that he was oom-
pelled to-hold a glass with the palms of his hends when drinkiag -
beer; that she recalls that an abscess formed on one of the wounds
ander *Doc® Barker's ears, compelling him to wear a bendageson

this 'onnd for some time aftor hia ﬁngers and face had healod.

lynona further stated that lh. recalled the occuion

when Jimmie Wilson wrecked Harry Campbell's Ford car, but she
could not recall ever having heard that he was accampanied by .
two women, or that he had obtained the services of two policemen
t0 take him to the Casino Club after the accident occurred; that

on the second occasion when she was at St Vinocent's Hospital

she was visited by Madeline Angus and her mother; that Madeline's
mother had a newspaper conteining an account of the killing of
John Dillinger, which she read to Wynona; that after reading it,
Madeline's mother asked Wynona whether she was scared; that from
this Wynona gathered that Madeline's mother alsc knew the true
identity of herself, Wynona, and Harry Campbell, and as a result

she became somewhat frightened and advised xdne Marray of the
incidente Wynona further stated that &uring the summer of 1934

she was acquainted with Al Yonkers; that she recalled that the woman
who lived with yonkers was & waitress in e restaurant located in ’
downtown Toledo; that on several occasions she, Harry Campdell, and
Willie Harrison visited Yonkers when he was living on the sscond floor
over Ted Angus, and willie Harrison cooked spaghetti for those present.

e S e
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UNOZIVELOPED LEADS

The CLEVELAND OFFICE at Toledo, Ohio, will continue the
investigation in accordance with previous leads set out, and as
other leads are being set forth by memorandum to the investigating

Agents, these leads are not deing set forth in this report,
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Chief Special Agent,
St. Louis=San Francisco #allway Company,
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;

"? ¥r. E. H, '11.0“. * s : S R
J

){0 St. Louls, ¥issouri.

ox Dear Sflr: - P o N | ST "N
i/»wuh Reference is made to ycur letter of Oct >ber 14; 1936, #/)
{n which you furnished information as to the arrest of JOH!

B- G"K. your ru- 1856,

.

T

/
S
!
!

i I ¢eeire tc tlenk you for rour ctorerstion in this
N N TO -—:'wnd .

5 _Yery truly yours,
'; ‘Bw/m . "‘ .‘ ‘ ’z v \: N \;
o : 5 . J. Fo Mac¥ L'ND N ’
CC - Bureau —. Special Agent in Charge
- St. I.Ouia
RE: BREKID -
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Cetotor 1€, 1358
RCS:DT
T-£78

8pecial A eant in Charge,
' hck;onvmu, Tlorida,

0
Ret LLm KAE?IS wth lnuon
- DR, JOSIVE PONCRAN, JUSITIVE,
Xo Op £1237) m.mn GRORCX

ook LTSERs YICTIN = KUSAPING
Dear Bire

Tour atteation 1s invited t0 the teletype me:zare formarded
by your effice to tha BDuresu wnder date of Angust 27, 1336, in whish
you aéviged the Purcau ef disniscal @f the indicinents which were
retumed agcinst NathenieI\loller, : .

T kmov that three of the {ndictaents were dismiesed em
Nay 185, 19585 end that thw teo ressining indictaeats againat Reller
sere nol-proszed April 20, 1956, The Bureeu files fall to reflech
thet you previcusly {nforzed the Bureau ¢f the indictaseats shich
vers Glanlissed againnt Heller more than & year ago and lixewise
f21led to proaptly report the ¢immipssl of the final two {rndictrents
vhich were penting against Neller, Eatters of this mature sghould be
elosely followed by you and I glonld be kept eurrently informed of
the developments 4n all {nportant eases in which the Buresm l.l

interested,
Very truly yours, .
RECC{.DED ,_1 57 (D‘:'._. / 3 0 /0..
INDEXED. o0 Bigar m' IR
' “"“*r 193 1o




) 1445 c¢. pderd Builling
. Clevelan2, Chio

J

\ 2
- o o RN - _; -
L{; .pecinl Acent in Uhargo. o EIRACTEE R
! Fhiledelphia, Pernsylvania, = - B T e TR ~
. , S Voo vt TN T ¥
J’\ De.r Cir: B B BMID , o

In oonnection ¥it: the 1nvestipouon bolng oonﬂnctol at
'l'oled& Ohio, rerarding reference cese, reletive to the hardoriag of
thfx Farry-Cempbell, Alvinoi-rpu, snd other members of the Berker-Iasrpis
ean;, 3t was determined that e Dr, Calvin F/lJuckson, for:arly eof
Bredner, Chio, and presently residing at 3410 Baring Strcet, Fhiledelphia,
Fennsylvanis, since October 1, 193G, was ths rhysician of l&-s. Clera
k!!c:‘,rat 2011, Adsns Ttrieet, Tcledo, Ohio, at whoss hame Earry Casxpbell
end Sa|Coker wers known to have roeidcd internitte:tly fron May 1935,
to ¥ay 1935, un. er the n:mes of Bob©: iller, an! Tomxy]. ratt, respectively. °
It 18 also known that Alvin Karpis ozonsiomally vieited the licdrow resi-
dence during thut period of time, ebove mentioned, It ehould be moted
that Dr. Jackson called et the MeCraw residance oa unral ccouiono.
tc rive madlczl pzsistence to Fra, Clere Melrexm, T -

It is requested thst TUr, Jrek=un be interviewed reletive
to such vicits, ip en effort ¢o obtair inforuwstion from hi= ss tc the
filentities of the perscns be met when visitinz the PcGraws, as well’
as his generel knorleige {mn regard to the MeSraw family, and as to
tbeir associstion with tho Barker-xarph png. or -ay of }t- mbon.

' It h suc:sested that nhotogrephs of nsn’o'u of tte nukcr-
Karplu g=ng be exhibited to him for idontiﬂcatin.

As a matter of interest, 1t has been allersd that Dr,
Jackson s a he2vy drinker, and beers en unsavory reputation in Bradner,
Ohio, bescause of hia aeoocistlon -ith women ubout ton, other thana Rhis

wife, : . . - ‘.

It 1s requested that ttis 1uv'e-tigatxon de .xpeditoa,

.'c N & 7'- ) .‘ « N
' RECGOEDED Very fruly yurs,

L ot |'1-576 - /50 1]

pery - Chicazo INDEXED y  plierariamd
= Yine‘ar ti Speclal in~ent in Charye
t OCT 26\ qrx al
|J -, -
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION
mx:lommmm ar CLICIII ATI, OHIO meno. 7=2
RO MAREAT a7 PRATEWHEN WADE - | Weicwmape - 7 s { oM ST MADEEY, e wgpe s, e e |
LITTIE ROCK, ARKANSAS |  10/16/36 | FENCIRE ich L

Rt

 10/14/36 ] ° B, L. DARW . N
vz O rore et a4, Lt O .| cHamacTEROFCABE .t TR eno o
ALVIN KAHPIS, with elieses; DR, JOSEPE P. MORAN, '{KIDNAPING - OBSTRUCTION OF -
with elieses » FUGITIVE, 1.0, 1252; et &1; ~ |} JUSTICE - EARBORING OF FUGITIVE -

3ARD mzoncmbmmm - VICTIMe  “+---" .- ™~ -'|RATTONAYL PIREARMS ACT.: > ., *
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SYNOPSIS OF FACTS: Gracé'Goldsteip, Hot Springs, Arkansgs, : 15? R i
e ¢

states Milton/lett came to Hot Springs, - -« . % el
Arkenses, sbout November 10, 1935 wigh3 Lg-iom i.0e . o

' FreddieQiunter and remnined for several N
: deys, wzich wes the first and only time - .
R = '~_ ehe bad ever seen Lett, She further - L. Gty el
g E ) : states she received informetion that Latt o 3
was in Eot Springs sbout April, 1956, emd - § ‘i~ ¢
* -7  attempted to contact her but she did not . L e A
see him, No known contacts of lLett im. ‘%~ = . .
DL S mL . Bot Sprimgse Tl v TR e T T
R, U. C.
 RSFLREICE; Report of Special sigent Peul Kitchim, Clevelend,
' Ohio, dated September 8, 1836, ., O . -
A T AT S A T SR
1 ' Grace Goldstein, 2333 Central Avenue, Hot Bprings, Arkensas,

{dentified photograph of Milton Jatt s being e perfson known to her under that
neme and also er the nems of{*Skeet®, She wes unable to identify the photogreph
of Mrs. Milton fett, nee LucillgesFerris, With reference to Latt, it was stated

by Grace Goldstein that soon after the mail train robbery st Garretisville, Ohio,
Freddie Hunter came to Hot Springs, Arkensas; that after remaining a fery short
time, Hunter proceeded to Tulsa, Oklahoma, by eirplane, she believes it was w ;. - {
privete plane of John Stover of Hot Springs, and within a day or two Hunter - -
returned to Hot Springs, at which time he was accampanied by Milton Lett, and they
were driving Lett's Ford V-8 Sedan with Oklahoma license plates; that Freddie - ;
Hunter stayed with her at her house on Third $ireet in Hot Springs for.a short :

period of time end during this time, Milton Lett stayed et the ‘Goroneflo . .. o
R . Py PR e R wi - SR )
FoRw, ipawveld B DO NOT WRITE IN THESK SPACES .. .

R A T J.q'?/_ 172092 0'(;1'“261936

S B“fea“t—:ml St.nl.ouil | R . 0CT 23 1546

Z Cincinnati 1 Oklahome City wwe =0 b
i («'31“018.0 1 Kansas City " Q/ ) '
New Orleacns 1 Cleveland Py !
1 Dellas 2 Little Rock !’2? PR =
A, St 4 -

I3
u.s. sovenumint pasfiring orrics  T—0E04



Tourist Cecp in one of the cebins, tuet for suse rezson it Wes not
desired tuat Lett stcy in Ler Louse; thct she knew very little cbout

the personal history of Lett and his sctivities end only came fa - ~ ..
contact with him on tuis one occ,aion 1n Hot Springa, Arkansaa. '

Groce Goldatein atated that thia uas tho first and '
only time she hed ever seen Lilton Lett, but that she understood
that Lett returned to Hot Springs ebout 4pril, 1936, and ettempted
to get in touch with her to locate Hunter and others but that she
4id not see Lett and could not recall uho told her that Istt was
trying to contact her, - . .

iss Goldstein pramised to notify the writer or
Special Agent in Charge Chespmon Fletcher in the event she ahould
receive eny inform=tion concerning Ailton Lett, or if he should
return to Hot Springs; she stated in this connection that she felt
sure that Lett had no contacts in Hot Springs and that 1r ne roturned
ke would corzsunicate witha hsr.

There being no further leads in the Little Rock District
with the exception of withdrawing automobile stop notices this matter
is being

REFERZED WP CuiPLETICN TO OFFICE OF ORIGIN,
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Jo ¥ilson, who £s preseatly eonfined in tbe Northssstera Penitentiery,

. lewlshurg, Peansylvania, that Eilsom possesses emsideradle informiion -
-hlehmidhotnhuh thombuphhﬂmmuactthnm

esses at Cleveland and Tolelo, Ohley - ™ e e N

. mmmm.pm-rm-mma:nu:.
... 1lson at the time hs war 6slled as a uituners at the trial of Nyrdle - -

Ratm at Jacksomville, Flerids em June 1, 1938, It is belleved,

hozever, that Mum- offorts sdonld be made 0 ettain further detatled

infornstion from ¥ileca coacerning the barboring esscs st Clovelsnd

and Toledo, Ohiss The Buresu desires that Filsom be fatervieved tm -

mnmumunqmmummguymuuuummu
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION . L,

3 FORM NO. 1 . -

THIS CASE ORIGINATED AT Q_Lmlml. mIO .Y rILE W’.m !'

' REPORT MADE AY: DATE WHEN MADE: PERIOD FOR WHICH MADE: | REFPORT MADE BY: e g
2 . i
NEW YORK CITY 10/19/36 10/16/36 HARRY O, LESLIE :
L ‘)/ Tm.E D CHARACTER OF CASK:

ALVIN KARPIS,OIith aliases, et l}g

= ‘;T'“""' EDWARD GEORGE D - vxorx‘.' “
‘E}"% 5 Yl Y
TRl PR TR : Mo su nddrou as 551.5-&1\ Lvonn.. {o - by
§ Lo " . Ro JFliasberg, Rodert Elfasderg, attoruy.

R ,, """ Automobile Detective W NYC rﬂputd

. Jocateyl at 560 Fifth Avenue, NYC, padvises he
" does no$ know mor ever scmmmnicated with ‘y
ST such party s Groves or Graysolle llctu N
B A - Yehicle Bureau at Hartford, Conn,, snd -

R : so esneo). *flash® on 1935

v-em

Ly e 1 St, Panl. 1 ’.:'conn,n;y.mM DEPARTMENT OF JUSTICE \

" L
X ' S
REFERENCE: Letter to all field offices from ;h- chnhu
office, dated September 29, 1936y S -
S [ — - - - leatter from clovoluul to Ipuu(}uc.,glat I
N October 1955. e S (e A e
. i L - - - . R ‘ ._; e u‘ s, _,., ._ s‘{."“;— g) éﬁ 5 o L
-~ R L - 3 - »»v,',_'.‘ .
\ >'“"-‘ : ’ In .ccordnnu dth Teference J.attor m
s T, 1935, whioh furnished the name and sddress of ROBERT ELIASBERG,
6513 Fifth Avenue, New York City, who, accarding to information, was
s ‘'a correspondent of subject BENSON CROVES when he was confimed st the . ?. ,
:{ "o~ 7 Us 8o Northeastern Peniteatiery, Lewidburg, Pas; and which reqested ‘g{& \_ 3
5§ o7, thes Mre ELIASEERG be faterviewed with a view to locating subjest iV ;y{; -
=l U GROVB. uant uurtun-d Shat there is 20 mbor 8513 oa Fifth Aveas %y ; I
L . q-‘ ; “}:‘:’:‘-d. ,..%"‘...-&"‘ :; “?{& }
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er -
L 7-120
...ndfhnt th.: ?1ghest m‘xunfbe’r ozf ?1rth Avonno :1l 2340: T L (Rt né';"? .
: ".1{': " 7. mhe New York end Brooklyn tolephono and city d!roctoriu _
were oonsulted, and the New York telephone directory reflscts the nems ' 5
of ROBERT xunslmo, sttarney et 565 Fifth veaua, BewTork Citys '?;‘:
.'..&- '., ; ’»“ : \., . v‘.'
T Ta llr. ROBERT xx.nsm:aa was 1nt.rv1uea un,d was lhm ,é . e
the photograph of subject HENSON GROVES 8liasBENJ YSONe lro* :, \‘{

ELIASBERG advis o4 that he had never heard of GROVES un he had not .
comsunicated uth hi- at Atlantc or tho HNortheastern Pcutnthry. : * 'e 8

!1tn rogard to retorenco letter dated SODtembor 29.
1936, the New York office communicated with the Motor Vehicle Bureau
et Hartford, Conns, end the Automobile Detective Burem at New Yark .

City, requesting that "flash" card be withdrawn agd et 1935 m-a L

}-8 Coupe, motor }18-1615258. es this car has been rocmrod. RPN |
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MEUORANDUM FOR MR. TAMM
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x colonel Gatea .stated in the course of a
eleshone conversation that th ssoclated - 5
- - 'Press had a story to the effec t Karpis - <
“has been telling Warden Johneton at Alcatras ’~=  N
- @& lot of information about tracking domm -
. eriminals. I stated I had heard nothing ubout .
it. Colonel Gates stated he had inguired at
Nr. Bates' office and thq had heard nothlng
sbout 1t. ‘ A
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T : ' uth ntor-uu to tbo -ruolo cntulcd '&uhh‘ th
0 N N\ | Motorfous Karpis Mob®, published in the Septysber Lssue of | . . -
: o) SDaring Detective® magasine, the mriter JackWHeil obvioub G R
\ endesvors o crecte the impression that the eral Bureau of - a
w Investigation eould not have eaptured Alvin Karpis end Hasrry °-
N Caxpbell without certain information baving boen supplied teo tho
Y. Bureeu by the Post Office Inspectors and Jos Anderson of the
~'~‘ . Kansas State Kighway Patrol, 7The article relatss to the solutiom -’
of the mail robbery coaxitted on Noveaber 7, 1935 at &mtmnh,
3 Ohio by alleged ®sujer-detective work® by Post Office Inspectors, -
I~ Joe Anderscn and other police officers, who trc- time to time
N eoo;ouud uth tho Polt otne- D-pnrhcnt. R O TP

- TSP [IF SO APO S DO RN e T A b o

‘.
o

N
2 Yhmghaut the o.ruclo inferences are -do that the
N Bureau ispeded the investigation conducted by the Post Office
' :t Inspectors, and further inferences sre made thzt the Burecu did 1
Q.) mot possess informstion concerning certain oontacts of Karpis and —
Campbell watil the seme was furnished by the Postal Inspectors. &)
 George "Burrhead® Keady and Milton Lett are principally referred to, |
7 well as Fred Bunter, Grace Goldstein, celled Mary Matthews, amd - -
: Connis Morris, who is mentioned as *The Oirl in Euiter, Considerable £
emphasis 1s given to the failure of the Bureau o promptly dentify {
the fingerprints of Hilton Lett at the tinme the prints were forward-
odtothomn-uundormundtbouat.&nwmm P
Police mt on Octobu' 19. 1935., R S S A
e , : ‘-w ~¥ f}.’.df’}?«*e« EEE AEET T
& Danl Ooor w M m nn Inows to the Buress - -
sevarsl sontas pricr $o the Garrettsville, Oblo mil sobbery em = . J
Eovember 7, 1935, hohmmm$twm.tmumu \}
of Alvin Karpis end Earry Caapdell, and in August, 1935 efforts - S
. um»mmwwmmvananmmmuu- *\»‘
s velop Keady as s eonfidential faformsat, Kealdy ¢did furunish the ;.
' Puresu with faforsation ooncerning the oontacts of Ksrpis and . -
Caapbell st the Harvard Olub at Chnw, (Is!.o M. slthough
.pf”/ D{XE_DQ o N LI“WRDED
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A -u-rhd, mdouly associated with nmhﬂlulm "
. Sernsn, who was also belisved %0 have information

'"'nmumdlohmhhmhlmq.mﬁ.udum e

Bemorasndua for the Director -2 = Octodber 13, '195. A

;o wes b S e v s ek »;w«-r R S S i “‘ﬂ. Badh -'--v---.. Fo wwvm& -i-‘-vq ,‘O—Q‘ w'\pw
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o

the fuzitives in the Eremer cass. A telephons tap was

this source that the Bureau first learned ef the

Mmdludyu‘hlu,mbywmhlmmm
nent oca February 22, 1936, Mhmbd.n‘hmndomhﬁ
Post Office Inspectors, after shich he was taken to Cleveland, .
Ohio and secretly gonfined. Informstion was odtained over this
telephons tap indicating the elose relationship existing detweem
*Burrhesd?® Keady and Joba Brock, which hrorutton vas »umt
lndcp-udnth of the Post Office Inlpntorn. . .

) “"-\m e

loaband:ohnlrockhﬁohtm”ﬂdtmaq,

| 19} atundod the trial of ene Toa Kill at Independence, Kanses, } '—:‘. e

and stile in attendacoce at this triel Joe Anderson of the Kazsas

State Righvay Patrol arrested them and cauped their photographis h

de taken and {smediately seat thea to Cleveland, Ohio, where . . _ :
witnesses identified both Keady and Brock as having been partici-~

pents in the Garrettsville mail robbery, After the photographs

of Brock snd Kescy sers teken at Independencs, Kansas, they were
releassd and both of them rcturned to Tulsa, Oklahoma, -t :hhh I
place Kesdy was apprehended os mﬂ.ouh ctlhl.

: » :msmkmuuum.mmmuw .
éafly commmication with Johnnie Swrean, which fact was nnho- 2
to Agents of the Burcen. The Burean learnsd that the Post Offiss .
Inspectors were endsavoring 0 intervies Johnnis Sheraman, and this
fast emused her to change her residence. Brock resaiasd at liderty
in Tulsa, Oklahosa wntil Earch 12, 1936, et which tine he was ajre-
woanammucunma.mo.ammmwnmuum
custody of the United States Narshil wnder the name of Charles -
Johnsan. Brock, -Mhumnlbclonw,m,—uaou- *.;T@
plete mmtumb-tmmmmmmu L
mmtuﬂuo,mouunbbuy,mu&hout—utmdh- =
foraed the Post Office Inspectors of the trip mede Wy Alvin Karpls,
Tred Hunter end Brock i{a s Stinsoa seroplans to Hot Springs, Arhuu,
vhich w3 plloted by John Zetser of Port Clintam, Ohio. This is
mmumn’tm«m&mﬁmwﬂ-ﬁ-

E R ‘fv fr;’»-”;‘f*
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<

) oonomln;hrph having Mohlhttprhp. Arkansas after it
the muil roddery, arriving at the latter place omn Eovemdber u. s .
1935, nmrm-a.uu.amanmunmm.gm "%

'mpor-dcwun work®, j ,i“ I g

,__'._‘A At
" "" ;r" "‘»‘-.‘cﬁ'

L Itlmmthlmunwmt‘ i A
rost Office Inspestor Hill information wes received to the d‘foct s
that 8am Coker left Tulsa, Oklahoma ghortly before the Garrettsville -
meil train rodbbery, and eonfided to the oconfidential imformaat -

thet he was going sast for the purpose of participeting in e mail
robdbery. nmvwau:aum:udymmx-mhwm
mphod snd identified as prtuipnu h un robbory

. .—-q\l‘si Gw '»:‘f""""‘.

nmmtmawlmmdwmmmnm,
Oxlshoms was raided. On the preaises there was found a money sagk
eontaining $3,200, cousisting mostly of taenty dollar Bills on the -
Federsl Reserve Bank of Clsveland, Ohio, Rurford informed Post

0ffice Imspectors that the somey delonged to Keedy, and Keady elainmed - ..
that hs received the money from John Brock, and the money which is
slleged to have eo3e froa the Carrettaville meil robbery was to

bave beem ghanged at Burford!s place, Burford having mo bmlodp

thct it came ocut of the Garrettsville meil nbbcq.-_., o e o s

hOttach,l”S.mMamﬁMh\h :
Carrettsville mail yobbery, the Buresu obtaimed informatica w
Chief of Deteciives, Berbuit Akers, Hot 8prings, Arkansss, to the
effect that Karpis had dDeen frequenting Rot Springs. Investigutioa
by the Buresu disclosed that three men using the names of Hayold
King, Fred Parker and Toaxy Coleman hac Deea living at Dyerfs
Landing, sear Bot Springs, Arkangas, and were visited from Sime %o ..
tine by & mam knowmn 88 George. The ts learned that Parker drove
bearing Chio license musber B-I)72-M, and 1t wad : -
this '

ﬂxowh&thﬁh&munwﬂﬁmm,ﬂ o
hsd possossion of the oonpo at Bot W, Arksnsas, . s o o
-.‘ . '4 V»..' :".,v 0h ,,.“«:. ‘j. . ?': " .,_,_‘ s :-k'("‘. .{_’-.“ ‘;}.-'} iy‘ ,‘a‘\ ‘\1.;‘#: L
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: !ho ducriytian oL ‘Goorp' axsvered the dcml.puci b

of Harry Caspbell, snd George was reported to dbe driving e - T

- Eudsom eoupe, Ohio licenss musber B-85-M, Atudn;ottbh

T 1icense nusber shoved conolusively the unbcr whieh ua boen
- tumishodumunummarrn\. o

c After cbtaining the above hforuuo. sa uhuun 3‘.}3 ,l,;*-
lnmtl;luan was aczde at a)l the bathhouses ia Mot 5 D
Arxansas, as it was knowm that Earry Cempbell frequented -
houses as be was suffering fros gonorrheal rheumatism, BNo
definite 1dentification could bo sade of either Karpis or c..pun

: at Bot Bprings, Arkansas, It has been ascsrteined withim the
" lutmthﬁatthommehmghnuus-lmhfm :

s B-85-3, scd wes fs6ucd t0 & eer which was purchased by Rarxy \,

Caspbell from the lxmhg-lmd.no lotor Gonpaay at !ompto-, .

OhLOo : L v e Doy »_,‘.g.,_‘ I v:" -
« . The hvutlgntion was ooanmsu of this angle of Gh. AN
uu ty conducting further investigation at Mot Bprings, Arhuu.
at Youngatown, Ohio concerning Harry Campbell ané at Lesavitisburg,
Ohio eoncerning Fred Bunter at the tise Post Office Insjectors :
. began their investigstiom. .__ ... .. e e g
On Narch 21, lm.mmtgntl.hkmobhhd o
lnfomuon from Detective Rerdert Akers that he had learned that .--
Kerpis had been st Eot Spricngs, Arkansas ia Bovesber, 1935, sad
had sarrived in that eity Yy asroplans., Agent Dearon hurdnd A
John Stover, in charge of the local airport at Bot &prings,

. ,"4‘,

|
:
%
g:
i
Be
;
it

views had taker place Just & short time prior to Stover deing . .-~
. ‘intervievsd by Agent Dearca. As informstion wes furnished dy Brosk -
Lo 40 the Post Office Inspectors concerning this angle of the .
T the interviev had $0 mecessarily dbe subsequent to NMerch 12, 1 }-
L the dste of Brock's apprebensiom. The Post Office Inspectors .7
mever furnished the Byreau »ith this inforsstiom, snd the Buresm - -
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1935 o ome John Zetsar of Port Clinton, Ohio, The records -/ (X S
indicsted tlhat the plane was purchased from the Oross Seles h: .;{.;’e,i‘fj'j L
mamztommm-unuuu&.whm Ji:,,
on Jamuary 30, 1936, Bstser wes taken into custody bty Buruq .;f,a :
Ageats at Port Clinton, Ohio on Naroh 27, 1935, and aftee i'; i,
mmm»mmuuimotm,ummﬁ:
Clevalaad, Ohio where be was held until April 3, 1936, The . e
artiels in the "Dering Detective® magasine infers that htnr fag
was held for a greater period of tine, hturtunuh-dtho‘
Agents with further information concerning the trip taken dy
Bunter, Brock snd Larpis after the mail roddery. If
of Zetser was deing maintained bty the Post Office Inspec :
Burem was mot inforned of this. IFroa above 14 will be moted . .
that the Buresu Yy eonducting an incependent investigation was ..  ~ 7
obtaining $dentical information which had been furnished to the - ..
Post Office Inepectors by )roct. Srock has never been fntarviewed .. .
by sa Agmt of the Buresu.

- Former Bpecial Agent Peul Hansen developed through Tom
111 of Bouth Caffeyville, Oklahoma in August, 1935 that Miltea — — -
Lett vas s slose associats of Barry Coapbell and hed been in touch -
uith Campbell im April 1934, at the time Caxpbell gontacted Nark
¥hinnery st Tulsa, Oklabosz, Whinnery being the brother-in-lsw of -
. Wynona Burdette, Mhhug Thinnery with money to be transaitted - ©
- %o Wynona Burdettes, 'houtthotuumboh‘buhmcmw
Jail, 8%, Panl, Minnesota, Efforts were mude by foramer Agemt -
Ransen 4o use [ttt 88 a ¢onfidential informant, .ndumrinw-

'y
1% ) .
w
[ 2
[x"

LT ou Decssber 12, u-n. um"'”-iuiu;f
mwmmmml.i ttrick, nd in Ms. scaverstion .
. Bettrick advised Birch that cus Thomas J. 'M arrested -~




Semorandus for the Director =6 - Oetodber 13, 1936,
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o A thll th- lcttttck czprouod tho oymcl ‘that th -
<. . ¢ Garrettsville sail yobbery had been effected by Alvis Earpis,“3+

Y T nmcupbm-ndomn.nntmcu»-rommmw
; } : had mot effected a positive {dentification of nr;\u ad

3~ . - - Caapbell. Om this cccasion Post Office Inspec

<"~,-

nch u-awmuu. Xy g "g

o,
bt
e

5 A ’ louuntacu.amchhluda-um
‘ by Agents of the Buresu as to the {demtification of Karpis ead - -
il in the Qarrettsvills mail robdbery, and the Agmtis tosk - ... -
RN 1% upon theémselves to interview the witnesses to the said yoddery, ™ -
Hrs., ¥, L, Soott of Garrettsville, Mo.motthopriuipd
witnesses, positively identified Alvia Karpis as the perscn who
wzs in sharge of the robbery., Other persons also identified a
photograph of Alvin Karpis, and Mrs. Robert Brocket i edditiom ~— ™
thereto {dentified the photogreph othm&lpbouulmudput.
, " Prior to these identifications the Post Office Inspectors hed . .- - .
™~ <. expressed their sincere willingness and desire $o ecopesrate with - f
£ ;thclwuuotmunu,htmqandtouufywmuun :
7 - orm&mwtnnuuwmmmunuhh\
' krntuvnh-nrobbdy

Ce e L During the eourse of tho hvut&atiu .adnetd w -
: A!—toctmolu-ouum,mohﬂnmlymtd )
s 3. . - Japuary, ,umunwmmdmmm ..... -
s ex» « - Departseat related to the Agents that om October 19, 1935, eme =
mt.mtumw,atﬂ&uuhuummmm
 money in the amount of $869.00. Van Stecndberg relatad that his .
A  investigatiom disclosed that Lett en Ostoder 19, 1935 weat o the - - .
. ro- mvmmmcum,;nmammmm.tc%,~-
S m.muawm-mwotorm.mmm
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lmrucn-tarmbiroctor 7= oemnn.mt. _

11"{9"’&?1- c:» wvsﬂr} '?M?’_.mh! «*.runw
- R

s’_..,qrw-‘,-“" '\.ﬂn_...—‘ e .‘ . :\n’: .
. »\

Lt Munwtc twmmdm-m, Lets '
Mumn«mvwmwbm.mung:a

Arrutduumpum POTIOM. - | i G
- ) wv\:;.'»;;m;x,rs s.--,;\v S
e uthuuummn.nortmm,w,u AL
vas later used as an informsnt by the Bureau, was ia

of Shes snd was also arrested. Approxmmymm;anu- * |

g the arrest of, mio!om,aloedpduu,odhl.
. et the ltml Police taent with reference to the arrest of ... - ...
; W, endsavored to negotiate a bond for Ehen's relesse. ;t 21_';

P i .-»:-:»r—-r’«‘

i Artu- he release af"n'm.by the Xxron reue. Bopu'hnnt. """ -

be, thomrtcr, on Octodber 25, 1935, in the nune of Carl Baker,
purchased from the Kknowles-Brown Motor Compeny, 1440 West 25th
Street, Cleveland, Ohio, the Plymouth sedsn which was used ia the
nm-.zuvm. mail robbery, Lett payisg §740 ossh far the onr,

LR At&ot&ndﬁumﬁﬁkttuh&lo a\;‘
»-bmmuuumtmm.mumnmzwu
the Buresu. The Buream by letter dated Octoder 24, 1935 advised
the Akron, Ohic Police Department that Thomes J. fhavw, Akrom Polies
Dopartment susber 26337 hed mo previcus sriminsl yecord. The
Axron Police Departasnt alvised ths Post Office Inspectors that :
M:.MM»MMmrdmmthmwu-— B
tion ecntained in the Burezu lstter dated October 24, 1935. On
Janmuazy 4 1936, the Clsveland Bureeau Office wrote the Buress ge= -7
questing a eomplste erizinal record ef Thomss J, &us, sad h >
Cleveland Bursau Offics had mo informetiom that Thomas J, Shaw was =~
.« ddentical with Milton Lett, and the first advies Mﬁlh&h s
} sonnectioa ws under date of Janusry 13, 1936, shen the Burecn sub-"
dttdhﬁommdknummwtono:mmm
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cmmmmtulmum-mymmmu«w
unmnn&ampnpandmdcrdahorlnyzj, 19;55’&.!.8. P
Edwards sdvising the search was eonducted by Technicsl employes Thomes
BcLeod, Nr. Bdwerds explained that on the print received from the Akrom
Police Departamt in the left index finger Mr, Ncleod made a ridge
comt of 14, thus throwing this perticulsr print under the subdivisioa
of "L®, The master print appearing in the file had a ridge gomt of
12, shich placed the master print under the subdivision of *N*, Had
the ridge ocount on the Akrom print been 13, 4t would huve been sutomstio~
ally referenced into the group where the master print was located., As
& result the print from the Akrom Police Departasnt wmas mot searched ia
the group shere the master print appesared, Nr. Kdwards stated that Ny,

| ‘Hcleod properly eomnted the ridges in the laft index fiager aad there
<_mnmuth-mtdwstochuedmloyn 3

’x,._»f R D
n-mmumtmmzmawm

erininal record froms the Clsveland Buresun Office oan the aftermoon ef

January 156, 1936 fimsediately called Post Office Iaspector Hettrick ef
Cleveland, Ohio by lang distance Selephone, advising hia of the identity
of Nilton Lett, whereupon Inspector Bettrick ecummicated with the Post
Offiee Inspectors at Oklehoma for the purpose of having them arrest -
Hilten Lett for gulu.uh‘ h mﬁm vuh the mmvuu, Ohio

-u:obboq 't, FRTRFEAA DTl L \)

“{ TowFy gl ‘

Ia tals mnuen hvutipuo- by the Okhhc- cur A

Offies disclosed that Naggie Lett, the mother of Milton Lett, was

zeceiving registered mail at Sann, Oklahoms froa es individual im
Ww.mu-mmamsmmmmrm
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Mesorendum for the Director =9 = October 13, 193%.

this muil sss either icentical with Milton Lett, or Earry Campbell,
For this rezson on Kovesber 27, 1935 a surveillance mas cousenced
at the registry section of the Clevelsns, Ohio Post Offics by Agents
of the Buresu, shich surveillance was ecntinued until January 20, o A
1936 in the hopo of 1centifying the person responsidle for 5
such letters., A surveillmnce sas msintained with the A
Post Office Insyector 8, J. Betirick of Cleveland, Ohio, dmd‘ % e
1t will be noted that the surveillance was instituted prior €o =
the 1dentification of Nilton Lett as being identical with ﬂwnu ‘
Jo Ehev, Despite the fact that Post Office Inspector Het e ‘ ) ﬂ e
Inew of this situstion end knew the Bureau was Snterssted fa & . | -
Naggle Lett of Bann, Oklahoma, Post Office Inspectors, withou$ e
potifying the Cleveland or Okluhoma City Offices of this Bureem, *
procesded to Kinn, Oxlshoma, sfter the idemtification of Lett was ,
made by the Buresu, and with the assistence of Joe Anderson ard
Deuty Sheriffs conducted a raid on the yremises of Nrs, Naggle Lett,
end this was done in spite of ths fact that the Post Office luyochrl
had Iknosledge the Bureau was interested im both Nilton and Naggie -
Lett. The Post Office Inspectors acted in ecaplets dsrogation emd i
vith absolute éisregerd for the interest of the Buresn ia oondu\hg
thonuu thouuhoumlnn, Okhhc-., s Y ey
ﬂ:o art!.clo u the 'Du-inz Dettctln' -guino htfcl
that after the Ldentification of Lett, Jos Ancersoa suspected that
Karpis was in the Garrettisville sail robbery, 4 sentence froa the
article s qnauds '10 hdm, L—l—!—! .p.n.d nrpu.' ;,. e -

coucu-nin; chytol HEall, thu wzvuun n.nt oane h

the stiention of Agents of the Bureeu in February, 1935, his neme -
having been furnished as & eontact of Karpis by Archie Neglewan, | ..
who in Februery, 1936 wis in Jail in Akron, Obio, and was wnder .
investigation for violation of the National lotu' Vehicls Theft Ast.
Beglemsn hed also beon interviewed by Post Office Inspectors after
the Akyon Police Departasnt had advised them Neglemen possessed - -
informs tion eoncerning Kerpis, IS will be moted, however, that "~
Agents of the Buresu obtained informtion eoncerning Eall uuuly
independent from eny investigstion conducted ¥y the Post Offies - °~
Iaspectors. Investigation was going forvard im eonanection with -~
information furnished by Negleman at the tins of the asrest of Keady
. and Brogk st Tulsa, Oklahoma., ZFor the resson that taese individuals

had besn arrested, it mas decided that the Burean Agents mldopql; '
interview Ball for the purpose of obhh&n; ufomuo. mnrnh( .

L ...,w»"* : ., : ‘;
K e s . L, 4, Q’«' "
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’ Besorandum for the Director « 10 - Ootober 13, 1936.
oy -~ e e S . Speeisl Ageats We B, O'Mahoney and K, J, Wyun nter- . _ o
. " viewsd Clayton Ball at Youngstown, Ohlo oa Merch 25, 1936, and ‘““mi“‘f
after o® muonbhhfomuunrmmtholmtlndo WL
arrangesents Ror Eall to proceed to Clevaland, Ohio om the toun.--'-»ﬁ, .
ing day, Sapeh 25, 1936, shers he gould be further iaterrogated : -

hia with a five dollar
bearing the aves of Specisl Agent Kynn and ths eddress of the .
Cleveland Buresu Office, Nuch concera was by the - .7
Clsveland Office when Hall falled to put in his appearance em .~
Earch 26, 1936 as he bad agreed, . T e

: ' Bz11 mot putting in his sppearance, it Decame necessary
L : for 8pecial Agents K, J, Dowd and ¥, B, O'Inbaa 0 procesd %o
: - the residence of Eall at Toungstown, Ohio om larch 21, 1936. These
d efforts were unguccessful., MNrs, Hall honestly professed ignorsnoce - -
’ of the loostion of her husbend, mmuumunum-d.w .
mﬂlnoohﬂuﬂ:m;httbtlandghtnm L e

S AL about snoo r. 1, Ilrch 27, 1936. Post om“ Innmtor
Hettrick telsphoned Special Agent im Charge J, P, Haclarland at
Clevelsnd, Ohio from Youngstown, OChio, advising that Post Office
Inspectors had taken Hall into custody, and they were sware of the
fact that two of the Burenu Agents were eonducting an investigatiom
.txmpmwmww'amuumm S

RN - hﬁndatod’tboﬂnthm,lunh” 19%.
N ‘  furnished waluadle information concerning Alvia hrpu. and after o
o he was taksn into eustody by the Poat Office Inspectors he refused . -

to furnish informetion to thes vithout s representative of the
Buresu being present. Kall had explained to the Post Office Inspectors
mtumamwumwmo‘nuumuu“
to then ths slip of paper which had been furaished by Agent Wymn, -
vith the eriginal £ive dollar ¥1l), Hsll them to ¥r .l.!
Connelley the imformatiom that Karpis wes living at a house neay -

' Kot Springs, Arkansas, snd desoribed the loeatiom of the house

’ , ¥Mr, Commellsy, This imformstiom weas thes furmished Wy Mr, Comnealley

» 7 to ths Post Office Iaspectors. The article in the ®"Daring Detective®

S  msgarine alleges that this informatiom eame fros the Postal Inspectars!
womtmthqmmdmunhhnuuuu. w.-u.
naputmmt«mntdmrub. S R o e

-
T A R -
- o-*.

-
-1 3 L N IR R
A e e - o e "ot L e B et el LW 2._ e n) -

E




Neaarandua for the Director - 11 - October 13, 1936,

oy T . R S T~ o - - Y. - Sy "'"f" - '1""" e ""a »"“"‘i’d‘??m”
T L - EP : .. = SN

o smmumtn:.muqmmmmtﬂ.l.
Saith, togethar with Post Office Inspectors Esttrick and Gordrq
and Joe Anderson of the Kanscs £tate Bighway Patrol lef$b \

*. Clsvelend, Ohio by seroplsne at 3300 A, N, and proceeded 0 ’; ';‘
Little Boek, Arksnsas shere other Agents of the Bureau were mets
The Agents, together with Post 0ffice Inspestors end Jos Andersom -
arrived at Hot Springs, Arkansas sbout 43130 P, M., Narch 29, 1936, "~
and at sdout 6100 4, M., Narch 30, 1936 s reid was sonducted em ~ o
the house vhers Karpis, Fred Junter snd Kunter's woman, Connie
Haam, had beon living. Suuuuﬁnudthol\n-mwuupﬂd
in this reid, socompanied by Post Office Imspectors Betirick aad
S Cordrey, together with Joe Anderson. Gas shells were fired inte = =
- mom.mm-nmw;tmmmm.m
~ screens sers torm, and » mettress, two mhnudha’m slipe
ad one window ghade were damaged by fire caused by exploding gas
shalls. ﬁunmc&hardlghtmwﬁnmo-ﬁih, o
) rmm o o ',1‘.?; \ a\ : . ‘ ‘
‘M, Neil relates in his nrt&clo uut the susber of
Agents, beavily armed, wzs a tip off to Karpis and his ecmpanioms
to flee from Bot Springs, Arkansas. m.muiuhamn-b.-
statezent of We factle - - oo T N e e

Morumnuonmao.m&.roummmm
bad learned of Grace Goldstein apperently from John Broek, end for '
several days prior ¢0 the reid this womsn wes under surveillance, -
The Post Office Imspectors further learned thad Connis Norris wes -
an associste of Fred Bunter. fhuwomumdloudoubtmb
mmm L . Y

’ 'i"'“.‘"“ . s N T
mummummnmeuum.mmh_
.dvlndlr.cmallq,-nﬂumhhrmuhdhﬂummﬁ
of Counle Norris, that on or adout March 26, 1936, the Post Offies
Inspectors were using as an infersent ens Brock, o relatiom %o -
John Brock, a taxicad ériver, and 1n sz effort to odtain imnformstiom
‘ooncerning the axast location of the bouse in mhieh Karpis wes liviag -
near Hot Bprings had esused Brock o eosntact Connie Norris at the i
‘Hatterk Botel {n Bot Bprings, Arksnsas, shich place was epersted by -
Grace Golistein. Brook becass fotoxicsted end advised Commie Norris
that the Post Office Inapectors were in Not Springs, Arkansas looking
for Alvin Karpis and Fred Bunter. Connie Norris admitted that she -

]
&
i
+
3




Senorandus for the Director - 12« October 13, 1936,

SRt L tel LT L xee s s, Id i ,,-,z- w«v,. DA .?’mﬂu'< e .‘4-’ W .-. -y ,} r 7 -—-km'“n B
_’, ..*‘-< ‘:,--;_; e sl ,' "\
o S ) _.‘ _— oL ,»_,’ R IRTC A ;. .‘__ a . &
. ,, B ’v Ar-x bx . ay

wuwmmmmm«-mumnmum .-t oy

, . v o P
T Prior te thhw, mtorrm Inpoctorlhl o
lsarned that Connie Norris had relstives residing im San Aatado.
Toxas and Davidson, Oxlahoms, These relatives were interviewed - S
by Post Office Iupocwn and Connie EHorris® mother at Ds
Oklahoma advised her by letier uut.rut.oum !upoctonh‘

been making inquiries concerning her. . Yo |

. .&.wmnhhthmtmdoﬁ-tdmh
futile raid i= Bot Springs, Arksnsas, Post Office Inspectors and .
Joe Anderson believed that Karpls end Bunter might possibly returm
to Ohie, that the Post Office Imspectors waited a brief time and
then visited & fara bouss Letween Youngstown and VWarren, Ohle, -
which bhouse Inspector Taveney had been satching for some time.
nhhlihttbotncpntonhdhonformhmtmmhl
thyodntﬁ:uplmth-u‘mbcfmmrobbuy, but in keeping
with their well lsi¢ plans they preferred to keep their fnforsstion
ta th-»lmnul ﬁuyooﬂdnhtbo-otottt.

mtmmonrmdhuuwtmbmdm

Rochat at Nexton Falls, Ghic. During the eourse of the investige-
tion Agents of the Buresu gonducted surveillances at the homes of -
' Clayton Eall at Toungstowm, Ouio and Clyde Rochat at Newton Falls, )
Ohio, and mumercus other surveillances in Toledo, Ohio. The S

mumm.tmmuxwmmtmmm- R
johuy with the assistamce of Postal mpoetuu.

S mmn,ms.womubmwuwm
:gncwtnmm Office Departaent eontesplated issuing .
calars en the participsuts ia the Garrettsville mail yoddexy, -

BT

3 cpoem Aget m onrhurd - moncuan bohv.
Post Office Inspectors that on the morning of April 30, 1936, 4%.
vas the intemtion of Fost Office Inspector Hetirick to lesaw “
Clsveland, Okio and proceed to Youmgstowmn, Ohio, accompanied el
four Clsvelmd, Ohio policemsn armed with machine guns, —

" that ey Jaft Kot Eprings, Ariansas oo Harch as, 1936. 3;;. e Yy

. T T TN,
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Nemarandua for the Director - 13 - October 13, 1936,

‘f“ _As;,.‘,-»’“c f~_:w‘,.. n..:k\,-§-~~,
;\ ° R N L

C uutpcpor ’botognpbon. ﬁu Mtod sum Mbnq at chnln‘ -
.~ and his assistent, with the idea in mind to yetura Brock %0 > j* o

¥ 7 Cleveland with stops at Barren snd Garrettasville, Ohio to resnach
7 ‘ thcnbbmorﬁouutmknmudnbboqdmun.ﬁ,,j.

"au 0 : -f .-1”*'7 ﬂ W‘ "14 -Q_‘ n,,_.a».,., e

wers obswrved in eompany of Post Offics Inspectors, Om April 27,

and 28, 1926, inforsstion appeared im the Cleveland, Youngstowm . .
snd Serren, Ohio nevwapajers conoerning the uuviuu of the Duresn
Agents and Post Offioce Inspectors, which pudblicity made ussless d
the plants being saintained at the homes of Hall and Bochat. This

is the manner ia which the Pest Office Inspectors kept to theaselves
the tn.farnuca ooncerming the plant referred to by Befly -~ -~ -

The srticle relates the PFedersl Burveu of Investigation
refused to turn Fred Bmter over to the Post Cffice Inspectors tnr
prosecution of the mail roddery ebarge after his apprehension st -

Now Orleens, Louisians om ¥ay 3, 1936. mmmsumuwmq
at New Orleans furnished informs timhthobopuhutm ;
A Y the situation. There is mothing im the Buresu files §o indieate . '
- - that any serious .ttnptm-dahythcmm States Attorney at
T Cleveland, Ghie to cause the resoval ef Funter to his jurisdictiem
for prosecution. Ou Nay 18, 1936, Mr, K. J, Connelley advised Mr,
¥, Re Briggs, Post Office Inspector im Charge, Cineinnati, Ohis

that Bunter would de available to be interviewed Wy a Post Offfiee - -

Inspector at any tims the latter desired to have such interview ecm~ -

ducted, Bo atteapts were made by the Post Office Inspectors %@ .

interview Bunter at Bew Orleans, Louisisna, and so far as the - ;)

the Postel Inspestors, - - \‘ g,y e St s
. i ' : R SR s

" vooo ¥ -7 T f SO
_ LA Bo attezpt was made by Post Office Iaspecters to fnter-
t" 7 view Alvin Karpis watil July 1, 1936, at shich time Post Offfes -
L Lt mpumutwmmmhzmiaampuumm &

B . O o e e
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Kemorsndua for the Director =14 - Ogtober 13, 1936,
RN T SR e ST
Couab hﬂ., at. hul, ll.nnuok, in tho presence of apocux oA

Agent J, K, Brennan. nrpuwuhuﬂindlyﬂn-muﬂu -
the robbery of the msil truck at Warrem, Ohio, ths Post Offiece ’%
Inspectors stating that they had all the information they mesded A

. oconcerning the Garrettsville mail robbery. Post Office tnnpocton

at tiis tine made muny dcroptory nnrko mnug poroonnd T e

~

\ ” .:.'g.,‘- .y '.' - 1 R A A

mu-uelo aum mtuuh-dnotbmtor'ﬂuh-

' . *-ﬂt“:{\"’,ﬁ‘_ .
ortholurou. ,’..4“ .- N T P YO A
- . . v .

'.tmucl furnished by the Post Office Inspectors

Barry Campbell
mmmmd-otnnmmmwuuiozm,Mow
the Buresu. The locetiom of San Coker, a known sssociate of = - ...
hmmn.mdmumummu ".‘-f’ v
wdawrmhmuﬁm&upbom 3 L 4 /..»» “,

hthheaunoctioa!pochll‘ntl.lobo'dulv‘. o
1936 held o oounruuoa with Post Office Imspector Claggett at .
Toledo, Ohio, the latter inquiring the reason for the Agentfs - - =
presence in "olodo. ¥hen Inspector Claggett was advised that the
Agect was in Toledo fn the hope of sscertaining the whereabouts of
Earty Campbell, Inspector Claggett appeared to become very bittar
toward Post Office Inspector 8, Jo Bettrick., Inspector Claggett —
then oonfided in Agent Dowd that Earry Campbell was wndoudtedly ia
Toledo, and that the Post Office Inspectors had ocdtained fnformatiom
tronlohlroek that prior to the Garrettsville msil rodbery ea
Boveaber ¥, 1935, 8am Coker bad besn confined in the Mercy Bospital
in Toledo, ORio, Inspector Claggett did mot .dviu Agent lb'd 08
the nane used by Coker while hospitalised,

mmwu:.l.tmondl.l.l;nuﬁudm

orlvs.vn&. ealled st the Nercy Nospital ia Toledo, Ghio for the

m.cmmummummum»puc s, T
obtaining further faforsstion as to the location of Bas Cokere - '~
Upon entering the waiting yoom of the Nergy Bospital the Ageats ".’

_ observed Post Office Inspectars Claggett, Cordrey and Bettrick, & .-

drief conversation was held between ﬂnlgnhndtupntou

. whereupon the Bister Superior cslled Iaspec tor Hetiriok $o 00as

into her office, shere the Agents cbserved H ttrl.ctmnmn‘uﬂlh

- registretion eards. In the hou that Iaspector Rettrick hed -

cbtained informetiom which sas desired Yy Agent, Specisl Ageat -

P L ]
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'botmgohmdmnymdﬂ. The Poatal Iaspectors them -

Nenoraadus for the Direstor =15 « October 13, 1936, ..

E. J. Wynn, 1o the presence of Specisl Agent J, ¥. Jones, asked
Inspector Hettrick 4f he desired to furnish to the ssid Agents

the informtion which helad ocbteined from the Sister Buperior,

Thereupon, Inspector Hettrick steted to aAgent ¥ymn, "You had

left the hospitel, As previously stated, Agents Wymn and Iouo

4id mot know under shat name Sam Coker had beea hospitalised, " ' -
In view of the inquirfes that had Just besn made by Bettrick, u- *’“
Sister Superior furnished the Agents with {nformatiom ccnccrn!u
Robert Pratt, sho was $fdenticel with Sam Coker, ¥ith this tnfor.-
tiom Agents locsted Niss Bobbie Boddletto, who furnished ¢the .~ - i~ 7
informtion which 1ed directly to the location nd Wlm ‘

i'

,&aﬁohrnd!tmcuphnulqh 19’6. " & ?' *Q&M‘f;iax

Prior to cbtaining this I.nfwuuau tpnu of the Buress L?c_

had obtained definite informatiom hy their fndependent investigation
that Harry Canpbell end Sam Coker were iam Toledo, Okio, this inforse-

b1d

tion ooning from ¥dith Barry. Edith Berry first cems to the atiention

mmmauwmmummwmm-m
Ayru @, 1935, which investigution definitely disclosed thet Bdith
Barry' 'md been in oontact with Karpis ané Campdbell from time to time
subsequent to their escepe from Atlentic City om January 20, 1936,
Edith Barry wes intervieved by Nr, B. J« Connelley om April 8, 1936
end agein om Eay 3, 1935, at which time she furnished informstiom
eopoening the associetion of Berry Cespbell with Clars Nclrsw, sand

.also definite information eoncerning the associstion of Canmpbell uﬁ

Sheriff James O'Reilly, Toledo, Ohio. Ihis inforzation would ht'!

nmuumupmuemc.mm g,\)\ ‘

ot A PR 4 ) ~-—_

xzu»umxwwmmtmwuumd

tbu investigation eondusted by Post Office Inspoctors is cbcolnhl:

rnu,andummmmb-tmmmmmmu
mntouth&rmmtu U . :
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Form No. 1
THIS CASE ORIGINATED AT cmmn, OHIO FILE NO. 7.‘5
REPORT MADE AT DATE WHEN MADE PERIOD FOR REPORT MADE BY
WHICH MADE
CINCINNATI, OHIO | 10-19-36 10-17-36 H. D. HARRIS _ MGR
L . > 4 [ . CHARACTER OF CASE | |
ALVIFKARPIS, with aliases; DR. JOSEFH p%m KIDNAPING; HARBORING OF .-
with aliases - FUGITIVE, I. O. fl832 ot 016' YUGITIVES; OBSTROCTICH Ol T
EDWARD GEORGECBREVER - Vietime™., . .v/- ¢ | JUSTICK; NATIONAL FIRPARMS ACT. .
s Ff‘ e 6oy, EERE A
- A * Ay ../"7»"."5"‘@ _,}'.f,;‘?““r
SYNOPSIS OF FACTS: ~ -~ Geraldine/ ssikor, also known as e LT o
’ Je rdan, 2039 Berdan Ave., '1'01960, ST . -
Ohio, interviewed at Cincinneti and , :;;'j- sl
advises was an entertainer a simo . -1
Cludb in Toledo for two weeks during j ) v
’) . Sumer of }934; also is acquainted EEAR :
4 with Ber$“ Angus and Te gus and admits
;, “ " aequaintané during two ‘Week period - e
b B - with Jimmi 1son, but fails to identify, _ RS 4
) i any other lubjectn in case; states is ) :’ RN
’ acquainted with Timiney and Langendorf ..o P
of Toledo Police Department through Toal
brother, Merel Massiker, who is @ - < e 5_-»‘_;11-‘, PR
croTrTe - Toledo policeman but claims no 'Iblodo "‘”_‘."f”“ AR
officers visited Casino Club while she - ,{_ .
was there; also knows Lucian Flemirg~ . /=i '
| e i _. _ __ but likewise cleims he did mot visit = - "7 »
&y ' Casino Club to her knowledge; states AN I S RN
= her partner was girl named Connie, who Czyg,gg\ M.
. C can be located through X4 Slaughter . -7 - L “‘v{
s y , at Toledo. 4 } oy } A.',_,' } g %
N ; . / & L ! ; ‘,
< - \\ - \.\ -~ ™ i i. P\?‘—,—": _ B e \\ o
REFERENCE: Letter from t.he Cleveland Office under dlto e
e of Beptemhﬁr 30, 1938, ';1'} PR IR
DETAILS: ucxmmm:t, cmo e
S ] e -—,1‘: b ' - ‘.; Tf .,J . - .. -
. _,,':,‘. ~ : LT '.:fu ‘;"‘ - _\ .
- Y DO NOT WRITE IN THESE SPACES l'\l"'." SN 107
. UG T LU 153
‘ 5 ’7[ — 1/3 078 ‘
, R gl D D - |0CT 23195k
S Cleveland ' AL E «.4, e ripe W e T e e —
1 Chicago m w!w!u v, .. \
i 18t. Paul g4p JAN & U7 W \Q{)/ ‘
2 Cincinnati - | DA 1‘0/ -
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o thia girl at the Dreke Hotel where she was staying under the Dame

On the afternoon of October 17, 1936, Special :
Agent E. J. Wynn telephoned from the Cleveland Office advising that
Geraldine Massiker, elso known as Jerry Jordan, was presently in
Cincinnati, Ohio, living at the Drake Hotel and that she would be [
in cmcinnati only e ahort tm. AR -_ :~f~v‘-_-'-_~7-;~;~v~ B et "mf’
BN "t f A T .‘»'“' AN BN A
) ' o > oL - M L ‘ﬁ,:}‘é.‘ n

Agents J. s. J’ohnaon and H. D. mru locataa ”:?: ST
; ;

of Jerry Jordan end she was interviewed at the Cincinnati Offide it
‘4n the presence of these ‘Agents. This girl advised that her eorrect N
pame is Geraldine Kassiker and that her permanent address is 2039 Berdan
Avenue, Toledo, Ohio., ©&he states that her brother, Merel lbnikar.‘ S »’u’.‘: .
who is @ Toledo policeman also .resides at this same @address. 8She °: oo
advised that she 18 presently employed as an entertainer at the 4444 clnb '
located at 4444 Reading Road, Cincinnati, Ohfo, and that this employment .
would continue until approximately October 24. She does not know where

she will be located after that date, but states that she always leaves
forvarding addresses at the hotels thore ghe atays and ‘that she <can

slvays be located through her brother st Tolsdo, . }

. ,_9. ~ N

'nus girl is ttenty-eight yearl of "age and atatel

that she has been an entertainer for & number of years, She was

shown the -photographs of all subjeets in this case and claimed to how-,__.
unable to identify any of them upon first sight. ¥hen particular
puotographs were called to her sttention she finally stated that the
photograph of Jimmie Wilson was that of an individual known to her

" as Jimniee S8he stated that during the Sumner of 1934 she wvas employed -
for two weeks as an entertainer at the Casino Club {n Toledo, Ohio,

and during this time Jimmie Wilson was frequenting this Club. 8She '
‘states that he took her home several times and that she bad {a (95 R CRR I
about three or four dates with ‘him. She cleims that he was nlvaya} R
by himself at this Club and that she never saw him in tﬁe company

of any other men, although he did come to the Club on one occasioa

with another girl, She also advises that she d4id bave a quarrel with
Jimmie at the Casino Club as a result of his bringing this other girl .. -
there, but she claims that this quarrel took place during the two »* =
Wweeks engagement and that she did not return to the Club after this - G
engagement terminated. When asked who was present at the time of thi- e
quarrel she stated that both Bert Angus and Ted Angus were presemt, %" .
~ .but that there wers no other people in the sompany of Jimuie and ahc Y
Ansisted througtout the interview that she had never seen him' in tha I
oanpany or cny other individum exceyt the girl -entimed. ,&o x5
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furthe more claimed that she could not remember what this girl looked
like.

B Jerry’ésaiker advised thet she has known both ..
Bert Angua and Ted Angus for a long time and that she has had datpl

. with Ted Angus, Yprior to the tims of this engegement at the Club, ’
. She insisted she could not recell just when this engagement at the ™
Club took place but placed it as the Summer of 1934, inasmuch as she -
Tecelled she was wearing summer clothes at the time. - She stated that . ...
the girl who was her partner at that time was using the name *Connie® -
but that she did not know her correct name as she was only acquainted . 7«
with her for a short time. She stated they appeared as the Massiker . ..
Sisters but that she had met this girl only a short time prior to *
this occasion, meeting her through one Ed Slaughter (phonetic spelling.)
She advises that this girl can be located through Slaughter, who s
now rubning a Club located in a bank building at the intersection 0f =~
Sylvania, Mertha and Phillips Streets in Toledo, She states that this "~
girl was a dlond when she apreared with her but that she saw her about .

- Christmas time last year, at which time she was a brunette and that _/h
she was then playing en accordian and piano i{n various clubs at Toledo.
She describes her further as being about 28 years of age, 5'2 in height,
weight 1157, and states that she is very rough talkinge ™ —-— = -

Jerry Massiker advises that during the two weeks®

~ engagement at the Casino Club she and Connie were working from
10:00 P.K., to 5:00 A.M., and were paid $50,00 per week for the team
end in eddition their tips emounted to approximately another $50,00 - _
a Week, 8he gtatad that these tips cams from the "heavy money crotd'
but e¢laimed to be unable to state who any of the heavy tippers wers. ¢ s
Fhotogreaphs of the various subjeets known to have frequented the Casino :
Club during the summer of 1934 were again called to her particular T
attention but she claimed to be unable to identify any of them and
stated that she had appeared in so many different clubs and had :een
80 many different people that she would be unable to ‘identify m
of them Atter thia length ot tilu AR e T <

.-’o.f""- R :.~-;.t Py ’,. _«.,
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' m: girl ndvisod that she is acquainted with ch_k .
Sclnidt (Cum Cum), Arthur J. Pfund and Jack Murtha, who were all _ N‘
employed at the Casino Club during the time of her engagements P
8he stated she could not recall tny other unployeel of the CIub at ) -
thatum.. S e T N S

R N . . co. . Lo . ’ T . Cooe .
: ""VQ - . . . . . PP o Teo IR '.&~ > -:r'h’f:!‘:';x

o . . . - - £ ! )

v
. L



e

N0 v 7Y ghe also stated that ‘she 18 -nghuy acqnainted
" with Captain George Timiney of the Toledo Police Department and

When the photograph of Lucian C. 'Iudy"%lming
was called to her particular attention she identified him and stated
that she was well acqueinted with him at one time and that he was
her "first love™ but she claimed that she had not seen him for a
number of years and that he poutimly daid not visit the Casino club.‘.
while she was ongaged there. st .g .gv Gy Es T el

with Detective Art langendorf of that Departm-nt having met them. §

through her brother, Kerel Massiker. She insists however that thay o

did not appear at the Casino Club any time during her engagement -~ *

there and likewise states that there Were no representatives of - ..~

“the law" who visited the Club during that time. &he insists " .7
that she knows nothing concerning the girl friends of Timiney and
Langendorf and has never heard of a girl named "Flo", who was an
associate of ungendort. ‘

* ' Jerry lhsaiker .tates that she is aho -lightly s
acquamted with Joe Roscoe but insists that he ‘did not visit the '

Casino Clud during the time she was there. 8he ltatel that she - -~

does not know "Rig®" Cousins,

[T P . SO T

.- B T D Cme el e e il
- e .

Ierry Kasaiker states that she beliaves .Timie
Wilson was driving a Ford Coupe at the time she knew him but that
she can not be certain of this. She states that Jimmie never did

tell her where he was employed or what he was doing but that bhe---. .

made frequent mention of trips to Cleveland, Ohio. She insists
that she did not know what his occupation was supposed to. be and

' that he had never ¢laimed to be a gembler or to be interested in

~any other ocecupation or profesaion. .Ehe states that he did mot .-/
" appear to have a lot of money althoug h he had enough to lead her ™.
to believe he was in comfortable circumstances. She also insists

that she never did accompany Jimmie to any other place of amusement
in Toledo, atating that she was always at the Cludb until 5:00 AMey -
and that he would then take her homs. She insists she never . . -,
accompanied him to the Forty-Second Street Cafe or any other . :_
place. 8he likewise insists that she did not have dates with any .-

RN

-

- -

e

4

other men -ho were frequenting the Casino cmb at that thao o

PO
- .

s N “'

e with reapeet to the quurel lhe had Iith limie e

Iilaon at the casino Cludb she insisted that she could mot remember }

what she said at the time except that Ted Angus and Bert Angus -

and the other employees at the Casino Clubd had been *ridbbing" her— i
about Jimmie and hed been telling hsr that she could mot “get® ;:
him and that she told them that she would "get® him, but as it
turned out she was unsuccessful and therefore they continued to

® ride* her about it, especially after he came to the Club with
-4~

-

R e



another girle She insisted that at the time of the quarrel with
; Jimmie, Jimmie was alone and was not accompanied by any other
F individuals,
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A | CLEVELAND OFFICE at Toledo, Ohio, through B . 7 (%%
Slaughter, opsrator of a Cludb located in a bank building at the" Wos e )
{nterséction of Sylvania, Martha and Phillips Streets, will asqer=- .. -~ -
tain the identity of "Connie®, who was the partner of Jerry Massike¥ y :
during the summer of 1934, end will losate Connie for interviews < -
Jerry states that Ed Slaughter knows her as Jerry Nassiker end , !
will be able to furnish anormat.’!.pn concerging this former pe:tner';“_
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Biision of Inbrstigation
3. 8. Bepartment of Justics I
404 XEW YORK BUILDING
SAINI PAUL, MINNESOTA

October 17, 1936,

7=30

birector,
Fedaral Bureau of Imatigation,
Weshington, D, C.’

Dear 8ir:

Referring to Bureau letter dated September 81,
1936, in connection with the reported telephonic and telegraphie
comunications between ome Paulf/Gores and the United States
Penitentiary, Alcstraz, Californhia, please pe advised that
Panl Gores, who is presemtly opereting the f#Cozy Corner Imn®
at Hampton, Minnesota, was recently interviewed and denied .
having made any telephone call to Alcatraz Island, or h.aﬂng
in any way endsuvored to communicate with Sawyer, an irmate of
the Penitentiary, Gores could give no explaration or reason why,
anyone should use his name in connection with such an attempted
contact, but emphatically denied having had anything whatsoever
to do with the matter.

Gores further advised that alihough he was personally
acquainted with both Jack|Piefer ard Harr Savyer, he had never
been in communication wit} either one of them or had any econtact
with them during the past two years.

Tery truly yours \Q‘@L

C. I. STRII,
Special Agent in Charge.

AN:rwm _
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State Bureau, £ ichigan,
_State-¥5ITce, Jo

-— "0lice, Jonesville, Michigan,
: ~~W&me and address of Contributor)
Mr. J. E. Hoover, Director, B U R
Federal Bureau of Investigation, ) . A S S S
U. §. Department of Justice, : - Lo October 15, 1936,

Washington, D. C. : A Date

Dear Sir:

-

Following are the d1spos1txons of cases on which fxngerprxnta have bean
mailed to the Federal Bureau of Investigation: .

Bureau File Print Name and Alias Dieposition

Number Nupretj
FB1.509063 St.Bu.lensing,Mich.
80391 BertfAngus Extradited to

Kendallville, Indiana,

where bank robbery (\

charges droppedD g S:)

J

2\
AN

RECORDED - 5'](‘ /3/0_[

& Very truly youra,

. P, MacFARLAND, = '~ RT

E7%:1h s”c(i&tlff‘&“‘; 'F"tfhff_gf?,

(For instructions see reverse side) % y»@:\ .1 ‘ } ‘\\
— ST }S& \
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of Septemdbear 29, 1936, advi g that the stop lotin .

“BLD:ATM ‘/. ;.‘“"'

Post Office Box 1489 -
Little Rock, Arkesnses R
October 13, 1936 N

F R T s A W -~ ¢,‘ r'f""h' "-r ‘”"’f
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. vy $o O P

Special Agent in Cher i -"f"',- A Eert st
pocial Ag in ¢ ‘. Nn}"i"‘ i "4:;}‘,‘5#'" A‘::i ek y T I?f‘!/

“‘ A T

' aorerenco u -ndo to yonr clrcular letter e

may dbe ﬂtbdran s to 1935t Ford v-8 Com. notw
118-1615253. \

. <

wss withdrawn on Ostoder #, 1956, bdut was hadnrtnny
omitted from the report of Speclal Ageat B. L. Duron, el
Little Rock, Arkanses, @ated Octoder 16, 1936, in thls

— BERSS P2 R RS Y
A S Plouo bo .auna that uu -top motieet - i )

_eass sad which sald report referrsd the mettor wgos .. _ . _ . .. . .

“completion to the office of origin.

Very truly yours,
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Federal Bureau of Jrestigation

3L 5. Bepartment of Justice

Post Office Box 2118 ) J«’"

Detroit - Michigean
October 12, 19%6

~

PERSONAL AND CONFIDMNWITAL

Mr. J. Edgar Hoove
Director

- Federal Bureau of Investigation
Washington, D. C, )

Deer Mr. Hoover:

As of possible interest to you, I should like to
advise that Mr. John A. Moritz, Chief Investigator for the
Attorney General's Depertment, State of Hichigen, whom I have
met in the course of various investigations here, wes in my
office today and stated that he was recently down in Ohio, )
and that it is rumored in that state that you will be replaced >
as Director of the Bureau after the first of the year and that
dr, Frazier Reams, Prosecuting Attorney at Toledo, Ohio, will
be appointed in your stead.

-

X

According to Mr. Moritz, certain persons at Toledo,
Ohio, ere aware of an investigation being mede there by
Special Agents of the FBI and it is presumed by these people
that it 1s being made with the view of securing incriminating
information ageinst certein higher-ups for release prior to

the elections in November. In view of this, these higher-ups
heve become angry at the Bureau and have arranged or are

endeavoring to arrange for the appointment of Mr. Frazier Reams

as Director. ERCORDES ¢ f" -5 ’] Lo"\ 5’?}7{3

9
b2-121/i &

bINST—

I am placing no stock in this informetion myse
but am passing it on to you so that it will be available in
the interests of the Bureau if any need the{gfq£~9r}93§i

RECOLL £0 COPY FILE

I might add that according to ritz, Mr, Reams

was supposed to have been in Washington rec in this eonnec- -
tion. :

O V-
- SRRSO S M“’i Mxv' AL
© 0 10 Q'Q a S 4 ) " ~16-3
W A At JOWE 0B P e e

Herold H. Reinecke y
Special Agent in Charge
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Federal Bureau nf gmmsttgainm /,
3. 5. Brpartmad of Justice

- \

Bashington, B. € -
October 19, 1936 ¢ / e
RCS:RD \ ’ P
7-576 MEMORANDUM FOR THE DIRECTOR s
. .-,ﬂ...... .- (
r. 5o ...sdu... s I

Re: BREKID - Harboring

. o,

. Tracy . el

. The investigation concerning the harboring,cases at Toledo, Oh:lemdy
has continued and various persons who frequented the{ Casino Club have been
interviewed furnishing positive information concerning various members of

the Barker-Karpis gang frequenting the Casino Club operated by Bert and ﬂl“

Ted Angus. Edna Murray and Wynona Burdette have furnished wvaluable in-

formation which will indicate guilty knowledge on the part of several 03
gsubjects. It appears that continued inquiries concerning various persons

\\j \ who frgquented the Casino Club will result only in accumulative evidencs.

/
N 7 At present it appears that the following individuals will be \
' def endants as to the harboring of Alvif’Karpis and Arthur *Doc™Barker
5, subsequent to the indictnent
®Doc'Barker on May 4, 193 at St. Paul, Minnesotas:
‘ s, owners and operators of the Casino Club at Point
euing, fomer Ohio State Frohibition Officer during
Angus; Rene Holst{Fleming, wife f Lucian
mg and slster of Heline Angus, mwifl{t, sister of Rene: Polst N
Fleming end Medeline Angus; Joe®ioscoe, prominent gambler ip Ioledo, Ohio; ‘)

‘k\\; ,+ George*“Timiney, Captein of Detectlves, Toledo Police Department end head

v 7 ogngmﬁut\

y W Cab Terp oTedo, Colin 'lionroe, en employee of Joe Roscoe, who

< assisted Karpis and Campbel.r'ﬁ“ﬁfar escape from Atlentic City. Of the X

e prospective defendents named, only Bert Angus, Thelma Holst end Frank

(&g Greenweld have been intervieved. Bert Angug wes interviewed prior to the
apprehension of Alvin Karpis and admitted that he knew the identity of
Alvin Kerpis snd "Doc" Barker during the time they were using the Casino
Club as a rendezvous. Frank Greenwald likewise has furnished sufficient
information to establish guilty knowledge on his pert. This is the indi-
vidual who, efter the escape of Karpis and Campbell from Atlantic City,
New Jersey, proceeded to La Salle, Michigan and there picked up Karpis
and Carpbell, driving them from that point to the Casino Club.

Concerning the bharboring of Barryo Oampbell at Toledo during 1;35
and 1936, it appears that the following e delen 8
connection therewith: Sam Foker, Cler lchraw, Ed-ardchGraw, Esther
COPIES DESTROYED T
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Memo for the Director 2 10-19-36

oulet. A strong case of association has been made against Katheryn and
Te ulot and Sheriff James D'Reilly, but nothing hzs been developed "
which will be evidence of guilty knowledge on the part of these individuals, - ::

At Cleveland, Ohio it ai:pea.rs that the following persons will

be defendants for harboring of Alvin Karpis, Harry Campbel] and ur
"Doc" Barker during the years 1934, 1 19363 P&Eﬁ,
James "Oh atton, John "Sharkey" Gorman, BensondGroves, Miltog
Crett, JohmBrotk. John Brock has recently been 1nterviewed for the
FIrst time by Agents of the Bureasu and he has furnished definite in-
formation which will tie in Joe Roscoe and Jolm "Sharkey® Gorman with
harboring.cases at Clevelend, Ohio. In view of the fact that Joe Roscoe
was a party to the harboring of Alvin Karpis and "Doc® Barker at Toledo,
Ohio during 1934, consideration is being given to the return of one in-
dictment making a continued conspiracy involving all individuals con-
cerned, which would cover the harboring of the fugitives during 1934,
1935 end 1936.

Arthur Hebebrand was interviewed prior to the apprehension of
Karpis and Campbell and has denied knowing Alvin Karpis or members of
the Barker-Karpis gang. The informetion to date is that Karpls and
other members of the gang frequentzd the\Harvard Club, and it appears
that the hope of establishing guilty knowledge on the part of Artiur
Hebebrand will probably be through Brock.

Benson Groves was pécently identified as a fifth member of the
gang which perpetrated thelGarrettsville’ijail Robbery on November 7,
1935, His present whereabouts is unknownj ‘1ikewise the present where-
abouts of Milton Lett is unknown.

United States Attorney Freed of Cleveland, Ohio has expressed
his willingness to cooperate fully in the prosecution of these cases,
but he has not been furnished with complete detalls concerning the
evidence which the Bureau possesses. He has indicated thet John and
JosepH Zetzer of Port Clinton, Ohio will be used as witnesses for the
‘Gov ent in connection with the prosecution of the Gerrettsville,
Ohio Mail Robbery. These men have not been interviewed concerning the
harboring cases, but it 1s believed that they will be in a position to
furnish information which will be of value in the prosecution of the
harboring cases, particularly as to Joe Roscoe. It will be recalled
that John Zetzer is the individual who furnished the airplane for
Alvin Karpis and others of the gang to use in their flight to Hot
Springs, Arkunsas after the Garrettsville Mail Robbery. Both Jobn
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Memo for the Director : 3 10-19-36

and Joseph Zetzer are implicated in that robbery by furnishing a place
for the division of the loot, and they also shared in this division.

Mr. Connelley has advised that the present developments
indicate an early conclusion of the investigation at both Cleveland
and Toledo, Ohio. It would appear that the next logical step to be
taken in the matter would be to discuss fully the entire case with the
United States Attorney, and secure an indictment against the various
subjects prior to taking them into custody or questioning them. How-
ever, John and Joseph Zetzer will be interviewed in the near futurs,
and there yet remains at Cleveland, Ohio several employees of the Har-
vard Club to be interviewed. ‘

It is contemplated that other persons who have already been
convicted in connection with the kidnaping of Mr. Bremer will also be
nemed as defendants in order that certain evidence in possession
of the Bureau can be admitted. 1‘lf'hese persons are Yolney'Davis, ver
ADBerg, Jemes J {Owilson, Russe :
and DoloresDelaney. It is expected that William J.’Barrison and Dr.
Joseph POMoran will also be named as conspirators in the indictment
to facilitate the admission of certain evidence which will be of value
in the prosecution of the cases.

A summary report 1s now being prepared at the Cleveland Of-
fice concerning the harboring cases. .

Respectfully,
\ _

E. A. Taxm

“%ibson, Willi egver, Myrtl&Eaton,

an

ey
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EARBORING OF FUGITIVES; RATIONAL
' '~ FIRFEARMS ACT SLE
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f FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION - 4~
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b Form i
‘_ THIS CASE ORIGINATED AT Cincinneti, Ohio Cleveland ruzwo. 7=} A
é REPORY MADE AT i DATE WHEN MADE m&oumu REFORT MADE BY
Clevelend, Ohio 10/20/36  |15/13 1o 19/3g S+ K+ MKEE EJB
rma ) - ' CHARACTER .- . N
1 ALVE’*ARPIS, with aliases; DR, JOSEPH P, - — e rrenrred
QIORAN. with aliases, FUGITIVE, I. O, 1232; EIDNAPING; OBSTRUCTION CF JUSTICK;
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John Brock furnished gquestion e

7

. “YNOPSIS OF FACTS:
L

) -

nd answer atafeme

N
r L

- . : ¢ N
nt roh-"";-q.'f;)

tive to preliminary plens for Warren mail robdbery and in-
volved "Sharkey” Gormen and Tony Amersbach of Harvard Clud = ":- .
as Cleveland contacts for Karpis, et al; stated one "Art", .
possidbly Art Hebebrend, financed above robdbery; identified .
apartment in Cleveland occupied by Karpis end Hunter iz = |
March-April 1935; stated Gorman made trip to Edith Barry's
house in Toledo, Ohio, and met Kerpis, et al, i Mareh -~
1935; furnished data as to "Burrhead" Kealy of Tylsa, Okla. -
being mein contact for Karpis and Campbell; admitted parti-
cipation in Garrettsville meil robbery along with Karpis,
Campbell, Hunter, and one Sam, end involved Zetzer brothers

of Port Clinton, Ohio, -and Joe Roscos, Toledo, Ohio, in this
robbery., Former premises of Twilight Ian, Parma Heights, .
Ohio, tdentified by Brock as place visited by Karpis and (.
Hunter, Apartment #4, 4720 Bridge Ave., Cleveland, Ohioy—' .
identified as rented by Fred Hunter, 3/25/35, John Zetzery .
Port Clinton, Obio, furnished signed statement admitting his_,
garage used after Garrettsville mail robbery by -partieipants’
and fdentifying Joe Roscoe as contact for Karpis; admitsy air-
plane trip Port Clinton, Ohio, to Hot Springs, Arkansas,'”. -
George Zetzer, Port Clinton, Obio, sdmits driving Karpis= ;
Bunter-Brock to airport on morning of 11-8-35, Wymona <
Burdette in interview at Milan, Michigan, unable to furnish
assistance as to harboring case at Cleveland, O, Investiga=
tion reflects Milton Lett 4id pot reside 1027 E. 147th St.,
Cleveland, Ohio,, address given when Plymouth sedan purchased.
Bddie Gallagher, former proprietor of Silver Grill, Cleveland,
Ohio, unable to identify photographs of fugitives as having = -
frequented his seloons - I S L SR,
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é REFERENCTE: Report of Special Agent S, K, McKee, Clevelans,
Ohio, dated 10-13-36,

T - T wain

‘:‘, rhu report :épresenfn thcéinveetlgativo activity
R S .of .the various Agents whose -names: uo‘indﬁtod

T > '* horoin as to a partieular investigations ,,x,,i e
: . - od ] B espred 3Te e

Mo ST In accor&ance with priocr arrangements made with
United States Attomey Emerich B, Freed, Cleveland, Ohio, by Speeid

Agent S, K, McKee, as indicated in the report of reference, John Broeck

was interviewed in the grand jury room in the Federal Building om : o

Ogctober 13, 1936, by Inspector E. J. Connelley and Speciel Agents S, Ko * -~ - L
McKee, D, P, Sulliven and J, L. Hadela, and the results of this inter-\ ~
view, yhich is a question and answer statement taken in shorthand, will .1
be set out hereinafter, This statement will be submitted to John Broek '
for signature at a later date. The statomnt is a8 follows: : '

- B R g Dot RPN -~‘i-.-'~'-"‘ L L e ‘!"'-""-'- ..‘;_-{‘.v
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aovlonghadmho‘mmm?
He came to McAlester Ponitontiary in 1924 or 1925 end I met him

theree ST
When were yon mloasod rmn the p.nitaatiary thil hlt an iy ;-;,:'-;; '
mus“ T & v.ﬂd,’ A ,-'f«»""..'*,’i'.:i".'-,

. . ,"
LYY o el rf,.s"‘.;.."; RN -'_“ -‘_.,,, ff""w-;"‘ff‘. f“ i e . vy
" l 'f‘ 0 ‘_ _;" . «' > "v‘ \,:.\ . 4'.;' cl.“lﬂnd. Ohi.. - “ A
T e e B A S R Octobor 13 tnd M. 19 .
Yivel S ER \ E ) L ) v
v /“' “ r‘} :‘ T l'* ) _‘.'9, - j‘: # ’ﬂ“\.ﬂ(_ * \.‘f’ )
o - L . '." - L “‘ ."'" : w . ':,z P - i“ : :»—, e “'
LR SRR T 3 . S A L e 1 B LA
P P AT I. JOHR mm{mocx, make the followi tatmnt h B
tho prosenco of John L, Madala, D, P, Sullivan and Ellen J, Bamrick | ,
of the Federal Bureau of Invoatigation, U. S. Department of Justice, -
no threats or promises having been made to me, I am willing to lah ‘

- this statement congerning my aasociationl with Alvin Karpis, Hargy ... . . .-~
N OCuzrp'boll. and rreypuntcr: T e L S s . - C
. } Q~ Eo' long heve yon Xnown Burrhaad}’t ady? - 3‘,\*_.‘/ - “17-*-7_ R
' A: I met him in 1929, I bolieve, A '

P Q: VWas that after ycn ;ot out ot :.uf R R Lt B
R A: Y... PUN R oy - - e .4..\‘. RPN ORI S we e awess
Q: Where d4id you meet hinm?
A: In Tulsa, Oklahoma,
Qs  After you got out of the penitentiary in 1929, 414 you go to o
" ST Yulsa® t Tt T - R T
A:  Yes. I knew Burrhead xeady rron hi- uorklng for Georgo)ﬁortorﬁ,
: . booking horsese . _ e S
Y 27 Qs Did you know Karpis, Gam,pboll or s xer in 1929 and 1930? 'Z -
: t A: I knew Sam Ooker. 3 < / N '
; . Q B Ay - .~
A:

D1d you see and auoointo ﬂth xuu thout - f.,{";f",; ~ ”’M TR
Yese - SRS ""‘“ SN LT T

pid you oporato a )hco of businns- 1n Mu? s
Yoso Nt ‘“‘ SN 'j IR = ‘—0
What kind of n bu:inbu? 'l m; O DI
A beer parlory® . T AP
Were you in businou by yonrulﬂ e S

w w“n. e ? Y ',‘f: Sl Bk :
lhatnnthonmottho\urpnrloﬂ-f.m-‘ ; :
The Lincoln Bar,

reperonoRlre

-1B-~
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' Doing what kind of businesst ~o-=-

raro»po

Qs

Do you know L&Om_gg_n ‘,, R R R )’f, e
“ Noa v ~ '\ e ') |
- Yoy met Yolno&vis ht th. penit ntiuv‘l / 2N j :*; ‘ '__'

., When 4id you mnt hin? f"‘ ‘ IR i
. In the spring of 2935,/ - “{ o
.Do you know Alvin Karpia? SRR Joo

Where was it located?

At the Lincoln Hotel,

%hat was Burrhead Keady doing at that time?
Working for George Herford,

Booking horses, -u '”_--..,“*:,“_‘ﬁ‘.;‘:.', DI S
. In ml“, mm, u,‘ e :g D Al u:’“— . :\.‘ e

Yes, .- TN i

Did Horrord hav*- u store fop ﬁu Place iuslneu 2 '..;-;v..;f ‘
. _KFo he would usually rent a ‘back room, or soms timo ho voul.d reng. ,

a house in the eountry, 4 «ﬂ:«,—.,-;;« RO w,, ;y fg ; : 2-, N I"V;“V ~
In 1935 where was he? i e IR Rl A
On South Peoria Strest at a pig ltnnd,’ eI LA ETTR L G

Do you kno' ",QQQ‘UW IS o P SRR % ERA T
Yhere 414 you meet him?* ~ ° ST
At the penitentiary. R R T

b
Yes, R T GRS o «7.
When and where did you neet Bi ea :? o T
At McAlestore .. il ok ae x""::l AR IR YT QP

¥hen was that?

I 4on't remembder,

Was that when you were serving your first ssntence?

In 1927, 1928, or 1929; I don't nmmber; - g
Doycunownarrycanpboll? re e AR
I do nowe - - e A el T e

Yese . . -

When 414 you meet khim and whnro? Y . o
In the spring of 1935 in Tulsas -~ - . t".. i
Under what efrcumstances lil you net Alvln Karph pnd Han-; b ‘_;“" 5
Cenpbell at that time? - - . . TR SR e
Keady came down o the “hotol ml ‘.ot me nd took - 't tho holll’"
where they weree - RN S ;,ﬂ’*' ATt LV y
D14 you know who they nrc? >,

Only what '{ »read,” Forg ( .’s,:, N e
)} Mnat a1d ygu readt ST pe :
Everything im the neupaporl abous: EEANGIE N P

About $he kidnaping, ste,? T N SO T
Yoy -t A ‘e df T **‘ ".“i RN 2,

RIS AT RIF ER w‘i 1..- AR RTINS R S SO A X S R
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“Xidnaping? - - ‘- .

" When I got in the car I asked him who it was.’

\

When 4id you find out they were wanted for kidnaping?
In the summer of 1935,
You found out through newspepers?

Yes,

Did you ever md nbout the Brmr nwus h mgnulnut-q« P
Yoo, - w0, T R . RN ,**r -,4,,‘ ,;r:p ;'5: .
Whom 444 you 1earn took part 1n 1‘" R R

~I don't remember, - I remmber about th tho ‘Bremo ud Kan- |

kidnaylngl. l O ry 't K w. a .3
you recall that both xarpin and caupbeh ,aro h thn lromr

It seems like bdoth wero 1n ona, and onJ.y Qne wu 1: tho othor, ;
dut I don't remember which is whieh, | =~
Then the situation was that when you eame wp to Clenland dtk ‘
Karpis and Campbell you kne' they were both nnted for kidnaplng.
Wo, not at that time, © - . v :

;‘. £ . i, !’“
And that was through newspapers and magazine f 2 “ 3‘
Yeon, - ' -y -
Did you ever di-cnsl the Bremer/ktdnaping with Burrhoa

X would not say -hich one it wau, I an not atralsht in uy lind ‘ _
which kidnaping, - ) <o

——— e T s At oot

When was it then? - ’ .
Well, it mmust bave deen nrtor I nnt bao.‘t hom.

" piad Ieady mention that Iarpia and Campbell wre mted in that

job?

I can't remember,

On the occasion that Burrhead Keady told you that Karpis amd
Campbell were waiting for you on the Mghwu. 'hnt was the exaect
conversation you had at that time? :

B om—— -

VWell, I cannot remember the exact words, but he deme by the lotd _ ;,'
along about dark and told mes that he was going to the eountry to 3
see 'a couple of boys and wanted to know if I wented $o go with hln.
Was that during )laroh 19357 e w7 b o L
Yes o Q?a

L
Will you go ahead ploau?

_ !hen thieves came to
that part of the eountry they always hunted may upe I wam'$ - -
sure who was thoro, oo h told p.w whook 4 A,\r,g:.,_‘._ A

¥hat 818 be sar? A ST I B
He said Karpis and Ouprell were there ud were looklng tor -ono ‘“;‘. o
help and wanted somedody to go back morth with them, - ;»"' R R
¥hen you get oui to the -pot where thoy wers, lot aid ho htrohn } :
,ou to tm. } ~X J" 6» . , ~ -\ I

As Karpis and Campbell, and ho told then ny aams was Joln nrodu -
What did they say in the presence of Keady? = & 'i° TaE W ‘:; @ e

_We discussed mutual aoquaintances down to the joint; thq rnew ¥ SLFL L
just come out of there the summer bdbefore.

-l W




Qs What names were mentioned? ——
A They wanted to know how the Jew was, Glm toy, and 014 R4,
Q: VWere there any more?
A2 Barry Campbell asked me about a couple of guys, but I forget
their names, dbut I nsver knew them,
Q; Was Coker's name mentioned?
A: I could not say for sure.
Q: What the full name of the Jow?
A lddio{\smydzr. I beliovo,ﬁ“ R 2
~ + Qs And Glen Roy? - w o E
i . As_ Glem Roy ;-mn.. "";»‘v_v" P

S

, .~ Qt . And 0 \;:‘;q
. /Ay - Eadte)

1~-5—-&-~-qu~. vbrq v/n-
5 e N . e :

Q:  Where was this cpot located? R
_ At Ealf way 'botwnn l'ulaa lnd Sapulpn, .

Q: Ona t-.m EC I, S P B A

A Y..' & Ioove s ,.,:' 9?‘3.3‘_».;. “ ",;»':f' i o e 1B

Q: Domhw'thonamot the ownu‘? o T T Ll T

As ’ol St ;o= " C . . ST .

Qt He has some dog-? o S L. .

‘. !-." } yL . - :_,‘~.-{ S . N » ‘

.t - Does he Breed ¢ ; IR L N LT
-/ A: ‘e breeds :& runs greyhonndt. o { : __:f.,{ } f
~ '.Qs .Does he live there by himself? B ey S
" A: That {s his home, S e . < S

¢ Did you understand him to be a friond of Kealdye . .. .. . goin. em
A Yo®o-> - PR AU DU NPV AP SR VY~ SV i B £ #am oLl e e r. 0 i

Q: What was s=id about the contemplated rodbbery?

A: They asked me if I wanted to make some money. I told them yes,
but that I wouldn't show up.

Q: - By that you mesar you wouldn't want to be in a position ﬂhoro —— r—
scmeons would recognize you? - Do

A:  Yes. They said I eould eover uy ir 1 tante& to. - '

Qs You mean wear § mask? ‘; N
A} Yes. I have never d.ono pistol vork and they w :K ) }
Q: How 41d they know that? = . . N

A: Harry Campbell was not a pistol man, He 13 a bm-glar.‘ “They Xnew "
I had never been on a pistol job, end they told me it was a pistol
Job, and they said I eould go if I wanted S0y Er Lo G

Q:  Did they tell you ab that time what sort or s Jo» u -ut 7 -‘{;f T
A3 WOeT i . . &= e es M Lhy Celn el LR e
Q: What instructions nro givon to you? > n S . ia
A: Karpis and Campbell gave ms $50,00 each nnd o014 m to o
: rain Hotel in Toledo amd told me what mame to usg - 7. ¥
’ anﬂu-ky, Ohio,, ud thoy woyld oontact me thore, I daia,
Y } A V. / Lo } . ce R I
S N R PO L NN \w S N
Y % B S i s R ERs t

C e wme Ay



" 8he said she vanted me to mot har on th. oornor, that Goorzo m

Did you leave immediately?

. No, the second day after, .- mmw~ﬁ~w-w~m~ - ‘L
What assistance aid xud.y gin yon s that tmr TR AR
¥ot any. - Y S * __;"'- ”;.(.;

- Da xargil and Cmnp\?ou lnvé a cp.r tt that tu T p? Jr‘ &
Yes. i ¥ et *é’ ) )R
What type of automobile a1d they have? . rd S, T
A 1933 Ford, I believe, a coups. J am not po-mn of that, - "‘
With reference to the time you checked into the lLorain !otol e
at Toledo, how long before d4id you leave Tulsa, Oklahomat . W
Just as soon as I got here the second hy. It tatu Mt ) &
23 or 24 hours to get here, - s ! j 'ff
The registration records at the Loraim Hotel dinclou that m o
checked in on Mareh £8nd; that means m left Mu, Oklahoms, - ‘'

.- .on March 2lst. Is that gorrect? ... - - .- 0 -:.s«ut;"‘_ﬁ : " o
Somethimg like thaty’ v - 'f } e f e
HRow 4ia you procnd rron m:n b RN 4 ) TEaa f
Ry bus, * .~ s R cOME S I
What time 4id you u'riu u 'l'olodo? . I R 4
After midndght, © oo oo oo iy n SUT e B
Did you go directly to the Lorain Hotel?

Yes.

You registered there under the name of T, ¥, Evans?

Yes. .. S S——

Then what happened? s - )
I was told to wait wntil they oontactod mne nnd I lid. .

;::.x?ean t;rph apd Cln.'pbellf w ( l\ }

. How long was it before Ihcy oontactod

I think it wes about the second day I was th-fo
How was contact made?

I received a tohphono cull tron a 51:1 posihg as campbon.'l mo. =
What 414 she m ‘\ S ‘j ""P b ’""'F‘ oy

with bere - . R R S
By George you nun Bu'ry umb.m g A
Yes, - e

Yese s o
!xplun h. N SR e
We met on the oorner and walked around the dlock and talked, lxl

A A

Er et ¢

"Harry Cempbell $014 me $hat he hed an sutomodile aceident coming ' "‘4 A

into town and that the ear was in & garage and he wanted me to“*"‘"" I
come down the next day snd make arrangements to trade it in on a

new car,

w
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. As

Q:
As

Qe
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. _3 Q:
SCA A:
~ Q:

| Q
SRR Y
S . Q:

Q:
A:
Q:
A:
- Q:
A;
Q:
A:
Q:

Q:
A:

- . coe
e B e e O
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: P : B
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. What was this girl'c nnn?

s 5 - ‘: ’

Ag)

rs
. Qf ”
A: In the sountry. He 414 not ton me Jhon. l'hn woman hﬁ ﬂrlm th ’

o

You mean Karpis and Campdbell?

¥o, Harry Campbell, This was his car.

Go ahead,

He told me that this woman who was posing as his wife would eall

me the next day and make an appointment with me where to meet him m :
and she i@y " = KT AR e oprrr ey - RTRS s ge w-&r-v. RN v‘!’*w-gﬁp -

Whet time d1d she meot you the next day end where® = %:} :-:‘
. Well, it was sbout ten or sleven o'clocks ' : - . (i. A e
Is that now two or three dan tftor you rrin( in ’!‘oloao‘l v
About the third.day, ° oo, #

"X don't knowe -

Does the mame sound liko Int! TN TR SRR IS SR
It sounds like lou, but I wnldn't h poaitiﬂ. : R PO BT
What 4id she look like? ' TRy £ '
She had dlack hair, built nthor hnsky, nico lookingo »

Was she young? _
About 24 o £5 yearl. f A

Where 414 she live?-. A :._-‘.f,.;—‘kl R S
ha v stazing o8 mioourryray T Ty T YTy
What 4o you mean by mm‘ﬁrry'ﬂ 5 5, e J

The dest I ocould tell you is that it was a houn of xn-oatitutxon. Tt
Can you describe the house? =

R K S I EE I I v _.,..»-;,._ P -

£
It was & two-BtoXy houB®e ..o Lt ki ot it w e e

Brick or frame?
Frame, and the porch is only half way across the front, if 1
remember eorrectly. It had a picket fence in front.

How about the windows; - - — -~ et e o e e o e e -+ = o -

The upper windows had a mesh-like screen neitins over thu. :
Did you trade 1n Karry Gampboll'u 0aFY . el oo R i

P

“Yobe - N N g 1T CH
Descride tho dotau: and who was 'ith yon. e ‘ ' > o

¥Well, I met the woman $hat morning and she t0ld me that Goorgo
wanted ms $0 oome down to Edith's and talk to him, and we went ™~
to Eidith's., He knew Ihat he mted and doacribed tho kinﬂ d.’ B

ear he wanted, . = AP A Pl o
What was that luoriptin? 4~ L 2T
He wanted a black color, a thr»—windov ;o\, i
‘ rom . ’ ":.‘ ’ Vo . : ?i!\ Y :~'\-".'.' ‘. ;h* - T .
A Yord eoupee v i e ey g“;}

‘4‘ 4\ ‘ A J

Did Mo tell you 'hDrQ to pnrchuo 1%2 : "
e t0l4 me where the wrecked car wase _} belion tt -8 at :._!,_
.xn.c‘. ox Adams Street. lm} 1 /

Vg

ere d4id the wreck take place? <

:.»-,4,,\‘

to . k IR -q .
‘.r th. m. z.-“"“‘—..u’n~.~- 5 - ,.I.a .‘.\-i‘w( e ';~»:.‘~';’. ,;_‘.g..r‘ -




What h=2:-ened after you had this talk with Harry Oampbell about

. the car?
The woman and me went up to tho automobile company t- ses what

- kind of a deal I oould get on a trade im, and see about gottit-"-'s* i
a new car and how quick they eould dolivor “. o g;.‘. - (« L

L G

What 4i4 the woman say to the salssman? s :
" She said that she had wrecked the car and that hor )msband 'u o,
. 1in Youngstown and would be’ over and they would make ‘Bome ar- k-
yangements to duy a mew ear. - PRI \ et
. Dia she 1ntroducc you to tho ulounu a8 her huaband? T
Yes, SRR T O
© After the deal u- mplated ua you %ax. 1madiato uunryg ;;
on the car? ' SRR
No. They eould mot gin us delinry that day on acconnt of th- .
fact that they eould not get ons shat afternoon and 414 not have
one in stocks, We wanted the hsater changed and the radio from :
the 014 oar put in the utrcar. and they oould not mko delivery , «e

until the next w. ‘ / “ f \ oy K, %
What, 1f anything, happsnod to tho license phtol on the '85 oonpe? y
Well, if I remsmber right, thay were to be transfomt.« e 2

To the new car? N
To the new car. I remember uklng him end bs told me he ooul§ v-” v“:j__‘_'“‘—
not 4o that; that I would have to go to Cleveland, and I eould

do it at any time I was over there.

After possession of the new ear what d4id you do then?

I never got possession of the new car.

- ———— e e e — — o o . e Sy . O — - v—c

Who picked up the gar? : SRR .; T N
The girl picked it up. e . o

~ What happened to you after the car was ;mrchaud? e
I cams to Cleveland that nighte - - AN - -
Did you roturn to ldith'l boforo you came to clonmn . e

Yes. - e Dhee ST R
Who was thm? : ) T )
Karpis and Gumpbell, ud Iml..

L PR
..."'\- h.

¥as Bdith thoro?

Yose . - -;;‘,'v . PR

Was Poaches ﬂnro? e al "" -\‘;_{ SR S SRR I
T 414n't sece bore RIEUR SR U AR S R Ty VA
While at mth'a phco ﬁnt hutruction- nn gim to yot! ;, -
By whom® . et T e TN e T f s LT
By anyonee i’ ¥ \t" A \? R ‘ g 3
After $he girl and me got back to mth'-, Iarpu tou e ‘: e ,
wanted me to g0 $0 Cleveland for him, - S TN
D14 he tell you for what purpose? d,...———-'*-«—-w-m&w -

Ne t0l2 me he wanted me $0 & to«tho\’xnmrd Club end ses a party e

by the name of Sharkey, or Tony, vhit\.h ‘ever one was there,




i
?
.

Q: Did he say what positions they held there?
A: Ko. He told me I would probably find Tony on the door.
| Q: What were you $o tell them?
k A: I wze to telly  barkey that .onny Boy wanted him in Toledo,
E Q: Anything else
» et I LS ‘A3 - And for him ¢0 bave the kid get an -partnont tor nrph u w-mm
' R . he wanted to come $o Clenland, S B TR i
m‘_;,"-..', '_ " Q:  ¥Who was o, N T
4 "".i-:.’ " :*Hl( ox&rpi.o_ / ' 1": ._‘:‘
}; A Qs "WhHo was tho kid? T
F s Af  Fred Hunter. - SR
s Qs Dia nrph gin yon diroctiona to tho Bamrd cnm
A: Bos . -
- : How were you to fina tho Barvarﬁ club? ? IR A
¢ I was to take a train to Cleveland and got a cab ‘and toll tho RESICI
driver I wanted to go to the Bamrd Oluh. P y
© Q: Dtdyondothat?‘ N
: I aide - : i
e Q: Do you know whether Karpis or campboll had any hrgo uonntl ot- -
' \ © money on them at that timet) . .y’ R
. . A3 ¥Wo,'l don't know, 3 } B! }» e }““‘ s
R ¢ ' Was any conversation had by you with Karpis or Campbdell ooncom- St
ing the manner in whieh th-y came to 'l'olldo urtor they left -
ST L Mlemtfe Oityr UL s LT L _...,i"u. ——
A: Rot at that time,.
Q: VWhen 4id you proceed to Cleveland in accordance with Karpis'
instructions?
“A: _ If I remember correctly the train leaves Toledo at 5:30 Pe Mo, __ . .
. : and it gets over here along about six o'clocks When I got off
. ‘ the train at the Union Station I got a cad .na told the annr
, -~ I wagted %o go to the Harvard Club, - ' -
N 7 Q! ' That means you arrived at tho Ham;d CIub after er? q
) . A: It wes around darke J 5
. QY When you got there who 414 you oonfacty TV e
' A: I contacted the dooman, trying to ﬁnd Sharkoy, and tho doomn
- o was Tony, - . - A
. 7.7 Qs Wil you give the oonvoruﬂon yon hnd with tho loorm? A
o . A: I asked him if Sharkey was around, and he said hs 4idn't bo'. P
) and I asked him if Tony was thers, and he said hs was Tony, and i ':
I said I wanted to speak to him a minute, I ¢old him I just came
‘e from Toledo and that I had a message for Sharhy frol Soxuw 301. i
~ © ."and he said he would see if he eould £ind him¢ - ™ v
Qt - Did e seen to know who you meant by Sonny Boy? Wnat nih--lﬁ ¥
." A3 Apparently he d41d. I don't think he said a word, I waited a: -

tu minutes nm! ho brought a na.n out nnd utroducod hin as Shnxt-yc

~ x
;.,g,ﬁ \,,,M. -_-"v, B _:. - -4 ._".‘--» - K v_Aﬁ [
' . Y te & s ' "

RN . ‘q...«'-":"._
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¢ I show you a photograph of John F, kormn. Who 4o you say that 1s?

o/

A

Q
'; N A
oA Q
A

. Q
Sy A
- As.
. Q

e b D s .A
Q

A

" %Woe

0 o0 9 oF 00 oo e

e oo ov

t0l4 him that he was supposed to go back with me, and he said -
he only had a eoupe, and that there was somsone going ﬁth him "/
and he didn't dave room for me. }

Boy?

Yon,

Did he know who you wvgx‘o

R

talkins about when you untioud Smn

Were the names Karpis und Ompbell ever nentionod?

e

Yos. <. .

What hpponod m -
. We wont outj.n tho rard u.ndho got l eu' feru to ;o h&

domtomn)

t yon mt? o’ “ < el .-‘,,_‘_,
. st ?f," R SRR ,,.!’«a
cr that? - «”

A%

ey 4

Oné of the elud eam

I imagine s0,

.

What happened then?

I got a bus hckto’rolowo.w

"That evening?
Yeos,

.a’—'
A “Aﬁ
‘o

He asked me where they were and I said at Edith's phao.‘
And he kpew m

»
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Q
A: That looks like Sharkey.
Q: Can you describe the mean?
‘ A Yes. He was about 5'8%, about £5 or £6 years of age, nice ap- M
o::-~ v..“» o 'y‘ - 'peannee, dark hair (m head of hu) ad xind' 01’ m BO.'-""W
’ oL plexion, and had the lppearunco or bcin; 1 1 !w;.' R SRR A
_ R - Didlutalk'ithabmgul? P R TR S
y‘ i ~v.\r“ Yes. ‘? PR \ - :,r’ ¢ &,t :V’ m‘g:}iﬁ.".g ;) ’\(
e Qs I show you a yhotograph of Tony % ra‘baoh. ‘Do you know that
o " At T believe X dee. g7 . . ,,;; R \.w‘ff' f"v‘i;s,;\ A,
© Q:  Who 1g ig® T T ald z.‘ o T
At If I remember right be is ‘the Goormen st thc xamrd 01,!‘. 4.
- Q: Does be appear oldor than !u does in the ptctm. e ] ;.._;;.,‘{-'
z‘.fn“ “ S T2 4
A Oh, Yes. ‘/? s «.' -
Q: Will you go ahead with -hat happensd at the Bamrd 010? o
A: Sharkey and I went into that house in front of the Harvard Ulu\

L and had a 4&rink and we sat there o.nd talked., and I told hil who . ,j'
TN , 7§ was and where I was from, 1.}_» . /. - e
; ) ./Q:  Wnat 41d you gell him? ! 4" l.

N ._ A: _I told him X Sras John Brock frcn Ctlahoma nnd that tho & e T )

- : down there and got me, " - Fve **‘ Ta el

- ~ Q: By the doys you meant who? S L

—_— A: Karpis and Campbell., And thcy hd deen to !ohdo ud hd nﬁ‘. e
me to see him and that Sonny Boy wanted him to come to Toledo
to ses him and that the kid should get an apartment for him in
Cleveland, and to get it read,y as he wanted to come to Clevaland.
- Qi What 4id Sharkoy say? ——— T g e
A: VWell he kind of hesitated aml talk.d abont everything, and I

e NP

P



Q: VWhere 4id you go there?

A: The Lorain Hotel,

Qq: You were still registered there?

H Yes,

Q: - What happened the next day? re-vr: CeTpa ATy s
At The mext day that girl called me ngan. 3 T o ’.;- ;
" Q:  The girl at Bdith's place? ' . He -'.',,:-' SRR “*l._'-,
"A:  Yes and I met her on the eorner and we nnt dom to mth'.

25T

i. She said the Boys were still down there and wanted to ses, u. “ ’f"f_
é: ¥hat time of day was that? Y,A’- A, .,;;;: B _ o
A: I don't remembers’ - ~_<..-L.-,»\;;--,,{ T AL T g L

Q: VYas it in the daytime? : e
A: Yes. In the daytime, =~ .U:F
Q: How 414 she tako yon to mth'- pheo. Tt _
A: We walked, e PASRIPE
After you got thor- ‘ho lid you see nnd -hat took pla»? o
Well, Karpis, Campdbell, ard Sharkoy were thor. ‘

Was Edith there? = -~ EET o

She was dovnstnir- and we were npstli S

Was Lou there?’ . ', x - ’7 {\ )
She came with'ms. 5 -7 ..

After you four men got togethor 'hnt was uld? y '
They, introduced ms to Sharkey and Xarpis and Sharkoy were talkiu —.
about something about Karpis moving to Cleveland,

Did they mention how Sharkey got to Toledo from Cleyeland?

No.
_After they introduced you to Sharkey what 4id Sharkey say? — ... . ..
He apologized for dbeing 80 suspicious of me the night before,

and I told him that was alright, that I d4ia aot blm him, : oo
that he had g right .to de suspiciouse v L ) R

89 8¢ P se oo 00 oo

POPO POPOPOPO

Did he say why he was mapleiou? } A R |

He s2id hs thought it might be & trap, : RN

What was discussed at that meeting im the prosoneo of Sharkm
What instruotions, 1f sny, were given to Sharkey?®

The only thing I heard Karpis tell hm was to tell 'that bay"
%o come over. -;a_ ERRIIET AURR ST SRS S , St I )
.Who said that? ’ C : .

Karpis, ;/' v‘-* -SRI A B

D14 either lIou or mth oou 1nto tho roon upltaira 'huo m
were there? . :

" SBomebdody bronght some arlx!u np and san tm to u, \n
don't réemember whether it was the maid or ldith( \ )j
How long were you together ct tht time?

Just a little while, , . Lo
Who left farst? it e o gi;.:;;;‘_b,;ﬂ_.‘».»,. -.;.41‘::;. |
: T believe Sharkey &a, T T 7

oro .
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' Sharkey and Karpis went to the ‘bathroon togothar and talkol o o

' No. .The &oor was shut, Yo

. table im $he front room and Campbell was getting realy $e eat,

Did anyone go with him?
Not that I remember,
Did they talk about the Harvard Club?

bR T T 2L RS TR R ST L M“l:‘

about fifteen minutes, ‘- - R ,
Did you hear any of the connrution? \,; v "‘r““ﬂ‘;‘ % r-év -~

After Sharkey left 4id Karpis 1ndioato m your pruenu mt
arrangements he had made with Sharkey? S PR
Wo, Campbell told me then that I could Ita: thoro that night
or I could go %o the hotel, I said I would rather go to the . T
hotel, and he said there would be nothing $o ao ‘until tonorro'. 53 Poarkl
Did you go dack to thc hotel? : x . ; o
Yese - . a IR

Do you recall tnything elu that was said 1n the prosenco of :
Sharkey, or 'hat instructions were given to him at this )articuhr

. 'H.ll.? ‘; 7 } H . »" v .
Wo., I don’t r‘clll a thm' ’ ; e - i }?.' 4 A\ i
¥as there anything said about arrangins a plant - - A i
Not at that time, ey .

You nid you went baok to the I.orain Hotel that ught. T
Y.." - md ae B - e N e it aporn, WA o e AU tach 0 B e e s B Y ks e ot B v e vl et W P kY ey
What heppened the next day?

I went back to Edith's.

By yourself?

I believe I 44 go by wulf. - “""“‘”'*'if'*“_?’?*T""’“T"‘*'Wf“"' -
Who let you 1:.? o w o Co ‘ .
Edith, LT R P
Did you say anythlng to her as ¢o dm you want to m? \\ Iy \f
Bos 5o / : J TN [' N NN
What happened? - RN 0 N P R N G

I spoke %0 her and she told ms to coms in and said George was
dressing, and she sat me in the room on the left as you go ia
the doordownstairs, and I sat there for a few minutes and she ., -~ .-
cane down and got ms and I went upstairs and they had a tu'd‘-,‘f"" 2

 antd Karpis and he wanted me to ut, ht I ha Just hnd broam

and I 41dn't want o eat, 5 ’ O A 4-) & T .‘.'.” )

. What, if anything, was seid $hat nonhc? "‘*f;.; EEEREE S N

Barry Campbell told me that there would be a boy over thoro ‘from
Cleveland who 'ould tako me % clonland and that was ‘hu I not

Hunters ” - S5 C Loy CO o
At mth'l phco? RS e et ,,T ,.’_ S “ ii-» T
) ) PR AU UR T AT A ST UR-A P 7.2 F ORI SNt

Dia4 ho como by himself?
As far as I know,



How was he introduced to you?

As Frod.

And you were introduced as whom?

As John,

Was Edith ‘there? '~ ~mT TR T T QI TR S

She wasn't in tho room -hero we nro.
Did she cpeak to hod? IS
I don't know i \ 5 ERRNy
After Fred ;ot thore what pl.ans were iiuuased? zf' S| ;‘
Karpis and Campbell had Deen talking to ms about looking fora -
place to rent that they could run into for a plant, and told me

“they had two or three places in view and wanted me to look tt ‘f‘" %

them and if one was all right $o rent 48, .- '+ ~« .= e f
Where 4id you understand thess places to bde located? "
In the neighborhood of, or on the outekirts of cnnhnﬂ. AN

Did they indicate who was to take you to these places?

Yos, they $01d me that Sharkey would show me thne phcu.

Who told you that? =y~ - e gt «,,',»-.’:..;,“' :
““ .

I don't remember whether 1t was l’arph or Campboll. one ot the

*  .twoe They told me I was to go to Cleveland with ¥Fred and that
" he would take me to Sharkey and to tell Sharkey to put me im a '

hotel whers I would be safe, and to tako me out and show »y

D14 you understend at that time that if you eouldn't rent that
one spot you were to look at another?
Yes.

Yes.

Was there anything said nbout what nrpis and Campbell were
going to do at ;hat time? That is, were thay goine 2o clonhnl
or were they to remain in Toledo?' 3

Karpis was going to coms to Cleveland, an d Gumpbeu was to stey.-
4in Toledo until Hunter got a place ready for Karpis. .

At the time of the ubovo ueting was uther xdith or Im: or

B . : L.-] e '“ . . “’“'.4
Did you first go o the mml % ‘oh.cx out? }, L \i _y

Yoeso . ) SRR \
Atnbontvhattimulthaﬂ-» TN e .
It must have been about the middle of the afterncoms
The hotel records show you shecked out on March 29, 1935.

" ¢hat 8orrect to the best of your recollection?

That is about right.

-l2 -

“:?

i

#

P

" that spot end 1f T could $o rent $%s . . . ... - ... .

. You and Sharkey? - — o —— i

.;\‘, .

Pnchn prount? ‘ ’-f- v ; B e v e
Woe . - T 1;-( f L T A O R

~ How long nfter tho lbon oonvornaticm 414 you havo mth'l phu? .
Im“i‘t’ly m.r. ~ -‘ g‘;:‘,- E ﬂgl ‘y N,', .+ Q’ ’ ";6&. 4;’:’ ,,e '-‘ K b "‘} ﬂ, T . -ﬂ:", L
Whom 414 you go ﬂth? BEER T SR ; R T A
r ! fm— R - S B, SR 2 - . . § 4

o - At



;f Q: Now tell what happened after you left Edith's place.
1 A: I went to the hotel and checked out and got into the car with
4 el et Yrad. em B et A ‘,4;- 1 o .a-~~ ‘r ?}01 {?”Wy "FT.'%".‘::“” L e
Q:  What kind of a oar': »3 R *’{f’ RN e_ *:. -3, ,&..:;ﬁ; N TR e
A:" A ¥ord sedan, = i ~"’-’ e ‘* ~ g *‘;' : .;k"'j;\ ’ .
Q: - What model? - *”“"'-’3.* 5 ,';.af" x ay* e -
A: A 1935 Ford 'V sedan, two-door, dark’ lolorod. i .
Q: -Did you understand that thlc oar bolongod to rrol ‘hnntoﬂ / i hL L
A: No, I dian's,. ¢.~~‘>‘ R ‘5‘5 ,..?4._ G EE 0 e
Q:  To whom did it belomg? . .- v :"’
" A It seems like it belonged to Iarph, *"‘? A T e
Q: Do you know where he purohased 1t® -7’ -"‘?‘_/’Q “'_3- ':'*&:s A NI 0%
A: Seemed to me like ho pnrchnol lt h Akrou. B
Q: Under what name? - = ":‘ AT )
A: I don't rememder, You see when they have a car they put the bills ‘
- of sale in the dashboard so that whoever drives the sar can eclaim . <
ownership of the car in case they are nto;:pod rou- traffic violation.
and will pot have $o go to the station, } - } O

Q: You seid yom went to Cleveland with Fred in the above delcribk
car. What happened after you arrived in Cleveland?®

A: Vo went t0 the Harvard Clud and I got in the car with Slm'kcy M,_:_:‘l;j _

* left ‘Hunter there. He was going back downtown,. ‘

Q: How 414 you ocontact Sharkey at the elud?
A: Hunter went in and got him?
Q: ¥Who drove the car? You or Sharkq? e e g oo e . -
A:  Sharkey, - R o
Q: VWas 1t the same ear in -!uch you oame to clonhnd? R
A: Mo it was Sharkey's ear, .. v RN S Y ;‘»‘"
* Qs What kimd of a car d1a be haved - ¢ | T

, At I believe 1t was a late model Ford coupe, it may have been gray, .
" Q:  What, 1f anything, was said detween you and Sharkey at this time?~
As nu. in my presence Runter told him that he was to0 take me eut
and show me a place to ses about renting and then $0 take me S0 . .-
. @& hotel, which hs 4id, We looked at a place dut it wasn't reall é et
a nice phco for that kind or . thing. and ve aoull lot mt 1% WL
m ) L. . . - > - a3 -

¢ :id Bharkcy tno' thou peoplqur" WA M {’ o R
H Oe Cous HG L) "_..., RS '
: How 41d you lnppen to & to this’ pu'ticul,u- 5’1;”' i F ‘\ o
<Az The best I can understand is that someons Bad told th- .bof:}h A
“ _ place being for remts _/ = M. f . nL A S A
Q: By them who &o ’°“ "m '“.' o ;“:"‘"w;.'er?»:"' s T
A:  Sharkey. - R R e S T T L
——— ST R:* What was the principal objaction? P et e el B SR e
f : The main thing was that the man wanted good reference, which we
could not furnish.
Q: Did you talk to the man?

R | 1Y

: Yeos.




Q: Did you tell Sharkey afterwards what that objection was and
what 414 he say?
A: BHe said, "Well, we cen't play with him,"
Q: Was anything said about getting another place?
F A: It was getting late then and he said he would teke me to a
DA NSt place to stay &nd’ we vould go out bomorrov -ml look for =

enother place, -« . .. . . 5 R »-,a“*:'ief

Q: Do on, What happenod? RGO O N PR R u:g ‘ 5
\A, ¥a went to the Gordon Bquam Hotel and 1 chockoa u \mcm:6
.}v ,*_’name Ort. f, Evanl. L r } "' "%; e
-~ Q: Did Sharkey say anything ko you with reteronco 0 the hotd? g ear

A: He said it was @ nioce, qulct phco ‘and some or the dcalora rral Bl }
el the olud stayed th.r.o v “4;‘ 7{ ;“ A;._ o .,1_' .‘,h .

Q: Do you recall what room you had? A WK - SN

A: Number 15, I went up there end rogiatered and htt hm amstairn. v

and then went down and told him my room mmbor, ’ Co o

Q: What plans 414 you e for the next day? ‘ T

A: I think he and JoeXioscoe came by and got me, - ' C

Q: '~ Do you kmow Roscos as being the owner of the tznd Btreet Oati? S

4: Oply that Karpis and Campbell told me he oqed 1t. g f'

Qe ﬂad you met Joe Roscoe previously? / ,\ SN,

A: T don't remember when the first time was that I met n-. See o ST

.. Qs What was said, and what 4id you do at the hotel that nornlu? S 2o

.A: We drove out in the GOUBSIFe Lo e e e i B eeeaees -

Q: For what purpose?

A: To try to find a spot to rent,

Q: Why was Joe Roscoe with you at that time? That was he supposed to

PRy ¥ — — o, e - N
A' He was to help me ﬂnd a place., They knet the country nnﬂ I m
not, dut they souldn’t front and I could.. - ..
Why daia xo:ooo- ta.ko part in that? ¥hy nim't Sharkcy d.one wth (’ RN
: S

»you? r(’ SRR | b } £
A:.~ It was parf of Ioe'o job to Pind a place, N N
Q: Did you understand that from what was satd at that tiuo. cr fr(- ~
subsequent conversations?
A: X gathered that from that day and days follovin; l’born were BOo i
c--= . discussions between the three of us about what we were $o do. We " .. -
t:* v . all kept our mouths shut and did mot ask the others what they ware ..,
+ .. 7... sapposed %0 lo. Io lookod nt tvo or threo phon, bt none of th-
: ' was any good, y Ti*_-.-; D PR
M 944 any of thuo pl.auu un rmnm- to Roncol? ,-.‘ TR ',‘,. B
- “The malghborhood d1d. Y Ll oy f B ’QR
’}-‘ Q: 4 In whose ear were m ‘¥1ding? ; ) X”.‘\ } LGN L
" A: “In Sharkey's-ear,: 3 “_::,“-(’ ST S L e T

. Q: Vhat ear was that? - ywr S

v %o Mo AFord eoupe, . v il oo cectToato AR TV
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Q: ¥hat was 8214 in the car? That is, in regard to the location
of the house to be rented?

A: It bhad to be on the ezet side of town so that we would not have
to go through town to get to 1t,

Q: Diad {ou tir_xg a place that uﬁ'm__, ,..m,,...,, e s ’ra

# ..;‘4 - AT v Bos’ ’ S
. [ Q' What kind ot a place were yon looking ror? " -'*r’l'é’* et CEERY e
B . < _Ai  For aplace $that gould be reached easily, ap noighboru Qlou, RN,
o U .7\ from \rr,ieh yun coul, 82 2 distuco, and s )hco to run m PO
By - .t dmto, & ST 2 Y T NS il E
2 -2 Q  Wnen you uapoeto( the places mntionod, you lpoko ‘about tho o
=7 AN fact that t$hose places did not have the roqnlumentn and tor
- S that reason you 414 not renmt’ m of the phou? S A S
... Rk . A3 we 314 mot take any of them,: - i Il o Ta P ale r‘"-‘ﬁb’~-f~r~,“~i’>.f7-;
g Q: Did Joe Roscoe indieato to yon that he ovnod a placo of buainou :
= S in Toledo? . . e e e s T e
= A: No. : s ‘ ' T
Q: Nothing turther was uid at that BImOY T e v ol v e e
e.ﬁ > '-.\ !‘ “'o. - ,-,’ »'\": e / ) \ o, P" ] { i, ) ‘ )" - T gl.f. ‘.,
e - ©'Q:  TUnder what name “‘; Joe nqscoc hov yo ? Ry { 2 E :
2= ,} .t ,dust as Johny k A R / .\\ AT §~. ‘. ;"-‘gi, S
Ee 2 - - Q:” What 414 you do after raulng to find a place? -~ T -liAvcs w
is - -. .. A: Ve came back and Roscoe and Sharkey left me out at the hotcl. PO
S Qt D14 you meake an engasement $0 meet them again?: s SRS
: A: They said, "We'll be seeing you,"

Q: Did they indicate that they wers going to ses the doys?

A: It scemed to me that we had discussed finding a place, and I asked
‘a them if they inew a real estate man who oould direct us to some—— "~
i property, and they said they 414 mot know anydbody. I said, -'.n.

> that is the dest we canm @0. You'll have to tell the boys._ T T

- Q:  Did they indicate they htendod to l; tlnt? yooco- Y LT
©A:  Yes. | R ' T

- Qs /' After you &rrived gt the hotol what’'was thu mxt thing nn m, ud R

T who were the next persons you saw?

‘A: The msxt person I saw was Fred Hunter. He came up and got ne and
..+ he was going %o take me $c Warren and show me the mark, We drove iy .
. ©.°. " 4o Warren and he showed me this train eoming ia with the meil em ";?’f:s'ﬁ 5
VT 4te e watched the mail deing loaded into the mail truck and he il .

¢ $00K me up and showed me & tin barm they had looked over ¢o run nto. _
LI Then we went to Youngstown, We ate and cems back to chvolua e
.« . Qt Vas this phoo in Youngstowa a house of yrontituuont el SR

,; At Yes, - Y R T A S
* Rt Did Fred ho' ne there? # .- . ),- AN PRRIES-AN
. A: He seemed $0 know them alle s ~ = A Jh

pr 4
3 :
d .
" 5
§* <y -
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SR : ‘'Qs Can you (uoribo that )hcﬂ N JRE U A R IR
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Describe 1it.

Coming out of Youngstown on the main highway, moving in the

. @irection of Cleveland, we passed a viaduct and went wp a hlll, .
end about half way up the hill we trned to the lsft about one
block, on one eorner is a laundry and on the opposlto sornsr h S
- this bouse of prostitutiom. - - - “-e'r . oot T o L ,i KO

Ve TR TN

Prior to the $ime you went to this ha;u of proethutton 214 ywe s
and Fred Funter stop at smy place? Ea :_.’"a‘n Ay AR
" We stopped downtown and had dinnere” . :'_-':{._ < . ‘_“ ; -;" o R

Can you describe where this place 18% ..« ... - RIS &
The only thing X can say is that 1§ 14 on tho min street on rlsht 3
hand side, and I later lsarned it was the but phco in tm and .

is a combination grill and darroom, - : -

Did Fred Hunter have any eonversation with anyone im the phoo?

Yes he spoke to a sustomer as he was going out the door,

After you left Youngstown that afternoon where 4id you go? Ceran

Back t0 Cleveland,> We went out to the apa ment that Frod Bnnter L
had rented, and Kerpis was there. i ‘-’5 /:- j‘ o
Where was this apartment locatedy . VA \ .

The best I ocan tell you is that &t was in the 4800 or 4900 block

on lorain in the middle of the dlock on the right hand side of the -

street as one leaves the 8owntown section; the first of a group of —< -
apartnents in the same block and the apartment was on the first floor.

I understand this apartment was occupied by Karpis and Campbell,

¥het, if anything, wes said between you Hunter and xarpis at that

t‘ "-~-—"~»‘-“—-‘—’—‘~—””—-——7-.—~— C e e — e o ———— e p—————

Karpis asked me if Hunter had showed me that spot and 'hat aia I
think of it, and I told him he showed 1t to me nnd 1t eould bo -y

done, but it was no.oinchy” A 4 - ; / '}
By that spot, do you mean the tin harn? ) : 7 K
No, the mark, S -+ T / } . ‘v» -~ o b »: P ' .: -
¥hat else was said there? . - ' =

Karpis said he wanted $0 go to Tolodo to ses Harry campbell, and
es Bunter was dusy he wanted me %0 go with him, '* .- .- . S

. Do you know why he wanted to see Campbelly. . .

"~ Wo. Idom't kmow, JU7A Y . gRn L ety "
At this time 414 1" appesr that !arpic hd =y nonm
Well, he secemed to have some, . ... g
" Was thers any 4iscussion. had ubout havlng borrowel -onoﬂ N LT
Fot at that time, . e .3* w \k ‘ ,t;,;_f‘v.q
What else was ‘said on thig oocuion? £ T ' '
"I %014 Karpis that we, meaning Sharkey and :oo no-coo, had loohd lt
two or three places, but mone of them was any goods .- o i

.. Was there any eonversation had sbout going to sse other phcoﬂ ~'L .'«
He said we would have to look some more.
Was there anything said at that tims es to Just what part Joe Roscoe
was supposed to have had in that contemplated robbery? ‘

A: Not at that time, t




:
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¥hat wae done that night?

Q:
A: Karpis and I went to Toledo.
. Did you arive? ""‘."* T A L R TR IR LT TS . &
Karpis drove, i\ fiefof ko '4"'5"‘..::?";::. .‘,. B RART oy
~Q:  What car aid you use? ' T i ke mn ae . pELT
At A Yord sedan; ths ons Humter and T came oves u. K \%ﬂ st TR
,/ Q- En route to Toledo wbat eonveraation. 1: any, ,did yqn havo y’i?hg
xﬂrpi.? N : “'-r’ - T ./ '- .4{’ s. s! ;ﬁ’
A: Ve talked about the’ Iurren nrk. m orlginal plan was to catoh : L
.-, that train, but they ecould mot get enough men., Three men can'§ ‘.’ * 7.5 .,
~" take that train,  ¥We had a genaral convorsation abont thinas tn P ‘\_ﬁ._rg_';_ .y
-~ (xlahoma, N _
Q: After you arrived in 'rolodo vhat aia yon do? e Ly e
A: V¥eo went to Bdith's, . . R
Q: Whom d1d you see there? . e o o
Az - There was nobody showed up that night, I E da RIS L e
Q: Wae Harry cmpboll"then? ST } a7 \} 3’ ‘\{3 e A
A3 lo. : éﬂ S SRR Ll { J“"‘ i :
:Wae MAItH, , OF ‘Peacfos there? M j B g
~ A: Yeaches was there., Karpis nnd 1 atayed all night. e s
._Q:__You stayed with Peaches?. _. . et e e LT
A: Yes,
{: Did you expect to find Campbell there?
A: Karpis may have expected to find him there,
&2 Who informed you hse novod? N = e et - — -
A:  BAith. Lo e
Q: VWhat 418 she say in connection with hi- noving? P | e ‘ L.
A: Bhe said George got mad wnd loftr ' - f/ "
‘Q:  daZ at whom? } } : 1 ) : ;
A: X don't think she told me,/ or I don't Ahink I heard, dut xarp9
told me that George and his girl hed had a falling out and I B
heard Edith and Xerpis talking about it and Edith said she had
told George that he should mot get stuck on that girl, and met . . .
" t0 have anything to 4o with her; that she was glad they broko e - .
Q: Did she give any reason why they broke wp? 't . -7 h g |7y, .;.;‘,,-,,.‘
A: Merely that it was safer if he had nothing o 4o with enyonse < - .
Q: Do you think at that time Bdith knew who Xarpis and Campbdell Iorc?
A: Well, I don't know whether she kne' who thoy 'oro, but nhe knew % -
they were hote' = . . ; 7~ ,.--,;"
R: What fs your undorutandiu as to hov ‘arpin ’nd cupron
. acquainted with Faithe '~ __~ . \__ . N \. i
At X never knew. I jnst toot lt for mntea t)nt Joe Roocoo haﬂ R A
sonnected them, ° s S g e fe} N
Q: What gave you that i.mpreesion? e e e
A: Just from the oonversations that he was the "big shot™ around town.
Q: Who said that?
A:

Nobody said it, but just from the way Karpis and Campbell talhd:

1T . B s



a8 it your understanding that Joe Rosecoe and Eiith wers es~

- pecially elose? '+ v rwwewww ™ “‘,—?u“"“"’“i"“{"“’ PR RO

I got the impression that thoy were good friends.: - - '4;_‘ i i _“’i ’-r f-z
Did you ever bhear either Karpis or Campbell or Edith or h'od

Eunter make any statements which indicated $hat Roscoe 1s )
- one tho bronght Iarpu and Gampbell over to !dith'a placotn. ,’, 3
'o' _‘/ / 'r-,.’ ; ‘
Did you ever soe Joe Boscoe at Edith'n ylaco during the tin e
Xarpis and Olm;pboll were thar., and around this poriod? St ".f'- o
 Yess ... T T s RNy U 1L INRE ,L T
How orton? T . e -3 : - R i
once. ) e e o -

¥When was that with reforence to the timo you eheckod out of the :
lorain Hotel on March 27, 19357 .

Prodbably thre. or four days, -+ ~ _)'; ;,.‘@I.‘ ( T - . "
~ You mean on or ebout April 1, 1935? YmE e s ‘\f R s
Something 1ike that, 2 } A TN !

¥hat took place and who mas prescnt at that tim?
Late the next afternoon after Karpis and I had been over there .. ,
all night, Harry Campbell came in and Joe Roscoe came in; they " .' "'  _
did not eoms together, and we were sll talking in the front romm.

By thet you mean who?

Karpis, Campbell, Joe Roscoe and me,

Where were Edith and I.ou'},.. B — - e
I don't know, - ' S | » g o
¥hat was discussed at that time? ) : L

_We talked ebout robbing that train, and I told them that three mem -

‘eould not teke it and they esked me what I thought about that mail-
-$rucke I told them that thres men gould take 1%, but 1t was 0 AL
einch, - 7

What, 1: anything, 414 Joe Roscoe say, or what was said about hin?
He just carried on general sonversatiom about taking the tnilc

Did yon lnderctand he was to tako an active plrﬁ e .;‘ ,—; R
Noe N 2w -, A Tf*- S "i e e s e
What was ln to lo? LT T B ¢ SR
He was to de the tingor mn und tix ‘the "gn' " he {‘__-x : _ff 3?“-‘ v

60 - T T T e

It was finally dcoidod that e md Karpu 'on).d g back to tnevohu
.that night and Campbell asked me if I would 1ook out and get him e }
apartment and X $0l2 him I would. KEe said he would be onr u th.

next day or two,

Vas there anything said nbont what Ioo Roscos vu to lo? Yas thﬁa

mention made as to money he was supposed to furnish?

No.

What 414 you agree upon as to what Joe Roscoe was to do?

It was never said at that time. We discussed everything back anq

forth and never d4id ocome to an agreement because we hadn't got a

spot to run into end that is the main thing,

When you left that night what was the definite thing in mind as to

‘what you were going to 40,
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- How was that t0 be accomplishedP =+v ==y ~=as - TR TR N e

. Place, , . = *si;v :
™ Who was suppond to do that? A 'f'

‘Mo some time befores thates

‘ Apartunt- did that uet uth hh app nl‘l'

Rothing was definitely settled, only to find a spot to run into,

The only thing thcy eonld do was to driu u-ouna and loot ror .",4;

; ~ms¢ﬁWWﬁw
It was understood that e'verybody was to o0k ror%l place, ,,Vf 3.

‘was 1t generally understood that this phco was to be somewhére _ Rk
- around Cleveland? - emoL ,':;"f' : .#f_\».‘,u,f»*""*’“;"« ‘

Yes; between 'amn nnd Gloveland. A R N R,
" You said that the above discussion was had 1n tho rront bedrocl e e
" at Xdith's place. During the time all four of you men were il " ""' o

e

this place 4id Edith or Lou ocome up to serve drinkl? . :‘. T

I believe Edith ecame up with some drinks, - NG S

After thie meeting was gompleted where 4id4 you go and -hero ua

the others go, and in what manner did they leave? ‘.- . - S

I went and sot tho oar. ,'hich s parked %tront of the &rvi- Ny
Apertments,’ N FOTERN - ST 4\ R
Who parked it there? R~ ,'i:"“‘": 2Tt T SRR
I parked it thers the ught before, Lt e e BT

Who wes with you? = =~ - e T T i
Lou,

Who instructed you to park it there?

Karpis. .

Why did Lou go along® _ . __ _ e e e e

Toahownowheretoparklt. :
Had you parked it any place bdefore you parkod it ia rront of the '< ¥

Jarvis Apartments? . RN ~ U .
Barlier in the evening I perked It in fronmt qt tho Fedox’l ( } o
Building, but they /n.nted it loyod fron then. A o

Yor what reason? f"’
¥ell in case eanybody kmew it or had scen 1t at :ny tim. Th.y ‘
414 not want them to see ite

Did Karpis at that time tell you nnythins abont tho l‘odaral muum ‘ .
He just said it was the Federal Building, and he told me about an ',/
incident about the Federel ‘men having 'omeono nmatc& rour cr tin :
days. ¥e nover told me who it was, - : o
Pid you understend that this person was thoro at that tlnl? S

 dor waitn et \ :(
After you told Karpis that the ear nl ‘ia rront or ho rvis

Yes. o -_w»' .

9id he sey anything abont the lpartmontl? P F s ;~"..\ 3: PR :
Ne 5214 that was where they usuzlly parked the cars, - e i
After you got the cer what did you do?

I was not acquainted with the town so Joe Roscoe and George cams

down when I 414 and got Joe's car and showed ms where & filling .

station was and I took the car up there and got gas and o1l and *
followed them. They went up the street to a filling station, and

I followed them back down to Edith's. :

- ]9 -
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" he said, "They don't Xnow me over there.¥y::
- Did he say with whom he was uung-r

* saloon, which 1s about & block beyord a viaduct on the left hand i ’i" )

Whet kind of & £11ling station was this®
I don't remember.

Was it close to Rdith's place?

Right or ten blocks away.

In what direction?

heost, o~ A i ate e LN ST LS & K Tactiac mating 9 V"‘W““’ -%?p - nﬂi S
At that time 412 Caupbell say nnythlng as to where he uas 11v1ns =N
andinyhehadnovea? C\L“' . C o g ', ‘ RF2
He s2id he had moved, and !arpu uked lh dz.y ke ha& mvod.

- . < oyt
No, - R A L

Did be say lt was a rooming ‘house? U E

_The way he talked it was a rooming hou'n,'" T T
Did he say who took him therer 7 i w*‘ _f SRR RN
'o. o e : : et R
When cupben u'rind there that day was J‘oe Bosaoo with Mn? ‘
Wo. . . . o
Bat you say they lort togethu? ,';j" \.- ‘\‘ R S T

. Yo~ \ N\ S Ny St \-_f
It 48 your' orltanding that Joe Roscoo ‘drove Campdell hu:no thnt .
night after the mecting? - I e
Yes. They left in a car andw rollond then, L, ST o
You said “we", Whom 8o you mean?®: - ‘o e AT oE o< et

Me and Karpls, ~

¥hat ear 414 you have?

1933 model Ford sedan.

While this cer wes being serviced did you wait for 1;? —

Yes. y 3K :

After it was 'ervieeﬁ where ua you go? i e : _
We came back to Clevelamd., . ,~*~ ", o ..»"% . 'v-“»’.“,:-";“'i~§% LA
Where did you go in Cleveland? Y - SRR \
The best I can remexmbder it must have been EGth an Detroit to ﬁ - S

far eornsr leaving the downtown distriot.
Why 414 you go to this saloon? -
Karpis bad made a mest bdefore he lcrt Blovelana the night beforc. LT

w g

He told Hunter to meet him there when we cams back,. % ;-»_..;4 nVE -
After you arrived at this saloon, whom did you see? ST 2l
Fred Bunter was there and Sharkoy and some otbsr m. 1 don't tno' L
who he was. - . : .

-t

Oan you describe nimt '"‘*f; Y : B - -

Wo, only that he was a big mam,e. | -
Yhom 414 you nnderltua thil man nﬂ'\
I never knew, P = N L

. Diseussion same up about Jes ylo laklng-a 'tatmnt.' b lozAn

- 20 -
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: Q¢  Who brought that subject wp? vy e - rwnw;; . M""" 1 s R
. A: I don't rcmember who brought it up,: ? P 4 h; ",. i g3 e it T
. Q3 VWhat wmas said with reference to Jess Doylo? R
"A:  Well, they just said 1t is 1iable to get hot around hn,
- Q3 . Yow recall what was said sbout Jess Doyle's .tatemeft? . "ﬂ' ;;;, ey
A;. Morely that they were afraid that he mxoa and th.y uan‘t " oA
 Xmow how much be kmew, " s o f o 00 S . "';-"r_j"{.";;:';%
Q¢  Who took part in this discuasion? AT e ""‘r;;} L
A: Xarpis was talking to Sharkey, and rrod Bunter and I were haﬂnc RS
- ‘a drink, There was one table in the bnck and Xarpis and Sharkoy """ :
and this man were at the tabdbl y
Q: I show you a piotnro of Lrtlm Hebobrand. 'Does this look llko
the man? R PR
' A: T eould not -ay. e f,_‘--g S 4,»,«» s.'_: L e
Q: Does the man look famillar €o yon? “a y v 'S Ly b
Az I have seen him somewhers, but I lon't kno' whoro. 4 B 7\ /
: 1 show you a picture of James (ShimWatton, Would yon say that ~
was the man? - . , _ -
A: T could mot seye | T 4T LEm e a..u...f"".n.ww e
Q: YDoes he look familiar to ytm? '
A: No. Y .
Q: I show you a picture of Dan'Gallagher. Does he look like the mmn? !
A: Woe it e ot v e e e e e =
:” I show you a picture of Fred Huntar. Is that the man you knew as
Freddie? .. . -~ LT ha

' tavern that night? J
: It eould have been possibdble, bnt I aon't tno' that 1t is.”
¢ I show you a picture of Barry Campbell, Is that the man who knn '

. A, . Y’.. i \ bt V f"" - 3\- //
; ¢ Could it havo boon posatb].o that Art Habebrand -n tho nn) tho .)

g

as George lnd Bnrry Campbou? e s BT X “"”‘""*; ) .‘”. ey h
: Yese iU e GE o e TN R T NG
- Q¢ I show you a pictun of Alvin Iar;pll. Ic thnt tho nan 70\1 kne' as, -l
Sonny Boy and Alvin larpis? S e e A & ;:
A: Yes. o .- - o U ie
Q: I show yon a picturo ot Jmu l‘. (np)(o'uou, Dou that man :,»_A.w <
~ look familiar to yout . ™, T ,f-, NN
$ I know that face, :dut I can't phu h!l. ‘} g ; R R
Q: Does the una "Tip" sound rmum s\ A TA \V, s ’\‘_' N
H Yes. - Tonoe
Q: I show ron a picture of Bm cokor. Is that the man knm to m u e
. et e cok.r'-_._,...a...._ ——— e o e s " G aiimas 5 e a ww Ee b ] L Sl in s e
A: Yes. \\‘
¢ I show you a picture of Milton Lett. Do you know that man?
A: I saw him. He was in my place once in Tulsa, ‘

H What was that?
A: About the sumer of 1935,

i P
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N Dpid Keady nontion where 42 Ohio lilton Iatt 'orkod? wﬁ,
/Roe 4 S\ ;

%hat 4o you know about him?

I don't really know anything about him. When he came in my
Place he was looking for Coker and I 4idn't know him, and I "
'$01d him I 41dn'$ know Coker.” Aftprwards Keady told me tha '+ -7 ; "‘”"’"’z,,, )
the kid used to hang around To 11's joint and that by ¢ i
was a friend of Harry Campbell and had bdeen working in 0h10£

Going dack to this ueting at tho nall saloon at zsth nnl
Detroit, bow long were you there on that ocealion’ ; .
Not over thirty mimutes at the most, = * -, . AR R RN
What 1s your understanding as %o who owned this phu? 2* Ve g el
I don't know who owned it? Freddie knew thn man, .. Lo
Describe the interior of the place? L, T e
You go in a side door, or we did, into the back roo-.

Is the back room apart from the barroou? R ' —
Merely partitioned off, 7~ - ‘j /’
‘What is in $his back room? -

‘Only ene table and some ohairl. rron the bac roon I oconld soe . _,,/
thet the bar was on the left hand side of the saloon, We 414 mot

g0 into the saloon as there were people im there drinking, n‘ I

40 -mob kmow what 1t 10oked 11Ke,~ - - s e i —riee- S

After the above meeting how d4id the five of you leave the place?
Karpis and Sharkey and this other men left 1n one oar; Fred Hunter
and I left in the other ear.

Did Karpis indicate to you and Fred Hunter wheré hé was BRoling? ™~
Ho. He eaid these people want to take to me and I am going with

them. He told Fred to go to the apartment and take me to_the hotel..

At that time 418 you knmow how mich money Karpis had) By that I/
mean, 414 he have a lot of money?, ¥ Ny )
He had $014 me when we were coming from Toledo that he was broke. ..<
and had borrowed money and that hs 414 not know what t-ose people -
would do if he were killed before be canplotod thi- Job u ho had
borrowed five or six thousand dollars,. . -4 - e e
Did h indicatn tho thnu poople pro? PRI IR
Boo. - . ,,v“-;-: -:»;;7& &
Who did you nndnrltand thn to h? Teanl sl e ‘ :
I understood they were the psople at tho !hrnrd Olnb. vho ownod. ﬂ :

or operated it, or managed it, . —-.' e R e -t
Did Karpis say anything to you sdout the Barvard Club at any tim? N .’
Only that he used to 'xloar there 1n tbo sffice, e yur or no beforo -
thﬂto et . : =

Did he indicate to yon mt rolation-hip be hd with cpontorl ot "“
the Harvard Club? & ... - R, SO HUECOE R -+ S

Ko, he merely stated that thoy nro good rriondn of his.
Did he indicate to you that they knew who he actually was, or that
they hed assisted him at any time previously? ,
Ee never mentioned that they had assisted him, but they knew he was
hot, '
t
- 28 -
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Q:  ¥ith reference to the tims that Fred Hunter took you to Cleveland,
Ohio, 4id Karpis give Fred any money?
A: Yes.
H How much?
e~ -®2 0 A3’ A hundred Or so, to rent an apartment TN XU TR SOt *’;‘“""""S’u'
57 7 Qe En route $0 Cleveland did Bnntor ey wthlns to you as to nhcu BTN
< . Karpis got his money?. R R IR arﬂ.@:;,;{w;
"‘&: . He said he borrowed woney;’ that e had ‘been\orraving nh ﬂnt ¥
- he had borrowsd anothsr thousand; that he was lucky to nn*”
T friends who would loan him that money as hot as he was, “ '
: F¥hat was your understanding as to where he got this money? -
¢ I don't kmow why, But I think hs got it at the Harverd Clud, .r"
: Do you know whethsr Karpis had any money before Sharkey vinim
Edith's place on the ocoasion mentioned sbove? - o
A: I don't think he had much money, He 414 not han mch 12 T
Oklahoma and when Harry Campbell gave me the $400 to tinilh
peying for the car he said he was about droke, - L o
Did he say anything about Karpis having any money? ,# S - S
No, but Karpis told me that he had to borrow some monq, and } - ¢
Freddie t0ld me he jJust borrowed a thowsand, y4 A\ A
Going back to the time you left the saloon you descrided, you . A
- said that you and Fred Hunter went to the Gordon Square Hotel, -
T 777" and that Karpis left with Sharkey and the other men, What a&fd& .. ..~
Hunter say to you when he left on this oceasion?
He said, "I'll ses you tomorrow,."
Was there anything planned for the next day?
Yes, we weres going out and run some of those cat roadlvwm-—-m - -
What happened the next day? L
Nobody showed wup. e T
The following day? ,‘”\\ }’*'
Kobody showed upg- . : Ty
What 414 you do en those dnyd& "
T 1aid around the hotel and the second nrtemoon I nnt to tho
Harvard Club.
Whom 414 you see thu'o?, R S IR
Sharkey, - r
What @14 you aik kil? e ! "
T asked him if Freddie had bnn thoro ud h naid that ‘he hat M Ry
seen him, I said he was supposed to pick me hp and he dida'$s ... .. .
He said I eould stick around for s while, X stayed there until ;;«2;;;
s ™ late 1n the afternoon and then went back to the hotel, and the .- ;' -
R ) next moraing mobody called, and I went down by the apartment $o - ¥
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~~  see if the ear was parked sround snywhere," I 4id mot goup 80 = -
the apartment, as I 4idn't Imow what had happened, After umr - 7
I went buck to the Earvard Clud and saw shukoy tgnln. L
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: What made him think the place was hot? ’?-1" '1; ‘-‘ '* R N
A: The way he talked the jJoint had been hot for lom thn. :
¢ Did he say how they knew that? .- R

Q: Did you ses Tony?
A: He was on the door,
Q: Did you talk to him?
A: Just spoke.
- .-~ Q¢ JNhat 414 Sharkey say? .. ... .- .« ST aoee ~eepe T —eipise -
- A: He #a1d he bhaln's soen l‘roddu. v :,:‘;,\ i A g R A &
' Qi Was he worried® U ' - : VAR Lo ”‘,‘;,w._;-
* At He said, "What's the mtter.". I to14 bim X was 'orricl. T -"”*-gg S
just qame to the oconclusion that they figured I knew too much and ¥, ..
L had gone under oover someplace, I asked Sharkey if I'roddu cune ;mt RGO
.77 " and he said that they would not come out there, . 'Tex.. . ..t sz
¢ Did he give you any reason why thoy 'onldn't come olt? T I
A: He said the place was too hot, - - I U S A

A: He said that there is always some G llon ccning out here looking
.© around, He said, "You can't tell whose out here," - SR B e
1Q: ~ Did you sver have any discussion with anyome conuorning our \
yo- activities in Cleveland at that time? ! H : g
e A: Xarpis told me at one tims that the Harvard Clud was hot; that el
the G Msn were watching it, and that they had one of tho bouol' '
- telephones tapped and were watching his house. . ‘ e
11Q: Did he mention how he odbtained thet information? =~ R it | B
A: Ho.

: Did Xxarpis say anything about Jos Roscoe Or Edith's place at that
time being' hot?
CeTT 'A: No. The night that Karpis and I were there and when he t0ld Edith
to get in touch with Joe, he told hsr to be sure and tell Joe to
be sure he was mot tailed. I said, "What's the matter, are the G's

“ wise to him tod,” and he said he thought so, 1. J :
J : Did you keer Edith telephono that pight? N }‘ N ) ’
- ‘: Foo in. h;,‘ ) e N e
Q: Did Bharkey say anything %o m? ‘ o ‘
A: He said he would find out, ' )
. 'Q:  Did Sharkey -ugsut that you go to l'olodo? P e
L :  No. é"’" @;,ﬁ N
" Qi How long 418 you stay 1 clovolud mer thnt? A TR
o "A: Three or fouwr days, A ..'.‘;:}’, ' o
: Did you see anybody? I 7T ~-; i . BT S S
A: o, X went back to Oklahoma,”’ ’“‘ ’ "‘&‘4 B
:  Did you make otfort- $o sontact tmu porsons at ‘l'olodo? }». e ¥
4 ®o. - N / LN ,/ N L \, A ‘
: Why mot? . ‘ ~ '

: I was mutty I guess. I s lury of the job. 1 nn't snxious io -
use a pistol. P i omadew . e . -
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. With reference to th &arren
© April 25, 1935, dow

--They wanted to kpow why I left, and I told them and they wanted _

-

After you left Cleveland in April and returned to Tulsa, when 4id

you contact Burrhead Keady after your arrival?

The next day or two. . e ’
What 41d you tell him? .
I said there was mothing doing end told him the eircumstancese:w - m ﬂ .

Ho said there must be something mng, that thsy 'Onlu't 1.‘" ”"?.? e

Nothing, g I * g
When was the naxt tim yon w Iarpu. Gameou, or l‘rod Hnntar,

It must have been in

me on the spot that waye . : . % .. 2% o : s e
Did you mentiomn to hin w ‘Lhe pouibutty ot lou boylo 553 4
having talied?. T R _’”_f;.

He sa1d thet all ko kuew wad whet was in tho paper - S
What 4id he say with reference to tho chancol thq toro takhg 7
in Ohio after he started to tam ’ R T
He never said anything, ... -»'Z;’"T 4 ,;;; ‘, AT
. What 414 Keady mggnt m ho? X ““x:‘"ﬁ’.ff)" & S I

11 _;;gbbofy, which ocmma on ...
that aia yq'u ._go Karpis, Oumpboll.
It must have been the niddlo

of lu ,;etorn thoy cot
How 414 they eontact you? .

Keady oames by and said tho 'boys were in the eountryc iaan e '
ves this place the same place you met them earlier in the yoar? '
The seme place.

Whet 4id Kerpis and Campbell have to say at this time?

ng afte
or Fred Hnntor? F
m.‘.\

=g

40 know why I 4idn't go to Toledo and eonnect with Joe, and I
said T must have besn nutty and told them I was going blind.
What had they said $o you previously sbout going to Rossoe's place?

They told me $hat if anything happen if I got in troudle or / A\

anything, to eonnect with Joe Roscos at the ,42na Street Cafe in

Toledo, and that he would teke sare of mé. - e ER R

Did you have any othor dhouulon at this tlm ﬁth hrpil and

Canpbell? . .

They just ukodu 11’1 nad tho pmru& thoy nu, 'aoo-hlt N ‘,,- .

you missed.” They said there wasn't as much as they thought, - .ﬁm 4N
. they figured sbout ens hunired grand, but they only got tvz.ooq. “': T

Campdell said, "We: oonldn't find yol 50 we nnt $o low York u.nl

got a doy.". i faten \V O -

Do you ;hink \fwr ua thnt L , X . 0 e *{ ff;'-,'

Yes, < i

Do you ho' wether Yoo Rosoo. bid sy part u the rohborr;
ot that I know of., ey
What is your wnderstanding as $o how the loot obtun.a ia tht i ; '
Warren robbery was divided? TSt peRa Tt et e
The way they told me they each got fiftesn grand. They gave up

twenty-five percent,

TR ‘,'

o b s 1. e .
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That was the man, ~ = ..~ &7 T I ,‘*f“"""‘"'”}" '

" ¥hat part of the country was cooler. Shis par‘t of the eonntry

" hundred dollars so that he ean go to a doctor®™ "~ T T T

>R%

How 40 you think this twenty-five percent was distriduted?
.The finger man got ten percents . ,re-ve.  wecomr: yproms - et -
The finger man? Who do you think he wasy oo ¢ B o RE L T

Fred Bunter told me that {t was a man in tho post ofﬂeo. , _‘e

 former employees X know that Fred got ten pereents” ~~G.i i
. Wnere do you think $he other five peréent wemt} -,
To the bankroll m: IS SN X LA

Who was he? " T, . :_%’j,;;j‘:‘ SR _
I don't know, - R e W - 9 Iy
Do you think it was tha nan who loaned noney to Iarpis?

How 40 you know that? K ) T

¥Well from the way things are worked. o L
What is your nnderltanding as to 'hy larpia nnd Oampboll came to
Oklahoma? '

was hot, and $hey wanted & coolsr spot, - % )* \ ) 5
You gathered they wers thinking of Mdins ont in oklahoma or.
sonewhere {n that vioinim. v . v
Yose - = - S EE Y CPIRREN R ,1\>’). T -"-A . .
What ¢1lse was .aid on this occasiun e e e
They just asked how Dutch was getting along, and Keady told them @
he had been drunk and was sick; that his arm was paralyzed, and |
Campbell said to Karpis, *How about sending him a couple of f ’

Who 4s this Dutch? What does he do? O .
He 18 a joint man and dootlegger in Mu. -l -.*.-;: LT e e
D14 Campbell and Dutch know each other for meny years? . \\ i

They had known each other a long time, ut I don't kmow how 1o

. pi4 Karpis and Campbell put up some monsy for Bomn? et = et I S
They gave Ksady some money for him, - " '
Did you have sany other conversation that you recall? .. =
¥o, I got them a dozen dottles of beex on thc n;hm » »:s BRI
How mch money 414 they give you? * . SR A B
Fot anye They gave Keady some but he hpt it. ‘f_f‘*;:-.,:’i-._ Ll g

' After this sonversation what ocourred? . =, UTT -.g oS TLEF
Keady and I came bdack to town, . Y- .- T UTEooms
You left Iarpiu and Campbcn lt thil ru-n: u?_ j -"""*’"‘-r > 2 }
Yos. Tei, ¥ iy T
Who was the noxt peroon m saw, calung nttontion : 1°) Iansu. (hnpbou
and Fred Funter? = - A T e
Bunter came through uxt, * :" . f :,‘“f ‘,.— rf:;__ ;;3;;:..,\,‘,,«"(4
Wher was that? ..~ e fdal O LTI

Possibly a week or so after the visit of Karpia and Campbell,

v
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Q: VWhat was the occasion of Hunter's visit?
A: EHe was trying to connect with the boys.
: How 414 he get im touch with you?
A I believe XKeady called me up and told me to come out to the house.
I had a guy lead me to the bus and put me on the dbus. I could ses
=t v a 11ttle dit, dut [ should mot have been out by myself, . I knot S B
where to get Off; there was a drug store on ons 8orner and the -
.. dlock after that was where I got off, Freddie was at Keady's. . ,_.
1~ - . He wanted $o know what was the matter and un him, = Ve-f. ol

Q: ' That 1s, why you }ott Olevalanl ia Aprile F '5 ,%;1 N e

A A Yo, - LA .»g,,,»,'.fn-: ) ,,gga& P
Q: What were you aoing no-‘! $o e % AL DRSS P
A: I had been trying to gambls, but 1 had to quit whon I conld not s T R
’ ses, TFred said he didn't bave any monsy, and that he hadn't seen | |77

the boys, but when he came back through Tulsa he would leave me - { |~

soms money, Hs and Xeady left either that night or tho mxt -

morning down t0 where the %oys were., . ‘
Q: Did you have any idea where Xarpis and Ompbell were nt that tine?
A:__ No. They were down im the southern pnrt of the state of mlaham, o

dut I don't kmow ihoro.\ e f Yy 4 RS SN \ - RS
1 Qe 1 Do you think that Keady sscured this phon for nrph and cup'bcnf E)
!} At Yes, I think ho 8180 —~ - e “x S RN i
. Q: Did Freld Bunter tell you an.ything lbout the nrren Job? _ m
|  interesting high lights about 48 -~ 7T > /.. " Mt -

A: NRo, he just told me that he left np there after it happenad. 80

8aid he hadn't paid any of his dedts yet; that he owed about three

grand up thers and had to get back to pay it,
.Q: whom 40 _you think he owed this money 0¥ _ ___ ___ _ __ . . o~
A: He owed Xarpis some, and he owed some uround tho Earvard clnb.

. He had worked there as a dealer, . S I
. Q¢ . Did you ever soe m work thoro! ~g .Q, *‘\ oA TN ST
A Eo. f Y ; i }n o A oy
. Q: Is it your understanding that l‘red H ter ua not tako pu't\_ ,.;:’\
" Warren jJob? LT ST e
A Yes, L -‘ I Lt .
Q: Wy - - ' o A g e
A: Hs told ne ho cu not ‘tako an aotin part bocnuu he wal too nll

mown in Warren, because he was afraid hs would get t.ho :Lnsnr pnt

on him for the job and he wanted to be &lean of it.- R S n.;,
Qz Did he indieate to you that he estadblished an mlibdi tor that Job?

A: o, I asked him 1f thdy nd. hln, ud ho -au no. nna that he h‘ i

an alidl, = TN e e
Q Did ke, or Karpis campboll dr Burrhead Iud.y m ton tmhro the se }‘
j felows went nrtor ¢ Varren nticmt AT ‘\_ / N
. ‘3 n. _ '..‘. e e .;._:,‘ L K ‘:“; » - : .‘_“, ‘: Lo L3 ';-.,‘,;‘,
' “'..1"_.,'.1 e o> . .—‘,_»C:" »!’. ’:.{ <:.:~ ..rk. : ‘ ,“"‘4"‘;\. - 3 : ~ - “ w“\;’ :.‘:“
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After Burrhead Keady returned to Tulsa, that is from the trip
he went on with ter, what, if anything, 4id he say to yon
with reference t¢ the trip?

- X delisve Dovey, dy took Hunter away from there, but { sm-r -
aot sure, .A day'or two after that I saw Keady and ¥ asked .
hin 4if Bunter had deen back through there and he said, “Fo,
The nex$ couple of days Keady came by the hotel and said“::
‘that Hunter came thrdugh last night nn( X asxdd 1f Hunter:, ¥
had left any money for ms and Keady said he hadn'#,- . fu‘?""*ﬁe, _
Kas 1t because you didn's see Dovey around town for uvern
.days the reason you thought -ha dron Euntcr to lu-ph n&
e R S ST R "’ '
Did you hear nt that time ot hor mnng e m» to 'outhorn
Oklahoma$ "

Yes, but I cannot racall mt it was, I know that about thnt AR
time, or Just a 1little later, Keady got a telegram that MJ-) e

father was dyimg, and Xsady and Dovey nnd her niece went €o
Florida, and while they wers in Florida'a telegram came $0
the house that Dovey's brother had died, in the southern part .
of the state, and after it was over and they came dack and § , = .
was out $0 the houss, she $01d me that he was sick yhep mhe 5.5 757" _
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. and 4id not neod anything. Be nl dm to 00 Knb o
Q:

. ;\r‘
:*mtunrpumcmpb,m{ "‘\’*'1/‘ b S

was down there, in the eerly spring.

“hen was the next times you saw Hunter, Karpis and Campbell?

Hunter eame through in the late sumer. I opened up in July,

—and be came in the httcr part of .Tu.l.y. or tho tirct pu't QL - s
August.

'hatkindotncun-hodrivim e

X 41dn't soe 1t.- . -
:How 414 he get in ‘tonch ‘dth mv f { \* \) »
‘He came to the hotele -.°\ " 4 -

What 414 he say? T o \*‘“’ “’"’/

He wanted to know how I was getting alonge. By that time I had
borrowed a eouple of hundred dollars and haé gone into business . . .
and was getting along all right, and was making $75 or 8100 a vuk
What about? -, .t v, as A SO
_The best X conld ﬂguro ont thq nro trﬂn& to ut a eonnoetion
“$o0 buy some gums, - .- R \m

(» '-:""4.

!n. .Because a day or two after that they asked me 171 k:nn"
_‘anyome "in town who was &o0ing sny business, and I said I didn’t.
Hunter only stayed around a 1ittle while that afternoon, He .
t0ld me that if thers was aay time hs ocould help me X shou1d .

~ let hin know, T told him Y was getting along all right,” ~*--== +--



. @ Senator and the Senator was worried about the money, and Iu@f

Did you ask him if he had left any monsy with Keady?
no. but I found out afterwards that the boys had given Keady

41,500 when they were down thero.
‘Po give to you?
I don't know.
T WhO TOLE FOUP < AT ETY e A IO N M R S e e nm'm
I don't know who tola me; either Coker or Fred Bunter. Somtking - %f ,
cams up and they told me the doys gave Keady 31,500 when they . <
“were down there im the spring of 1935, ™ % &/ \g" aiTe ’x&“

:- ' Did Fred Hunter mention to you where Karpis' or Campbell ni@l be? 43\»

"o, T asked hin {if he had sesn them and hc said thay nro L ay "
righto - - - g.,, ".'f’—:‘ N &" s 1'3- }’t
How long 4id ke stay u Tulsa 1t that timo? ] AR
I don't think he stayed but that one nisht, c’
Do you know if he got any guu? ToE T
He 4idn't get any, =~ - ,-,:" R S PN L
Did Kealy try? =~ TR T e Ty

!j,.

¥

]

%

I don't xnow, He was propooitioning overyono 1n town, ST
Were there any oth-r visits by Karpis and cmpbeu und ﬁnnhg
’-ttor that {ime? ° : | K| 3.

Once I think or twice xoady eane by ho hotel any tola me the -

boys were through hst ltght - jnet going throngh. Ivdid aot .

ses them, , - . éﬁz
- Did.be h\dicato uhoro thay came trm, or !horc thdy urc going? =% - U

No. He 414 not know.

Is there anything else you heard about either Karpis, Campbell,

or Fred Hunter around this period?

.1 don't know who gave the money %o may. hn; he 3ot tho lsngh e e

" from some of them to spring Cokers ) ‘
How much monsy was that? o R

I Gon't know, J know that Keady ha& “the dough 1n 2 uroty .

deposit box in Tulsa, and he was $n Oklahoma City talking 3

't0ld him bhe would bring the money in cash if he was afraid., ¥ =
understood it was $500, but I never kne' tha actual price,

Do you know the name of that Senator? - e e ;.-_,_:,
No. Es was from a western diltrlct.*.' “"-s &'B-eu «:t -
Was he @ senator at that tims, or was he an ex-sematort’; :
He mnst have Deen 2 senator at $hat time; when they went dm to
" get Coker out it was after midnight when they arrived at the jail
_ with the releass, and they wers told to soms back in the moraning, |
 and the senator said he was a senajor and said he wanted cm;- 4
gut that aight, They Surned Coker out that ucht. 1‘ ‘/7 SA A
Who was with the nnttor? 4' e e - ;
‘“"' “’: o LT w, M._"."‘;;( . ‘k 3




Qs Was anyone else along?
A: ¥o just him and the senator,
¢ After Coker was released from the penitentiary, when did you
see him?
: It must have been the second day, !hen he was releasedthay
"I went %o Oklahoma City and met Dovey. . * W ';-;',_ S Pabe 7500 Sien
Q¢ ¥When you say "they®, who does that un?“‘ﬂ",*-.vi VECRE, To T g
. 4: YXeady and Coker and the senator. It mus§ have boongtho mexpiadt i
. .~ night about midnight when Dovey drove dou to the joint and ‘
%77 said Coker and Keady wore out $o the house and were dronk ana  f
she said they wanted me to come dowmn then. that I phould ges <« T ; -3
a pint of whiskey and some beer amd go out, I had oclosed up and '~ = .
it was after midnight and while she was im the joint drinking B ’ '
~ beer a scout wagon came dy and shook her sar down, ' Everyhody ', .
knew that Cord. The policemen would Dave 1liked to eatch some- = ...
thing in it, The porter ran down end t0ld me, He said they = -
are shaking that lady's ocar down in front., I jJust took the ~ °
whiskey back and hid it end put a dozen dDottles of beer in a . :
"\, bag and started out to the house. I got out there and both T
. of them wqre so drunk they eéouldn'$ telk to me, so I told Dov.)‘ A )
to sall g eadb for me that X was going to ton. I came bae-k tho ~
next day and talked to Sam Bokor. - 1 R S S T

-

What 414 Goker say? ' ' i ,.‘,";

getting along.

Did he say how he got out of the penitentiary?

No.

Pid be say anything ejout Karpis and Campbell at $that tiu’ e e -
No. We 414 not talk such, He was pretty siek.

Did you see¢ Coker there on a number af oceuio T
Yes about a half dozen times. e e SR &\
¥as he living with Keady? ; ! \' ‘ ( 3 )
He stayed there a night, would g to South Cottayﬂuo. u\d be -
came to my place three or four times.
Q: How long 4i4 you say Coker remained in Oklahoma after he was
released from the penitentiary? O S ;’,‘

rOoBPOPOTO PO

-

_ A I-houldnyhenlthorotvoorthreomb. TR ke
- Qs " At sny time during this period were either xarpu o Omboﬁ
mentionsd by oithor yon or ul, or by xaady ia n. prosonco.

A: Woe . .~ *" S i
Qs Did Xeady my uything to yon -bant Su Coker's phu? ,I ew
A: Je said Goker has gons up morth whers the doys are,’ - \' - 1
: /Q: Do you know whether Fred Hunter had come to (klahoma to tike B
T him to where the boys were at that time? " UL
A: One time Coker and Fred were thers togothor. T A el Ty
. Qs When was $hat® -, . L i oswelalm. Sl ool L

e o - o

I asked him how the ’boya 'or- at the jaln‘; ho' w peﬂnor wap Eeee



T DR SR AT S [ A

I don't know,
" Did Fred say anything to you om this occallan u to whe

lx'

. ¢ o ,:, X
oo - Cetie ot “
)’? :i . “"i Q.
- - - g \"

y
;Ias -ention ndo of tarpis and Campboll at that

It was eround the first of October. He and Sem and Fred came
by the hotel one afternoon in a Hudson. That was the first
time I hed seen the Hudson coupe,
Whose car was that?

They were lecving town, . _
were taxlne Sam. or 'horo thny were goim

%o, 5.+ L :‘ . - ._» L A‘, B

r

- s
L

im u to h
’ they were gétting along,” and as to where they were?, N ,,.
While T was talking to them thers were people drinklna. ol j N
Just asked if the boys were all right and Fred eaid they were. .“".- Yoy o

CRP e

'+ Q1 You said Fred Hunter and Sam Coker left Tulsa om or about - * “«'T
fmei o Lo Octodber 1lst, and it is your udorstandin; that they mnt $o-; J ST
where the boys were locatod? : - ' .
A: Yese o e R
Q: During the month of Octobor, did you hoar anrthing about nrpu. "
i Campbell, Coker, or Eunter from Keady, or eanyone elu. or au
/’"\’- - You see anything Qf those’ individuals? \ . / "
- '; A: No, I don't think T saw any of them, vV 5 )‘: ,( e
N, - : " Did you hear anything about them from Keady? UM .
- At I asked him one day if Sam was eround and he laid he hadn't deen
.t there for some time; that Crabtres wes trxlng to eopnect with S-l.
eaeem e - . Q% WhO<18 Crabtree?P — - oo ot e e e e
A: ForrisYrabtree. Ee is dcing a 1ife sentence in McAlester, and
was out on parole at that times from MeAlester.
Q: Did you spesk with Crabtree?
T A: ~ He asked ms if I knew where Sam was. I said I didn?¢; He said ——~— —
- he wanted to eonnect with S8Am. He said they were getting ready
. to &0 something, and he wanted ln on 1t. I uid I didn't knov N
¢ T\ aiything about them. : R | |
): Did you han Oklahm nround the firnt part, or Kovember 1955{ R
N . At Yes, ./ AR B k&»-“‘ ’ \-r-v“ 3\* si"{A
Q: FHow d41d you happen to loavn Oklahoma?® -~ - . - I RN
A: Tred Hunter cams down and propositioned =me abont naking soms noney-
ST He said the boys had everything lined up to make & good phco of
.+ 2 8ugh. He said 1tlmtedto ;ohonntodu tozo.; AT
~Q: Did you !81‘90? R ST BN IS e LN
T T A Y alde . ks "‘"“’7 " SRS r‘i‘u A o
o : Did you ask him what kind of a job it was? "r T
A A:- Fot at that tims, M told me I eould eover
X © Qt You mean you Qom wear & gLt :4
} o Yese CP A SRS
- Q: - What plans e you make ud ﬂnt aid nu ao?
BRI R T el IR
T omn LBl DL o ad S ., z u'.‘;..;‘....;..; AR

N



" todce trafimy -ty DA TEY

He asked me if I could make arrangements for a plane, as he wmas

in a hurry to get beck up there. I told him I would try to

make such arrancements, but if I oould not I would make the dest

train eonnections, I o6alled the airport, but they were not sure

& plare would go out the nert dq‘y on uccoxmt ot the atom. :

" 'You and Fred Hunter 1.rt \7 tratw? UL *
Yosy M s L o T by -
% route to Olevohnd vha) oonversatio;\ au Yyou hap ilth

o ‘_ o LA RS

Hunter® o Ah PR “ot ?‘ O

He told me ¢ ey hal 1ined up that trifa and hed thc Maul q L
fixed up., He said there¢ would de nu men on the Jo'b. R T N
When did you arrive im Clevelamd® ... 3 iR, = "2

On the night of Kovember 5th, - M-'uw i amE Ry 32

What 414 you 4o and what 414 Bunter do¥ - o
When e arrived at the Terminal we parted there. "Hs left for -
Youngstown pnd I left for Toledo, T

Do you know why he went to Youngstown? .

He hed to ot his gar, HET <.f,«""' N T anth
There was it _stored} = F w T '% T .{ ) :
I don's know, He said he would" arive over the mext aay dnd' - . A<
pick ms up and take me out to where Iarpil and Cmpboll were. :

Did he tell you what hotel to check in? .
No he asked ms what hotel I was going to check 1- -ml I tou e 2 s
him the Lorain and he asked me what name I would use, end X

told him Evans,

You left Cleveland that night bu:?

./ta'

BY train, - - - Y: e ~ p— -
What time 414 you arrive 1n 'rol.a? B
Three o'slock. “ Tt T Al T
What time d1d you .hecx tnto the hotel?’ / ‘i ,f SR A
As soon as I arrived the - } } ' A :
. Whom d1d you ses the ne aan S ey ke Na
Hunter came by lete in the atternoon and got ‘me and said he would -
take mo to where ths boys wers -o we nnt out on Adams Stroet and
. there met Karpis and Ga.u,pbell.. IR :;""".,i? :-::, AITRTRY g ;;_ e \
" Can you describe this place? -’ & u.«f»!’ NIRRT AT RN N

. There was some kind of a store downstairs, but T 8on't ho' uhat tm. N
You go up the stairs and tura to the left and you come $0 the &ocor : -
leading to the inside and when you opem the door you snter @ .  * If:.
nttlo hall and you turn to the left mu %o pt Anto tho frost

That mes the only room X was im, '* ’ o ‘l
Whers nl the 4ining room? wfﬂs T ,, )p or
It was back of the hall where we same img” ,_‘.‘i -
Whore was th- ute‘hen locatod., tonrd the mﬂ

' . o . R ,»;\. C. Ity B AR
’." B -t ae s.“.,-.-f : hu.-.u“ NIFHIRASCRIT IR S A Gl WL -SEEN




Q: After you eand Fred Hunter arrived at this rooming house who

. let you in?

3 A: If I remember right an old men let us 1in,

: Q: Describe this 014 man,

A: He was an 0ld msn, kind of skinny, either nmped or was crippled,

- pemparn - vw e - B0 WAS DNt OVOP me Amiwr rm s e e e i meTe Tt o
‘ . " Qi Do you recall an elderly womsn being in the apartmant? nE A "s
" _A: , ¥hile we wers there some woman cams to the door in the hall .

} = '; pay any attention} o lor. RO
Q: Where were thsy?/’ — ,,_ ,5 "."?';’s,,s.

A:  They were in thé front rodus T T e
Q: - Do you think you would be 010 to rocogniu tho old nan u yu Ll

 and ajked the boyp what they wanted for sagper, ;n’c I ua, AR i

fo ® * te s - " ! B o ¢
Q: Diad it appear that h‘od Bunter knev th- 01& lan? Did l'rod nddron :
the 0ld man by any nams, or vice versa? ~ - -t e
A: TFo, I don't remember the name. v ; :
Q: Do you recall whether Fred Hunter asked mther oither nrptu e . ..,
*. Campbell were thars, roforrlng to them by oome na:n 4 i )
A: T don't kmows ;. ] : A L
Q: - Where were Karpis ud cmpboll »sitting whon you \mlked hto 1h0 S
place? ’ :

A:  They were in the tront room sitting aext to tn. front windows. " ’j‘: o
Q: Did the 013 man ‘enter the room with you?

A: V¥o, I don't think so,

Q: Did you have a conversation between Fred Hunter, Harry campbon,

Kerpis and you at ! that time? _ — ""F”‘ e e
A Yﬁlo ‘ G J; - .
Q: What was Moeusud or plenned at that uotim oL T i

\ Qt  You don't mean Bam Coker.

} A:_ No. Buntereaid I'll go get him; it won" tako but a tov minutea, ..

- ~ and Hunter left and while he was gone, Karpis said %0 ms, 'Dilr
Hunter tcll you what we ars going %o 40?" I said he had and™ .
_ Campdell said that there waan't uny nu to talk abont 1t lntu. ~ .
we all got together, " . ': R

Q: While you were seated in thil roon ua tho mn ot &o lmuq m

.3 into the room, Or come in to talk with any of you men? 4 ° “

" At Ee asked them what they wanted to drink and Xarpis end cmun
‘ ~ ordered a drink and they 014 me 1f T 41dn't want snything %o B
7 7. 4risk T 4idn't have ¢ order any.. You see it is customary te - ~"'“’ ™

. ""» . N

f order 4riaks in these Dplaces, 1 -3 L } ?{
" What kind of a place aia yan nnderatand \hiu )hu fo bo?, S o
" A: A rooming house. - R '; .x('_‘f

Q: Did you understand tht thoy ma una there tor any ingn ’f TN
- immirie e Of timO® Co. e e e e S IR
A: No, it was just more or a moeting .pot for that night.

A: . When we first got in there Bnnter asked thou vhcro Sam ns.r"\\{:; .

W vo
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Q:

A
Q:
W ST N ey

f "'.';—' ;". :, 5":‘. ‘J ‘.

TN A:

.": }'\.’.“ Q:
4 AN %3

" were going in the daggage ear, in the mail car, and I was sup- :-

¥as the man of the housce present at the time the discussion
was had about the contemplated robdery?

¥o. Then he would come in everybody would quit talking,
T.as the living room shut off from the dining room by means or
do0za? .:—‘,v‘- . 'uv- . ,n_;. Bt oo e w-‘-;e-'rsr-s ot

IR B R S o L NS AN S

After Ban mived iith Bnntar mt was then discnuoat ’- s VAR
“We_discussed She train robdery; what eagh man's part wa A ¢ e
i‘hat was that? ,r g : f o ¥t T 5«1 »3 {f"‘&"

Sam was to tzké the engineer and Pireman; xa.rpig 4 c‘-npb.n,ﬂ» ; v

" posed to take care of the sxpress mam, and Hunter was %o utul e

R out on the platforn and take a general view of onryboay. F 3
VA Q: Vas anything said about the get-away car? " B
At A discussion came up about the car and 'huo they were plamuu.
- Karpis said he and Funter would take me out to the farm house
and they would go into Youngstown, and then come back the next
e day with the get-away car, and they would make nrrangunonts with - , -
¥ the man on the farm to take Campbell and Sem and me out to fmt , i
] ' } them the/naxt day. S + J }
.. @: Was there anything eiid about Jos Roacoo In this discuslion‘l ‘:' i
A: At that tinms Sam sald, "Is Joe going to be there.®™ They were - _
talking about the spot befors you got into the plant, end Sem” -~ " __ .
e e 8aid he would go by the hospitel and see Coker and go by and
see Joe Roscoe to see that he will be at the spot to pick us
up.
... Q:__ Wes there anything s21d about the plamt? __ I -
P A: Only thing that was said was that 1t was may. - » '
| Q: Diad they descride it? .- R TR T )
— A: ~. No. They just said they had a placn to m lnto. Fog ‘,’ . *
N “g: 'Previous to the arrival of Sam was there any talk about him? ot
RN Ohly that ons of them said, I don't remember whick ons, Do -y
N - 'you reckon the 014 man vonld g0?"™ and somsone hal said that™
Joe had sald that ke would ltop, and thiy azreea that was good
o ) . enoughe : s m
£+ Qi- Did you ses Campbell's ur. at th. qpartmnt on tu. oceauou
v\, ... A: ¥o, T have never seen ber, . ‘ t},&,; P
el T 2 'qe 914 you kuow she was at the lpartmt ‘at that tiu 3_" TR NSRS
A~ . A A% that time 1 4idn't even know he was married. . oot e s
LA :  How long were you at this houu ut thio partioular n-t e
; 7 _As  Jot over an hour dbr mo. i’ RO VR I RN "," ~
: ‘Q:  Ppuring that $ime aid Karpis and cmpbell leave thé front room” ) y
./ .. where you were -utu; to & t0 ‘the rear of the npartm‘n‘t for .. -
T any reason? Cod ‘-"—‘.’,.‘.'«'- .»t“"‘ 1}.} s-- w1 ~
: They went dack %o ut linu'. Ll e ie e =m "“‘; A

- Who ete dinner there? - ~--* --*—*~ e it
I imsgine Kerpis, Campbell and Hunter ate, because all three went

out of the room and left me and Sam by ourselves,

-3 e



What conversation, {f any, d4id4 you have with Sam in the
living room?
We jJust sat and discussed things up here and had a general
eonversation,
Did be say he had served time?
.--Jo, but he made a remark about not mekiang any money. --He asked ‘?
‘me how I hnl been gotting along, and Ipial hsan't m&o any
. money, [ .t ¥ T ek
Was anything un abont oo Rosmt 3‘5 - i
~ Not betwsen me and him a% that time,-- ¥
D14 you and Sam leave before Karpis and canpuu lnl Bnntcru ;
roturnod to the llving rom? ,:mf';’ R PR POLE
Poo - - s e s orm N ARES
Prior to haﬂng, that leﬂnito phnl nro agroea |,pont L 3
It was agreed shat I was t0 go to thé farm house with Karpis - R
and Hunter, ud Bm and cumpbo.u 'ero to oou onr htor that A
might, - : - T .“"":"""'
'hatwaroyougoingtoaontthotamhouo?' L= o ‘
We woers going to stay there until the next morming, and n»—»«:. ,ﬁ ?
were supposed $o meet Hunter and Xarpis about a nilQ nl 6no-
balf from the Jouse the next day, {f Y R o ,ﬁg
Was Joe Roscoe mentioned?®  ° -~. 57 f‘i IR SR A
Before we left, Sam said he would go dy the hospital and ses
Coker and aee hor he was getting along, and Karpis gave him .
$200 to give to Coker, and told him to go by and see if Joe
Roscoe would be on the spot. Campbell said he was going by
home,
What was said about _visiting Gokor nrter viaiting hours n c— -
the hospital? -
I don't think anything was satd. I now tbat Sam visited him

after ﬁaitins hours bocaus{o then lt nl. I qmgiu/lix .£'

six-thi 'l

Was there any talk about Sam having a oonnoct on in' tho hnplt
which would permit him to go‘ln tfter vititing hourl?
No. - o ) - : .. '
How 414 you leave the house? .- e :‘:;; SM g an s T

J“__'\k"

: . The old man called a oad for b. - * !
L ny tho 01( man you mean th- one vho
"'o R L S :»,3;.._,3 k '“. L::' ; .
" Where lid thu ub teke _yony RN .
lorain Hotel, " - ir %% oy v = L SE
" What happened thm ‘/“'"“ f""‘,f SRR A Ny
I cheoked out, Same down on tho eorner .nd Inrpu
. picked me up ia a Ford coupe, Freddie's Ford eoupe. We wont
to the farm house near Garréttsville. We went through Garrott g i
ville, and they said they would show me the depot. They wheeled -
up in the drive and 214 not even stop, Jusi drove in and turned
around and wc went on to the farm,
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- Did Karpls lay anything to you as to who thoso )ooplo thought -

When you arrived at the farm houss did you meet the man who
owned the place?
Yes,
what was his name?
lI‘”o
oro the man and Rhis vife ln bed when you arrived tharef T ER S I S
" What time was that? o ;;-';"J_'f-v o "ﬁ;n’-', g L
'10:30 or 11 o'cloeks “\‘ S N‘: S
What was uaid by Karpis or Huntor upon 7onr trrival Qt thii
_ farm house?.»” - N - R e g
xarpia told this guy that ho mtod li- to let ‘ne ltay lll
night; that they were going on to Youngstown, him and Bn.ntor. '.}-‘

you were? - R L , ;f,L o
Woo .. TR e T T T
~ Are you mre? cooToE s e c

Yes. ' - ' ‘ R

D14 Karpis and Buntor leavo hnediutom e -';~ i i S

They didn't stay there over five minutes, Soad g v

What w&u your information as to shere Yhey were goiné and m? R Y
They were to go to Youngstown and were going to stay the rest -~ "7 °
of the night and pick up the sedan that we were to use on the
“git." They told this farmer that he was to take me and Campbell ~. . ..
and Sam the next day about one and one-half miles down the road

from where he l1ived end meet Karpis and Hunter there,

How were you introduced to this fellow e¢alled Clyde?

I wasn't introduced, = He 8214 he wanted Slim to stay all aighte —— . -~ -
was Xarpis n.pparont]y acquaintod with this tollov boror:? '

Yeos. . e

What name d41d he cm xarpu? ; , ., U ’ -~ {

Sonny Wo ) 7 ;» ' 3

Diad nrpis s say. that ha ntayod at thil place hei‘orel . \ .

!0. - : - 7.

You don't know how xarpia boom acquninted ru;h this men Olydo?

Wo, I don'te ' "-';;;’-7;',, D -, R TP

After Karpis and llnntor loft 'hat dil yon do? ' .s . "’,,‘ SR

Went to bed, . - S AR e

How long afterwards was 1t whcn cu:pbell nnd Sm cane th.rﬁ? SR

I don’'t know, I had deen asleep some tino. '_‘ . ,:.“:_;W:__,. ~; D

Tho stayed with you that night? w Y- T -

Sam slept in the bedroom with me ‘gnd canpboll mpt .h thh { N

Cr IR N EE T

What time 418 you get wp h the -omlng? e \_',,,{ R

It must han b«n u-ound m o'cloek. Ll T e e e
e i e ’,,‘-_... TR S ERAPUATL LN SRR NI oy YA
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Did you all eat bdreskfast there?
Campbell and Sam and I 414, Thers was no cne there when we
got up, but the woman,
How 4id Clyde and his wife refer to Campdbell?
= As Georges - G I T INTRAL vy AP S Y O W PORY AT oty v
" 'pid they appear $0 hnu boen uquatntod -m: canpbeu borm 4 ”
., this time®. .. .l ot as - F -~
I, Yese \"" "'"&"f’w‘ 45
' }‘Fhat time 414 Clyde go to ¥
" He left before I woke wp,“.'"~" ! S EA v
~ What time 414 he get back to tho tu'd! Telvy A1 ST
. Around 12:30 or elose to ome o'clock, He was a nttlo lnto. o™
" bad just time to wash and get something to ezt and {ake us down ** :
‘the roed, where we were t0 mect, and vhen ws got there thay were =% i7"
not there and we wait and they 414 not show up, ¥e drove back to
the house to ses if they eame by there and Shey had mot, Ve drove - °
back to the spot and Karpis and Hunter showed up lbout that tin'.
In whose car 414 you ride to the appointed spot? 3

I.n Campbell’s l'org ooupe. 7 Y* ,g e f TN
" At the time Karpih picked:you up/was Fred Huster -ith him¥
Yon e? e A N a3 AT

What car did they have in their pouoslion at that tinﬂ '

- A Plynouth sedan, slate gray in color. trunk on the rear,. = »e &

B L - ey -

“Were the guns in the car? ~—— - l

Yec
Ihere were the guns?
_ In the back end.
‘%What kind of guns?
Two machine guns nul a .hot gun.
N I‘harc had those gun: deon hpt? /»
don't knowe ! /\
you know what Sown? }
I know they d4idn't Bave them when they left ns the tun
went to Youngstown and I took for granted that is where they mro.
Af$er you and Campbell and Sam entered the car in which Karpis and
Bunter were seated, what happened to the farmer who drovs you thon?
Be drove away im the car in which we came $o the spot 1m,’ «':’ N
¥hat previous ccnnraanon was m abont the rord 'o\lpo tlut R
this man Yrovs you fa? = . R i T A
All that I remsmder him -ayins in that cmpbcn lall h m

going to learve 1% there uld m w» R alho
y)n’; know 'hat b told thi ‘

Lrtor you .u zot mto tho Plynonth ur ‘ﬁat happeul?l

Io dron %o cu-rcttmno.c- i Eume s SR T a g sl Te 5
VIS R SIS R T SR LA, & a.',':.i.._.\mﬁ»lf‘} SO
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Q: How long of a ride was that?

A: It eouldn’t heve desn cver twenty or twenty-five minutes,
Qt Yhat time was the train robbed? '

As About 2:15 P, X,

g Q' Did you take the appointed places you h=24 previously discussed '
TN ’;r “'x " for uch man tb tako 1:1 thl robbom eI %“*};me“‘;?"u 2

3 &% \.
" I‘."' al -'»,.‘#‘“‘ - g 1 g".i B r"}{;.- _.?;'s'»‘,:‘._ _’:., ‘P "“
. G N

-

< Qs Dpia -ny pf you ioa} nukl’ ‘..u*s ’;fg e
dr Bunter had a Xandkerchief over Als ‘fa“
: . D1d Sexn'disguiss ki: 117, g LR

;t». ,:4.,

At He put'om a felse mustachs . Tt
Q:  After the robbery was effected how lid gun l.ouq Ga

A A: ¥e left in $he Plymouth sedan, . » e .'L«t-';"’fg";: ' g*
-\ 8:. Do you kno' hov that Plymouth vu obhful? ;M,,,, ;,W ;;3,_'
A Mo ‘ f > " v i

Q: After you left Gar-rettsville 1: ﬂxil car whoro ua you procuﬂ e

A: We travelled over back roads until seven o 'cloek *,n g _}
' Q: At sevan o'clock what took plage?. [ . , ‘_ TR
A: ~ ¥e met Joe Roscoe and we ollowed hh ear uto Po§ Ollntén. S

- Q: V¥hers 413 you met him? REN . i el . ?
& It was nupposod to 'be ab nvon nnn ont of Po Oluton. i g
Q: On the road? - T, T ’””""«s - {T.*-' R T ,
A;  Yes., .- ) ) ' ST ',

7 Q: _ Under what conditions 414 you neot him lt thl _appoutoi pho.l._ e ———

: They h=d fixed up signals 80 that they would know who it was
end {f it was the right car and the eignels was flashing the
headlights on and off,

. After you recognized the signal them what «happono(? St R
¥e followed Joe Roscoe into Port Olinton, ;j,g,,, A :
¥here 414 you go at Port clintm ; B
Into & garags. . .\x > 3/‘“ e
¥here is this &amg ocatod? :

It was oh the edge of town mext_$o the ntur,.
Do you know the name of the man at the snragc?
Idono-,bntxdidnotatthattm. o .

. Desoribe the garage, . Vet m.:» TR RIS G W

It was just a dig buil&ing 'ith blg lornblo doors in from t. o3 %,é'-t{;:ig

20

:erb

-4

0P Lo>o

e 00 o0 00 o

o
¥
(-3
[ ]
=
b4
e
®
[+]
-
2
[
®
1
[
b'
»
. 4
[
n
§’
(2 )
-]
o
H
‘@
Q
3
A‘
'_’ﬁf
2 4

Yes, it was a room built insfde. - .. v W&

After you arrived at this garage what gook phcw..,
e carried the mail bags mto the office and ¢p:ned thon

Who was present while these mail Pags were bolng oynﬂ

‘Karpis, Campbell, NMunter, Sem, and mysslf, ° . .~

Whers were Joe Roscoe and the owner of the g’ngﬂ S

Outsids of the office standing by a stove, but in tho nrasc. 5 ﬁ., "

D T »*:;—", = ;
L

L

v Q‘N . . ‘
'zerexe:e;
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Q: Then what took place?

A; ¥We took the money out of the bags and then burned the bags,
Q: ¥Who burned the dbags? .

A: Everybody,

Q: Did the owner of the garage and Joe Rozcoe aasist in burning

T thn? T e o N -r‘-a ;W’mﬂt»’:"n*v Al RE bt g ’?hx-,""f J;‘ ’“': '
*. At They were ctanaing arma ht methor thq _bnrnod any ot th

s Y 8o mot know, . P
T Q- Did &hq ntnou thn burning pr th- hsﬂ =.
;o As - Yes, 'Y guess they did, They were there. }
Q: " How much -onay was taken fron thon mail
At - $34,000, 7 .- Losgt o "‘3'4‘ OB
Q: - What happensd a.tter m )urnnd thc mﬂ' R
R:.. We divided the money,. . -, AR
¢  Can you descride how that noney ‘was tpltt?
A: I don't know how much expense money was taken ont. Karph uu Do
they would take out what money had deen -pent on cuins the Joht. '
Q: What 414 that amount ¢o? N
. Az $800,00 or §1800,00. . They gave qu Roscos ‘1,000 for loadhg ,,w—\.

'\ them in to Port Olinton; the garage man got $1,000, and \

; they cut some out for Sem Coker. Su ns mppoaod to be u ’ *

- the caper but was miek, R RTIE A D. h CI  Neg F. e
: Hov:nchmneydlﬂyonget? »_.%_‘ T ~"’,_‘-4“' SOEE :

: I got $5,100,004 " A AR A R A S T iyt ST

Q:  Dpia Iarpis, Hunter, Campbell and Sam get the ‘same amount?

A: Yes.

Q: How much money was actuslly paid to Joe Roscoe?

A: If I em not misteken all I saw him get was two grandg-.l'ho gmnﬂ ——
) " he advanced, and the grand for leading us im. -

Q: How much money in all was given to the garege man? -

A: At that time a grand was all he got, | - - ‘a /~~ {’ }

% Q: For what reason did he get this amoust of money? f
" A:  For letting us use his garage and he was supposed to dupon
the ear by putting it in the lake. el

Q: At that time was there any converuuon as to hov yon were to
, leave Fort Clintom? - o
- A; Yhat discussion came up after we “cut the nonoy. !arpiu ukol
.. ... Canmpbell if he was going south with him in the plane, and campbun
77 $a1d he was going home, Karpis said that X could ® 'onth -itl
" him 4in the plans as long as Cunpbou wasn't go!u. L
Q: Witk us you mean who? R Rt R NN
_A; Xarpis and Hunter, * ‘& I e Y "3" I R R
Q: Pp to this time had thers bun ‘any talk about Campbell t

omarriedt, /N S RN *»j C

. ] . PRI T '
- “ e . . .- PP L .. oa " ST . .. B . PR @t e e ’, .., .
- LS IR - Sl *‘ B A v .« T 5 MOLART LY e R L Ty
N . R . e Ty T R LT T A e .
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v B weea ...A.-—-. L ke wartel o e St el
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A: None, only whet Karpis had seid to me on the way over the
nigkt before, at which time he said Campbell wes married
end didn't want to leave that girl long enough to do anything,
Q: Did you ever hezr at thst time, or theroafter, anythinz about
the girl Camrbell married?
_ Orly thing I hesrd was that he ha,d'gmrried a sheriff's dauggter. S
¥ho gave you thia informationt 5% S D B *;f‘f-"'*.
Dovey Keady, %' i :".ﬁ"'»,: -‘,.’*',"71" IR _,""; foa,
When was that® - f. = % e+ ‘:;,' 3 g ARG
. Bome time in the summer of 19357 £
" Did yop ever hear from mone)hat Cmpball‘wu running ;
with a lhariff 1in Toledo? T i T
S i,aﬁ X SN
- 'o. B EREN BRNGEY h _&"" 3‘,, % i“;x oy H
pid you enr hear b was interestod fn slot machines? 35 e WL T e
I heard some talk aomewhare thnt he iu either in that buaiun,“‘ % o
or going in 1te . : s
D1d you hear where he 'an goi.ng in the slot maoh{ne businen?
Woe .
. Dbid you ever hear ho was htemstcd in the nlrgt mchinoa at tho
' g:mrd Clubz Wa \”_ '? \X/ ' 1 ‘ /"
s . P
Do you know ,of any other peruonn who got s ’ortion of the nonq

split at the ga.rage 2t Port cnnton? PR
.0‘, st - ' - d 1 : Lo B = L
Bid -you hear on this night et Port Olinton Iho #hi- man who--—«- —
orned the gerzze was?

e

vt

H No.
Did you hesr his name mentioned? ¢
Mot that night. - —— e e e —_ -

Did you hear his first name mntioned? .
His first name was John. . i

Did you meet any rel tivel ot hie that night‘? . '“/ \h \
Mot that might, \ )
After the monsy wss divided as yo'n 1ndicated Ihat happenod? - \‘~ L
Joe Roscos and Cmpbell and Sam got in Ioo Roneoe s car and left
for Toledo. ‘ . o ,

About what time wes that? SRR ATV S ot

It must have been sbout 10:30 or 11 P, " v;‘.w‘: ERR
What 414 you and Fred Hunter and Karpis do? -

Ve went home with John. who omd thc pnp. HP R AL N
His ruldeneo? R o7 : i s ; ‘
. Yean, ’ : l‘:»‘k “’_*; ae ,
Where 414 ho llﬂ? f - N / %‘ ! ; Ny .
Tte dbest I could tou at night 1t was oonth ot the garages
Was it fart -7 R R / x, A
No. Ten or twelve blockl. il §‘_ R . £
LT il we e My e A :. e s e ....:‘...,l\_'..‘. AP " NS
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¢ ¥ho took you over to this gerage man's house?
H Be 4iq4,
In his own car?
In tle c=r we came in,
what 4id he do with tha car?
“Put 1% in his garage. I TN I E ‘“‘.;";f Ly ; 4.‘7‘:‘:;’-‘5‘ v
Whom 41d you meet thora that nlght? ‘L.,‘ PO At T e wh
- Wo ome, . . ¥ ~ 2 ;*.; e K Ty U
In what rooms did yon stay ‘that ught? R I A
Karpis and Buntar and I went into tha f}‘o t hdroon,and‘ we.

all three stayed in theres " ;f: W : SRR Eh s N
¥Yhere were the m.’ a0 - ,“'f' Y ) l‘{ G’;, --; e . oo
¥ith us in hand bags. - 'y,»;_.:“_a,,.‘ n ~., T ;
Tret night what were the planl -ado tor tho following du‘! S T
John said that he would get early and go to Toledo and get . .. .. . ..
the plane and get back as quickly as he could, and that - - . '

e

-~
Lo

his brother would eome by and pick us up, prodbadbly about = - . ,
nine or nine-thirty, and take us out south of town 'hero ' R
he yas going to, land, which he 818, ¢ -~ ™ 1 ""\ LT
On ‘the following morni.ng how did the garage man namsd John‘, { R
go to Toledo? ° e, _,; A N -

I don't kmow. = ’/ T '£'<' A - o

After you and Hunter und Karpis got up that noming what toak
_placs in the household of this garage man? —— e v
We ecooked breakfast and sat there and waited,

By we whom do0 you mean?

Kerpis and Hunter and myself,

. Was the garage man's wife there? — ——— - o ——o mavr ey rmeo
¥o ons was there,

Yas it your understanding that the garzge man lind thorc by

e ') / ) Y \) Ty ,,/
family was hway, ' DR DU S L
For that day? ,- - N -.v-.,,./ P’
‘He said his wlf. was visiting her folks, - b
After breakfast what took place at the houn of tho garage un?
We cooked breakfast and sat and nitod. SRR e e T
 What tioe 414 John's brother ecme bﬂ .»5 i~ ,,} R ;,~,_f;'-; e
* Around ten ®'elock. '’ .- " N

ot -

¥hat conversation, if eny, uc yon hvo vdth l’ohn'a broth-rtv R
He ceme in and wanted to know if we were rudy to go and we I

s21d we were., . . e A e T T

- Did he refer to you by nuul’ , %4, v e A

¥hat namé lid you know hh by? ﬁ e
I 414 not know his mame. - B .1:'_;‘ T e S
How 414 hs take you to the nirport? e T S
In the car he 4rove up in.

| - 41 - {



H ¥het kind of & car was it?

: A sedan. I don't know who owned it,

: You went to the airport?

: Ko, to a field outside of town,

¢ VWas the plane there?

¢ The plane was getting ready to 1and #nd just landed shen’ @'.W*s“r am

B - - - -7 .-  arrived at the field, On the way to the field the man whe - L
g oo .. Zial . drove ug out said he was tho garage man's brothere .l %, z 3 P
: ‘}*; QY. Did you take the guns with you? ¥ Fj—;" Lol j“ 3% A
© Fi5 Al They bad Mwo machine /iun.l with .
IR o4 ’,:éj,,_,_,-/'.. - theree N AT ‘5’ e
-7 .- - Qs Whoss shot gun was 1t? - "-’:’ff""" R :
A M. At Karpis'! X reckom. - %' ‘.’z‘» A s
L.+, ;. Q% . The night before when Campbell hrt tho garago -!nt, 11' uvthin‘, ;,‘
o " was said by him to Karpis, or vice versa? T e ves

>

going t0 ses him again, and Campbell said what about meeting
between Christmas and New Years at the farm house, where we hl.

"A:  When Campbell got ready to leave Karpis asked him vben he was :-""j S

L=~ ... been the aight befors, and Karpis said that would be all rghtsy
3 ? Q: Did Karpis and Campbell have a quarrel bocann Campbcll ala not ;{'
PV " . want to go dowa wouth with Iu'pil? /( o T TR,
Blass N H Noe e ) g RS
T Q¢ With whom was that lhot gun loft at the house of tho m man? w_‘.

i A3 They.- had packed a suitcase and Karpis packed some stuff he had = <now.
tools and bullets -~ in this suitecase and left §{t in this car used

in the "git". The garage man was to take care of it for him until
he came back,

= =+ - -Qt Did the garage man agree to do that in your yroaoneor- ——
A: Yes, N T
Qz Did the gmge m'o drother ng -mnm du on tho ny to s
e ", the landing field? % e} % /7 R
i A: X &on't know, He talke about how many hourl hil brother ha s
\..7 in the aixy ~. A A A

Q  Upon your arrival at ‘the nirport ‘Sust vhat zook plaoot_
A: We got out of the car and got ia tho plano ana hﬁ. T
Q:" Yho was puoting the phn.? ~r B et

e EE > 8

R T Anvou with mn ;"“" - "s'i:.“‘-‘vz‘; i iead
il